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Poštovani maturanti, 
 
U okviru Tehničkog fakulteta u Boru Univerziteta u Beogradu,  počeo je 
sa radom školske 2002/2003 godine  najmlađi odsek –Odsek za 
Inženjerski menadžment.   
 
U prvoj akreditaciji koja je sprovedena u Srbiji  2008. godine ovaj 
studijski program je akreditovan na sva tri nivoa studija i to: osnovne 
akademske studije, diplomske akademske studije- master studije  i 
doktorske akademske studije. Na ovom studijskom programu trenutno 
studira sledeći broj studenata: oko 1000 studenata na osnovnim 
akademskim studijama; 68 studenata na magistarskim studijama; 99 
studenata na master studijama i 12 studenata na doktorskim studijama. 
Do sada je na ovom studijskom programu (do 1.1.2013. godine) 
diplomiralo: na osnovnim akademskim studijama 536 studenata; na 
magistarskim studijama 30 studenata; na master studijama 49; na 
doktorskim studijama odbranjeno je šest doktorskih disertacija. Veći broj 
novih disertacija je prijavljeno, čija je procedura odbrane u završnoj fazi. 
Očigledno je, da iako najmlađi, studijski program menadžmenta od svog 
početka rada do danas privlači najveću pažnju maturanata u ovom dela 
Srbije. 
 
Želja nam je da Vam se u ovoj publikaciji obrate naši nekadašnji studenti, 
koji uprkos recesiji privrede i tranzicionih problema opšte nezaposlenosti, 
bolje od drugih dolaze do posla a većina njih su danas uspešni 
preduzetnici, profesori, projektanti, inženjeri, činovnici, menadžeri..., 
neki su uspešno nastavili svoje školovanje na elitnim fakultetima u 
Evropi. Želimo da verujemo da će i naši budući studenti kada završe 
studije na ovom studijskom programu biti isto tako uspešni kao i njihovi 
prethodnici. 
 
Studiranje u prijatnoj atmosferi po najvišim Evropskim standardima, 
učenje od onih koji imaju šta da kažu, omogućuje našim studentima 
sticanje kompetencija koje im daju prednost u odnosu na konkurenciju, 
što im omogućuje bolje napredovanje od  drugih, u kompanijama u 
kojima rade. Mnoštvo događaja čine naš odsek prostorom gde se rado 
boravi jer se tu promovišu ideje, timski rad, i izgrađuje pozitivan odnos 
prema okruženju da bi se kasnije konkurentska prednost lakše ostvarila. 
Fakultet velikim čine dela njegovih bivših studenata. Iako smo mlad 
odsek, sudeći po ostvarenim rezultatima naših bivših studenata od kojih 
Vam samo neke predstavljamo, sigurni smo da među njima ima budućih 
velikana. Srećni smo zbog činjenice da naši bivši studenti, sada uspešni 
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menadžeri u kontinuitetu održavaju vezu sa nama, u želji da steknu nova  
znanja i  budu još uspešniji. Posebno smo srećni što naši bivši studenti 
imaju pozitivno sećanje na vreme kadu su bili sa nama, što nas upućuje 
na zaključak da je vredelo studirati kod nas. 
 
 
Osnivač Odseka za Inženjerski menadžment                        
Prof. dr Živan Živković 
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Marko Petričević, dr vet.med. i dipl.inž. – master ind.menadžmenta 
Direktor hotela Kamelija , Tivat, Crna Gora 

 
 
Nakon završenog Fakulteta veterinarske medicine Univerziteta u 
Beogradu upisao sam postdiplomske master studije na Tehničkom 
fakultetu u Boru, na odseku za Menadžment. Master rad sa temom 
Nautički turizam kao turistički proizvod Boke Kotorske odbranio sam sa 
najvišom ocenom  u maju 2007. godine. Završene studije, a pre svega  
znanja koja sam poneo iz oblasti strateškog menadžmenta i upravljanja 
projektima su mi kasnije pomogla da se uspešno snađem u 
svakodnevnom profesionalnom životu. Takođe završene studije u Boru 
probudila su mi interesovanja i otvorile  mi mogućnost daljeg školovanja, 
tako da sada pohađam PHD studije iz oblasti menadžmenta u turizmu na 
Univerzitetu Singidunum u Beogradu.  Živim i radim u Tivtu. Direktor 
sam u hotelu „Kamelija” koja posluje u okviru HTP „Mimoza” AD iz 
Tivta. Osim toga angažovan sam i kao asistent u nastavi na Fakultetu za 
Poslovne upravljanje marinama. Mediteranske Studije iz Tivta na katedri 
za  Nautički turizam i upravljanje marinama. Stečena znanja i 
kompetencije, na master studijama iz oblasti menadžmenta na Fakultetu u 
Boru omogućuju mi uspešan razvoj karijere zbog čega veliku zahvalnost 
dugujem profesorima iz Bora. 

 
 

∗ ∗ ∗ 
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Damir Budrovac, dipl.inž. ind. menadžmenta,  
Rukovodioc tehnološke pripreme, ATB FOD (Austrija) – Bor 

 
 

Student sam prve generacije Industrijskog menadžmenta na Tehničkom 
fakultetu u Boru, diplomirao sam 2005. godine. Stalno sam zaposlen u 
Boru u preduzeću ATB FOD (austrijska kompanija), gde sam obavljao 
različite poslove: inženjer u proizvodnji, tehnolog, project manager, a 
sada se nalazim na poziciji rukovodioca tehnološke pripreme. 
Veoma sam zadovoljan, kao i moj inostrani poslodavac iz renomirane 
austrijske kompanije ATB, količinom i kvalitetom stečenog znanja na 
studijama. Znanje stečeno iz gotovo svih predmeta mi koristi u 
profesionalnom radu, i zahvaljujući tome moja karijera ide uzlaznom 
linijom. Trenutno sam na rukovodećem mestu a paralelno obavljam i 
poslove project managera većih projekata. Posebno je sretna okolnost za 
mene činjenica da je nakon privatizacije firma prešla u vlasništvo jedne 
velike austrijske kompanije u kojoj se posebno cene moderna 
menadžerska znanja. To mi omogućava da često putujem u inostranstvo i 
da svakodnevno održavam kontakte sa partnerima. Kontakte sa bivšom 
školom održavam u kontinuitetu jer sam shvatio da je to mesto gde mogu 
da naučim još mnogo toga. 
 
 

∗ ∗ ∗ 
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Marina Tasić, dipl.inž.ind.menadžmenta 
Šef Službe za prodaju rezidencijalnim korisnicima Leskovac 
Kompanija :“Telekom Srbija“ a.d, Leskovac 

 
 
Fakultet mi je mnogo  pomogao u sticanju znanja i veština kojima sam 
ovladala tokom studiranja i  primenila u kompaniji u kojoj sam 
zaposlena. 
Širok spektar znanja iz oblasti menadžmenta, kvaliteta, operacionih 
istraživanja, ekonomije, prava, baza podatka, project management-a, 
teorije odlučivanja, etike me čini drugačijom od kolega iz mog bližeg i 
šireg okruženja. Posebnost se ogleda  pre svega u  profesionalizmu, 
pristupu poslu i izazovu, razumevanju organizacije kompanije. U 
komunikaciji sa top menadžmentom se izdvajam po znanju, 
prepoznavanju oblasti i razumevanju i rešavanju postavljenih zadataka i 
ciljeva. Nisam se našla u situaciji a da nisam mogla da učestvujem u 
diskusiji iz različitih oblasti. Pažljivo birani  i slušani predmeti na odseku 
su mi dali  tu sigurnost i moć. Primećujem da je kolegama iz mog 
okruženja  teže, iz razloga što se nisu susretali (ni čuli) sa situacijama o 
kojima sam ja slušala na odseku  i samim prepoznavanjem događaja i 
problema, viziji  rešenja, sam u prednosti. Spremnost na stalne 
neočekivane događaje me takođe čini superiornijom od ostalih. 
Mnoge stečene i razvijene veštine tokom studiranja, studente našeg 
odseka čine posebnim i kompletnim menadžerom: profesionalnost, visok 
stepen profesionalne etike, kompetentnost, spremnost na stalno učenje 
(večiti đak), subsidijarnost, transparentnost, komunikacija, slušanje, 
timski rad, prepoznavanje i uočavanje profila zaposlenih, razvijanja 
zaposlenih, primene različitih stilova rukovođenja u zavisnosti od 
situacije, izbora strategije, rešavanja konflikata, prilagođavanja, 
analitičnost. Srećna sam što sam imala prilike da učim od najboljih. I 
danas kada imam vremena da poslušam bar jedan čas predavanja i sebe 
častim zadovoljstvom koje me inspiriše za nove akcije. 
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∗ ∗ ∗ 
 
 
Predrag Veličkov, dipl.inž. ind. menadžmenta 
Suvlasnik AGENCIJE ZA KONSLATING U OBLASTI BEZBEDNOSTI I 
ZDRAVLJA NA RADU "DARJAN BZR-ZOP SISTEM"  Sedište u 
Dimitrovgradu, poslove obavlja na Teritoriji BEOGRADA I CELE SRBIJE 

 
 

Si fueris Romae, Romano vivito more, si fueris alibi, vivito sicut ibi – Ako 
budeš u Rimu, živi na rimski način, ako budeš na drugom mestu, živi kao 
onde, bila je prva rečenica koju sam naučio na studijama od profesora 
Živkovića koja me vodi tokom moje profesionalne karijere. Takođe, od 
istog profesora naučio sam da je danas prvi dan ostatka mog života i da 
zavisi samo od mene kako ću ga iskoristiti. To takođe postade moja 
vodilja kroz život i karijeru. 
Pored znanja i veština koje sam naučio tokom studija ,koja su mi 
pomogla da se uspešno snalazim u situacijama u kojima sam dospevao u 
toku svog dosadašnjeg rada na veoma odgovornim mestima, naučio sam 
mnoge dragocene mudrosti  koje uvećavaju moje kompetencije u 
uslovima velike konkurencije. Projekte koje trenutno uspešno radim, 
zahvaljujući primenljivim znanjima koje sam stekao tokom sudija  
industrijskog menadžmenta na Tehničkom fakultetu u Boru, se realizuju 
u praksi što me u potpunosti ispunjuje i omogućuje da živim na bilo kom 
mestu ’’...onako kao onde’’. Zahvalan sam profesorima koji su me učili 
istinama koje su mi neophodne u profesionalnoj karijeri a i u životu. 
Ljude takvog formata teško srećete u životu, a ja sam imao sreće da od 
njih učim. 

 
∗ ∗ ∗ 
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Danijela Aleksov, dipl.inž. ind. menadžmenta  
- marketing menadžer - Marketing department AD TIGAR, Pirot 

 
 
Završila sam srednju Ekonomsku školu, još davne 92 god. sa odličnim 
uspehom ali sticajem životnih okolnosti nisam nastavila dalje školovanje. 
Zaposlena sam u korporaciji AD Tigar  u Funkciji marketinga od 2005. 
god. Moj početni opis posla je bio ,,administrator,,. 2004. god. sam 
upisala Tehnički fakultet u Boru, odsek Industrijski menadžment. 
Paralelno sa svojim poslovnim aktivnostima sam studirala i učila. Bilo je 
veoma naporno ali se isplatilo. Stečeno znanje na fakultetu sam 
primenjivala na svom radnom mestu. Ubrzo sam 2006. god unapređena u 
ličnog asistenta direktora Funkcije marketinga. Moje dalje studiranje i 
obrazovanje iz oblasti menadžmenta, marketinga, kvaliteta, upravljanja 
proizvodnjom itd. je doprinelo mom daljem napredovanju, i nakon 
diplomiranja 2. decembra 2009. god. na poslu sam unapređena u 
marketing menadžera a ujedno sam i član tima, radne grupe za 
upravljanje Razvojnim projekima novih proizvoda. Na Fakultetu za 
industrijski menadžment se zaista mogu steći znanja koja se mogu 
primeniti u proizvodnoj korporaciji kao što je Tigar AD. Zbog svojih 
poslovnih obaveza i čestih poslovnih putovanja nisam upisala master 
studije ali to ću u 2010. god. svakako uraditi i nastaviti dalje školovanje. 
Zahvaljujem se svojim profesorima  i fakultetu koji su mi pomogli da 
izgradim svoj novi i kvalitetniji životni put. 
 
 

∗ ∗ ∗ 
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Danijela Stavrić, dipl.inž. ind. menadžmenta 
Nastavnik (profesor) predškolskog vaspitanja, Ustanova Pirot 

 
                                      
Naizgled nespojivo zvanje koje sam stekla sa poslovima koje obavljam 
ne sprečava me da tragam za načinima implementacije naučenog kako u 
radu, tako i u svakodnevnom životu. 
Raznovrsnost oblasti koje smo tokom školovanja savladavali otvara 
brojne mogućnosti. Stečena znanja mogu biti univerzalan ključ za mnoga 
vrata ukoliko čovek zna čemu teži, odn. ima jasno definisanu, i nebrojeno 
puta tokom školovanja pomenutu, viziju. 
Završetak školovanja nisam doživela kao završetak, već kao još jedan 
početak. Pravo je zadovoljstvo pretočiti naučeno u rezultate ma koliko 
oni mali i primećeni od strane drugih bili. Ono što me prati u 
svakodnevnom radu je svakako filozofija Demingovog kruga: planiraj-
uradi-proveri-unapredi. 

 
∗ ∗ ∗ 

 
Dubravka Skorić, dipl.inž. menadžmenta 
Asistent u Upravi Korporacije "Tigar" AD Pirot 

 
 
Ako ste željni znanja, imate snage i volje da učinite nešto dobro za sebe a 
korisno za društvo – edukujte se i doprinesite da tas na kojem mi stojimo 
prevagne tas zablude, neznanja i ograničenosti. 
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Tehnički fakultet u Boru- studijski program inženjerskog 
menadžmenta  je bio  pravi izbor za mene! Fakultet koji  pruža stručnost 
visokog nivoa iz šireg spektra oblasti: informatika, matematika, engleski, 
upravljanje projektima, poslovno pravo, upravljanje kvalitetom, teorija 
odlučivanja... samo je jedan mali deo oblasti u nizu interesantnih tema 
koje će vam ovaj Fakultet omogućiti kako bi bili što efikasniji i 
produktivniji u svom radu. Naučena sam da stalno radim, tako da dalji 
razvoj moje karijere u veoma uspešnoj firmi zavisi samo od mene. 
 

∗ ∗ ∗ 
 
Elizabeta Jelenković, dipl.inž. ind. menadžmenta 
Kontrolor u Metals Banci AD Novi Sad Ekspozitura - Pirot 

 
 
Završila sam Tehnički Fakultet u Boru, smer industrijski menadžment. U 
bankarskim vodama sam već 16 godina i prošla sam sve faze u 
poslovanju. 
Rad sa ljudima je težak ali i interesantan jer u kontaktu sa strankama 
dajete pravu sliku firme u kojoj radite ali i samog sebe. U tom smislu mi 
je znanje iz marketinga, menadžmenta i preduzetništva koje sam slušala 
na Fakultetu veoma pomoglo. 
Izuzetno sam srećna i zadovoljna  poslom koji obavljam i preporučujem 
svima koji imaju nedoumice oko upisa na fakultet, da izaberu ovaj 
Fakultet jer će im on pomoći oko odabira profesije, i uspešnog razvoja 
karijere. 
 
 

∗ ∗ ∗ 
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Saša Jelenković, dipl.inž. ind. menadžmenta 
Opštinska uprava Pirot 

 
 
Znanje iz menadžmenta, stečeno na Tehničkom fakultetu iz Bora, 
koristilo mi je u pisanju i/ili  realizaciji desetak projekta od sredstava 
inostranih donacija. Kao rukovodilac Odseka za informacione tehnologije 
u Opštinskoj upravi Pirot uspeo sam  da svom osnovnom poslu dodam i 
dimenziju modernog rukovođenja. 
 

∗ ∗ ∗ 
 
Marija Tolić, dipl.inž. ind. menadžmenta 
Referent za poslove sa stanovništvom , Credy Banka, Pirot 

 
 
Završila sa Tehnički fakultet u Boru, odsek za industrijski menadžment. 
Bez obzira na specifičnost bankarskog posla, znanje stečeno na ovom 
Fakultetu mi u mnogome pomaže u radu, jer sam skoro svakodnevno u 
situaciji da u praksi primenjujem znanje stečeno na ovom Fakultetu. Od 
srca bih svima preporučila ovaj Fakultet, jer zahvaljujući izuzetnim 
profesorima mogu steći veoma širok dijapazon znanja iz oblasti koje čine 
stub poslovnog sveta danas, a to su: menadžment, marketing, 
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informacione tehnologije, ekonomija, pravo, engleski jezik...sve u okviru 
studijskog programa inženjerskog menadžmenta. Zato ne oklevajte, 
učinite pravu stvar za sebe i svoju budućnost. Postoji malo mesta u svetu 
gde se može mnogo naučiti od ljudi koji znaju. 
 

∗ ∗ ∗ 
 
Milan Stanojević, dipl.inž.elektronike i dipl.inž.ind. menadžmenta, 
Student master studija inženjerskog menadžmenta, 
Samostali inženjer - Project manager , TIGAR, Pirot                                                         

 
                                                    
 
Desetak godina posle završetka Elektronskog fakulteta u Nišu i uspešnog 
rada u kompaniji TIGAR u Pirotu na poslovima razvoja automatike i 
elektronike, upisao sam Tehnički fakultet u Boru – studijski program 
industrijski menadžment koga sam uspešno završio. Tokom studija stekao 
sam nova za mene uzbuđujuća znanja iz oblasti: strategijskog 
menadžmenta, upravljanja projektima, operacionih istraživanja  koja su 
mi u mnogome pomogla  da promenim moj raniji pristup realizaciji 
složenih industrijskih projekata. Uvođenje savremenih metoda 
organizacije podigli su moju realizaciju projekata na viši kvalitativni 
nivo. Lično doneli su mi afirmaciju i samopouzdanje da mogu da 
učestvujem u radu kao i da vodim multidisciplinarne inženjerske timove. 
Shvatio sam učeći na ovom Fakultetu, da moram još mnogo toga da 
naučim i zato sam upisao master studije koje su potvrdile na 
predavanjima više puta iznešene istine, da se novim saznanjima otvaraju 
novi horizonti koji podstiču maštu i razvijaju um.  
 

∗ ∗ ∗ 
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Tanja Mišić, dipl.inž. ind. menadmenta , šef platnog prometa 
CREDY BANKA AD KRAGUJEVAC                                                   

 
 
 
Završila sam Tehnički fakultet u Boru, odsek industrijski menadžment. 
 
Stečena znanja na ovom Fakultetu, naročito iz oblasti informatike, 
strategijskog menadžmenta i kontrole kvaliteta, predstavljaju odličnu 
podlogu za rad u širokom dijapazonu industrijskih grana, kao i u 
neproizvodnim organizacijama. Usvojena znanja tokom studiranja su 
doprinela poboljšanju rezultata i kvaliteta mog rada, ali i na unapređenju 
međuljudskih odnosa u radnom okruženju. Ko želi, na ovom studijskom 
programu može da nauči mnogo, a sinergija stečenog znanja pomaže 
uspešnom razvoju karijere. 
 

∗ ∗ ∗ 
 
Zoran Djordjević, dipl.inž. ind. menadžmenta 
Šef prodaje u Elektrodistribuciji Pirot 

  
 
Po završetku studiranja, na studijskom programu industrijski 
menadžment na Tehničkom fakultetu u Boru, postavljen sam za šefa 
službe prodaje  Elektrodistribucije Pirot, gde sam odmah  znanja 
stečena na  Fakultetu mogao da primenim u praksi. 
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Bio sam zadovoljan rezultatima primenjujući naučna znanja u više oblasti 
kojima sam se bavio – informacionim tehnologijama, strategijska pozicije 
službe, marketinški pristup  i upravljanja kvalitetom usluga prema  
kupcima. 
 
„Pomeranjem sopstvenih granica a time i granica svog okruženja       ( 
Planiraj – Uradi – Proveri - Unapredi ) kao i u  Demingovom  krugu, 
zajedno sa svojim timom  sigurnim koracima idemo spremni  u  bolju 
budućnost.’’  
 
Nesumnjivo samopouzdanje u mom radu, proizilazi iz osećaja sigurnosti 
na osnovu znanja koje sam stekao tokom studija. 

 
∗ ∗ ∗ 

      
Mr Bojan Mihailović, dipl. inž. industrijskog menadžmenta, Menadžer za 
proizvodnju i plasman, Nigos-elektronik, Niš 

 
 
Posle završene Srednje tehničke škole u Nišu, i Više tehničke škole 
takođe u Nišu odlučio sam se da upišem Tehnički fakultet u Boru. Za 
moju odluku je bilo vrlo bitno to što je Tehnički fakultet u Boru deo 
Beogradskog univerziteta koji je najprestižniji u zemlji. Tokom studija 
sam bio veoma zadovoljan nastavnim programom i odnosom sa 
profesorima. Već za vreme studiranja sam sproveo neke metode iz lanaca 
snabdevanja što je u mojoj tadašnjoj firmi pokazalo dobre rezultate. 
Ubrzo posle diplomiranja sam upisao magistarske studije, posle kojih 
sam nastavio karijeru u Nigos-elektronik-u iz Niša. To je uspešna firma 
koja sa podizvođačima broji oko 100 radnika. Pored širokog asortimana 
firma se između ostalog bavi i proizvodnjom sušara za drvo i voće 
ogromnih kapaciteta. Jedina je u ovom delu Evrope pa je zbog toga 
fokusirana na izvoz, što je čini veoma uspešnom. Moje trenutno radno 
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mesto je menadžer za proizvodnju i plasman sušara i nalazim se na trećoj 
poziciji u firmi. Stalno putujem i posećujem razne sajmove. 
 
Znanje koje sam stekao na studijama je bilo od presudnog značaja u mom 
napredovanju, kako stručnog tako i u odnosu sa ostalim zaposlenima. 

 
∗ ∗ ∗ 

 
Goran Petrović, dipl.inž. menadžmenta 
Direktor filijale, Ministarstvo finansija, uprava za trezor,  
Filijala Jagodina 

 
 
Posle završene Više geodetske škole, radio sam u više firmi i ustanova. 
2002. godine upisao sam Tehnički fakultet u Boru, odsek za industrijski 
menadžment gde sam 2005. godine i diplomirao. Završio sam i 
postdiplomske studije i u fazi sam izrade magistarskog rada. 
Uz radno iskustvo koje sam imao i znanje koje sam stekao na ovom 
fakultetu, osmelio sam se da otvorim sopstvenu agenciju za menadžment 
i konsalting u domenu malih i srednjih preduzeća. Krajem 2007. godine 
ponuđen mi je posao u Ministarstvu finansija u Upravi za trezor. Posao 
sam prihvatio i sada vršim funkciju direktora filijale.  
Diploma Tehničkog fakulteta, otvorila mi je nove šanse za bavljenje 
mnogim poslovima u privatnoj praksi, državnim institucijama i javnom 
sektoru. Znanja koja sam stekao na ovom fakultetu bila su mi od 
izuzetnog značaja za poslove koje sam obavljao kao i za ono što sada 
radim. Smatram da znanje nema granice, tako da već stečeno znanje 
svakim danom nadograđujem i usavršavam.  

∗ ∗ ∗ 
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Dušica Dojčinović (dev. Veselinović), dipl.inž. menadžmenta 
Profersor u osnovnoj školi, Jagodina 

 
 
Pri upisu na fakultet nisam možda odmah imala pravu viziju o tome 
kakvu praktičnu korist imam od još učenja i još trčanja na predavanja, 
jurenja literature, skripti ...  Međutim, vrlo brzo su ideje počele da se 
nižu, a tome mogu da zahvalim profesorima koji su od prvog dana na nas 
gledali kao na one koji će biti na vodećim položajima i čije znanje će biti 
cenjeno i vrednovano. Reč, kolega, kojom vam se profesor obraća,  na 
ovom fakultetu ima pravo značenje. 
Ispostavilo se da je ova diploma pun pogodak! Širok spektar znanja 
omogućava prijavu na različite vrste poslova od ekonomskih, 
informatičkih, tehničkih do svih vrsti menadžmenta koji su ovih dana sve 
više traženi. Primena računara je obuhvaćena u svim oblastima tako da 
možete konstantno da unapređujete svoja informatička znanja. Kao dobar 
poznavalac engleskog jezika upoznala sam i njegovu praktičnu primenu. 
Okolnosti su htele da moj poziv bude nastavnik informatike. To je 
posebna vrsta zanimanja koje treba stvarno voleti i unapređivati. Sve što 
sam naučila o planiranju i organizovanju  primenjujem u nastavi i to je 
pola uspešnog časa, naravno stručnost ne treba da dolazi u pitanje. 
 
PORUKA: Uvek su prave godine i  pravo vreme za učenje i dalje 
školovanje, ne treba odustati zbog prolaznih stvari, stečeno obrazovanje 
ostaje do kraja života i nikada ne možemo znati kada će da zatreba.  
 

∗ ∗ ∗ 
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Marko Maljković, dipl. inž. ind. Menadžmenta 
Direktor doma učenika u Jagodini 

 
 
Po završetku studija industrijskog menadžmenta na Tehničkom fakultetu 
u Boru, radio sam nekoliko godina kao policijski inspektor, dok sam 
danas zaposlen kao direktor Doma učenika u Jagodini. Rukovodeća 
pozicija na kojoj se nalazim zahteva širok spektar znanja i sposobnosti u 
oblasti organizacije, rukovođenja, planiranja.... Tokom obavljanja svih 
svojih aktivnosti neprestano se oslanjam na sve ono što sam tokom 
studija naučio, a naravno, praksa svakim danom potvrđuje i nadgrađuje 
tako stečena znanja. Ovakve, kao i mnoge druge šanse u životu, ne mogu 
se iskoristiti bez adekvatnih kvalifikacija, a diploma Tehničkog fakulteta 
i znanja koja se njenim posedovanjem daju realne šanse za ostvarenje 
velikih životnih planova i ambicija.... Budućim studentima bih poručio da 
im početni korak u ostvarenju ambicija i realizaciji planova bude upis na 
Tehnički fakultet u Boru. 

 
 

∗ ∗ ∗ 
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Aleksandar Matovski, dipl.inž. ind. menadžmenta 
predstavnik prodaje za jugoistočni balkan DELIXI-ELECTRIC 
Francusko-Kineska kompanija 

 
 
 
Tehnički fakultet u Boru, odsek za industrijski menadžment sam upisao 
2004. gde sam i diplomirao 2008. godine. Stečeno zvanje, kao i znanja su 
mi omogućili da se u praksi nesmetano usavršavam. Trenutno radim kao 
predstavnik Francusko Kineske korporacije „DELIXI-ELECTRIC" koja 
je jedan od lidera na svetskom tržištu niskonaponske opreme. Pozicija mi 
je predstavnik prodaje (engl. Sales representative) za Jugoistočni Balkan. 
Budućim studentima, mladim ljudima koji planiraju svoju budućnost, 
najiskrenije bih preporučio da odaberu put kojim smo pošli moje kolege i 
ja...  
 

∗ ∗ ∗ 
 
Dragan Ljubić, dipl.inž. menadžmenta,  
Komercijalista Elektroelement – Novi Sad, P.J. Jagodina 

 
 
Nekoliko puta u životu se čovek nađe na raskršću i zapita se kuda sada? 
Ja sam odabrao svoj put ... upisao sam i završio Tehnički fakultet u Boru, 
smer Industrijski menadžment. Rad, učenje, odricanje ... teško jeste, ali se 
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isplati. Znanja koja steknete ovde, otvaraju potpuno nove vidike i 
mogućnosti za dalji život i napredak.. To mi je pomoglo da se sa svojim 
znanjem zaposlim u struci u firmi  Elektroelement – Novi Sad, P.J. 
Jagodina, gde obavljam poslove iz oblasti komercijale. Meni se isplatilo i 
nisam se pokajao... 
 
Svim svojim kolegama, sadašnjim i budućim, želim puno sreće na putu 
ka uspehu. Strah je odsustvo vere – zato bez straha i sa verom u sebe, 
samo napred! 
 

∗ ∗ ∗ 
 
Emina Jakovljević, dipl.inž. ind. menadžmenta 
Profesor u osnovnoj školi, Jagodina 

 
 
Diplomirala sam na Tehničkom fakultetu  u Boru, 16. 3. 2006. godine na 
smeru industrijski menadžment. 
 
Radim u osnovnoj školi u Jagodini kao nastavnik informatike.  Već 6 
godina u svakodnevnom radu primenjujem znanja stečena na ovom 
fakultetu. Takođe, stečena znanja dosta primenjujem i u svakodnevnom 
životu, komunikaciji, saradnji sa ljudima. Moj savet je upišite neki od 
smerova koji Vam ovaj fakultet pruža i nećete se pokajati!!!  

 
 

∗ ∗ ∗ 
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Mr Ivana Nikolić, dipl.inž. menadžmenta,  
menadžer prodaje Telekom Srbija, Jagodina 

 
 
Diplomirala sam i magistrirala industrijski menadžment na Tehničkom 
fakultetu u Boru. Stečeno znanje i zvanje na Tehničkom fakultetu u Boru 
doprinelo mi je da dobijem zaposlenje u jednoj od najuspešnijih 
kompanija u našoj zemlji. Znanje koje sam stekla na fakultetu primenjivo 
je u različitim situacijama koje prate posao moje radne pozicije.   
 
Poručila bih sledeće: 
 
«Želite mnogo, težite smelo, daleko i visoko,  
Jer visoki ciljevi otkrivaju i umnogostručavaju snagu u nama. 
Pogrešno je i opasno udarati sebi suviše blisku metu,  
jer to znači izneveriti i sebe i druge, 
ostati dužan životu. 
Kod postavljanja ciljeva budite hrabri i velikodušni, 
mislite smelo i gledajte daleko.» 
                                                                                 Ivo Andrić 
 
 
« Šta je vrednije od zlata –DIJAMANT. 
Od dijamanta – ZNANJE. 
Od svih dobara na svetu znanje je najbolje: 
ono se ne može ni uzeti, ni dati, ni kupiti, ni prodati; 
ono ostaje zauvek tvoje – kad ga jednom stekneš». 
                                                                                Hitopadesha 
 

 
 

∗ ∗ ∗ 
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Suzana Tasić, dipl.inž. ind. menadžmenta 
Nastavnik informatike u osnovnoj školi u Pirotu 

 
 
Završila sam Tehnički fakultet u Boru, smer: industrijski menadžment. 
Radim u osnovnoj školi kao nastavnik informatike. Zapitaćete se šta tu 
ima zajedničkog? Ali zahvaljujući baš ovom Fakultetu, zastupljenosti 
informatičkih predmeta u programu fakulteta i stečenim znanjima ja 
mogu da odgovorim zahtevima svog poziva. 
 
Drago mi je što sam bila student ovog Fakulteta, timski učila sa kolegama 
i usvajala znanja od kvalitetnih profesora. Budućim kolegama bih 
poručila da ne propuste to iskustvo. 
 

∗ ∗ ∗ 
 
Miljan Jonić , dipl. inž. menadžmenta,  
Savetnik za razvoj preduzetništva, Nacionalna služba za zapošljavanje u 
Pirotu 

 
 
 
Tehnički fakultet u Boru Univerziteta u Beogradu, smer Industrijski 
menadžment završio sam 2008. godine. Iste godine zaposlio sam se u 
Nacionalnoj službi za zapošljavanje na poziciji savetnika za razvoj 
preduzetništva. Znanje stečeno na predavanjima i naporom vlastite misli, 
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a ne samo pukim pamćenjem iz knjiga i udžbenika umnogome mi koristi 
i danas u svakodnevnom poslu. 
 

∗ ∗ ∗ 
 
Ivan Jovanović, dipl. inž. ind. menadžmenta,  
Docent, Tehnički fakultet u Boru Univerziteta u Beogradu 

 
 
Čovek je bogat onoliko koliko ima životnih alternativa. Studiranjem na 
Tehničkom fakultetu u Boru stiče se veliki broj mogućnosti za dalje 
napredovanje. Svojim usavršavanjem na studijskom programu Inženjerski 
menadžment iskoristio sam jednu od njih i postao prvi doktorant. Trenutno 
radim kao docent na Tehničkom fakultetu u Boru na katedri za Industrijski 
menadžment. Stečena znanja na ovom fakultetu sam maksimalno iskoristio. 
Radim ono što volim, i počeo da živim svoje snove.  
 
 

∗ ∗ ∗ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 25 



Marija Savić, dipl.inž.ind. menadžmenta, 
Marketing menadžer, Hotela “ Srbija TIS“ u Zaječaru 

 
 
Rođena sam 1985. god. i živim u Zaječaru.  Tehnički fakultet u Boru sam 
upisala 2004. god., a na proleće 2009. god. sam diplomirala i stekla 
zvanje diplomirani inženjer industrijskog menadžmenta . Ubrzo nakon 
toga, samo pet meseci kasnije sam se zaposlila u Hotelu “ Srbija TIS“ u 
Zaječaru na poziciji marketing menadžera. Iako sam se obrela u vodama 
hotelijerstva, ugostiteljstva i turizma, znanja stečena na ovom fakultetu su 
mi u velikoj meri pomogla da upravljam ljudskim resursima, organizujem 
njihov rad, sprovodim marketinške aktivnosti u cilju promocije usluga 
hotela,... Zbog mojih itekako pozitivnih impresija i iskustava, trenutno 
sam na diplomskim – master studijama, naravno na istom ovom fakultetu, 
što će mi verujem doneti još pozitivnije rezultate i pomoći da budem još 
uspešnija  u svom profesionalnom životu. Zato bih svim budućim 
studentima preporučila da njihov izbor bude upravo Tehnički fakultet u 
Boru, čime će načiniti pravi korak i uspeh će im biti zagarantovan, što 
moj primer i potvrđuje. 
 

∗ ∗ ∗ 
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Bojan Vlahović, građevinski inženjer, diplomirani inženjer industrijskog 
menadžmenta,  
Vlasnik agencije za menadžment konsalting, Jagodina 

 
 
Kao građevinski inženjer sa 20 – ogodišnjim radnim iskustvom u vođenju 
građevinske operative u rudniku “Rembas”, upisao sam 2002. godine 
Odsek industrijskog menadžmenta na Tehničkom fakultetu u Boru i 
diplomirao septembra 2005., na temu Upravljanja projektom iz oblasti 
građevinarstva. 
Već 2006. godine osnovao sam Agenciju za menadžment konsalting u 
Jagodini, kao vid privatnog preduzetništva. 
U donošenju odluke za otpočinjanje privatnog biznisa iz oblasti 
menadžment konsaltinga, najveću ulogu je imalo stečeno znanje na 
Tehničkom fakultetu u Boru, koje se savršeno nadovezalo na prethodnu 
dvadesetogodišnju praksu u građevinskom inženjerstvu i iskustvo u 
rešavanju velikog broja infrastrukturnih problema u matičnoj zajednici. 
Znanje stečeno na Odseku za industrijski menadžment je definitivno 
učvrstilo sva prethodno stečena iskustva, otklonilo sve nedoumice koje su 
postojale i uobličilo jednu inženjersku karijeru.  

 
∗ ∗ ∗ 
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Mirjana Kriveljanović, dipl. inž. industrijskog menadžmenta, rukovodilac 
biroa za knjigovodsto, Rudnici Bakra Bor 

 
 
Pre više od 25 godina svoje radno iskustvo započela sam kao pripravnik u 
Rudnicima Bakra Bor. Potreba za dokazivanjem i daljim usavršavanjem 
navela me je da upišem Tehnički Fakultet u Boru, gde sam diplomirala na 
smeru za industrijski menadžment. Znanje koje sam stekla nakon ovih 
studija, pomoglo mi je da sebe i svoje profesionalne sposobnosti 
nadogradim. Danas u istoj firmi uspešno radim kao rukovodilac biroa za 
knjigovodstvo, gde upravo stručnost i znanje koje sam stekla na ovom 
fakultetu dolazi do izražaja. 
 

∗ ∗ ∗ 
 
Slaviša Kriveljanović, dipl. inž. idustrijskog menadžmenta, rukovodilac 
transporta, Rudnici Bakra-Bor 

 
 
Završio sam Tehnički Fakultet u Boru, smer za industrijski menadžment. 
Uspešno radim već trideset godina u Rudnicima Bakra, gde sam prošao 
sve faze od radničkih zanimanja do pozicije rukovodioca. Znanje stečeno 
u toku studija, pomoglo mi je da se usavršim i napredujem u svojoj struci. 
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Trenutno radim na poslovima rukovodioca transporta, gde se 
svakodnevno susrećem sa različitim organizacionim problemima. Posao 
je (prilično) dinamičan i često nameće potrebu za kontaktom sa ljudima 
različitih struka. To mi daje mogućnost da sa njima razmenjujem 
iskustva, a ponekad i timski radimo na rešavanju problema. Stečeno 
znanje uspešno primenjujem, što mi donosi punu afirmaciju, a samim tim 
i zadovoljstvo u materijalnom smislu. Budućim studentima iskreno 
preporučujem studiranje na Tehničkom Fakultetu u Boru, jer stečeno 
znanje omogućuje sigurnu perspektivu i mogućnost napredovanja u 
svakom pogledu. 
 

∗ ∗ ∗ 
 
Katarina Đorđević, dipl. inž. ind. menadžmenta,  
stručni saradnik na poslovima protokola, Gradska uprava za poslove 
gradske Skupštine i Gradskog veća, Leskovac. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
"Čovek zna sve dotle dok traga za znanjem, a čim sebi umisli da zna, on 
više ne zna.” 
 
Tehnički fakultet u Boru, Odsek za menadžment, završila sam septembra 
2010. godine. Stečeno znanje mi je pomoglo da napredujem u poslu, da 
sa lakoćom rešavam radne zadatke i da sa sigurnošću krčim trnovit put 
uspeha.  
Nesebično prenošenje znanja i zlata vrednog iskustva, vrhunskih 
profesora sa Odseka za menadžment, dalo mi je volje i snage da se 
upustim u još jednu "menadžersku avanturu", a to je da upišem 
diplomske - master studije. Sa verom u sebe i verom u moje profesore, 
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znam da će osvajanje još jedne stepenice, biti interesantnije i sa puno 
novih saznanja - kojih nikad nije dosta. 
Ponosna sam što imam diplomu Tehničkog fakulteta u Boru, Odseka za 
menadžment i poručujem svima koji žele da postanu uspešni ljudi i da 
imaju uspešne karijere, upišu i završe ovaj Fakultet, jer u njemu leži ključ 
uspeha.  
 

∗ ∗ ∗ 
 

Marija Lazarević, dipl.inž. ind. Menadžmenta,  
Gradski uslužni centar, Leskovac 

 
 
 
2002. godine završila sam Višu školu za menadžment sa odličnim 
prosekom, u roku dala sve ispite, ali sticajem okolnosti nisam nastavila 
dalje. Posvetila sam se porodici (uspela sam i na tom planu, sada imam 
dvoje predivne dece). 2005. godine zasnovala sam radni odnos u 
Gradskom uslužnom centru u Leskovcu. Tokom rada shvatila sam da 
mogu mnogo više, a to što želim mogu dostići samo uz odgovarajuće 
obrazovanje. Iz tog razloga, nakon dužeg razmišljanja, napravila sam 
pravi izbor i upisala 2008. godine Tehnički fakultet u Boru, odsek 
Industrijski menadžment. Pored svih obaveza oko porodice i posla, 
odvajala sam vremena i za knjigu. Učila sam, bilo je naporno, ali sam 
dokazala da nema prepreka kad se nešto želi. Diplomirala sam u 
septembru 2010. godine sa prosekom 8.36. Što se tiče posla još uvek sam 
tu, ali što se tiče studija idem dalje, sada  sam na Master studijama na 
istom fakultetu. 
Čovek se može uspešno baviti bilo kojim poslom samo ako ima ljubavi 
prema njemu. To može samo onaj ko voli, razume i oseća, te mu rad 
predstavlja zadovoljstvo, a ne muku. Danas se od savremenog menadžera 
zahteva visokostručno znanje, svakodnevno praćenje novih saznanja iz 
oblasti menadžmenta, marketinga, kvaliteta... i još više rada. Imam volju i 
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želju da uspem, zato su zaslužni profesori i Fakultet, koji su mi pomogli 
da shvatim da mnogo više vredim i da treba biti istrajan u svojoj nameri. 
Ovim putem se zahvaljujem timu vrhunskih profesora ovog Fakulteta koji 
su mi ulili nadu, oslobodili mnoge skrivene sposobnosti i razvili u merni 
veliku želju da postignem više. Shvatila sam istinu iz jednog udžbenika 
koga rado svakodnevno koristim iako sam taj ispit davno položila, da ni 
jedan lift ne vodi do uspeha već se moraju koristiti stepenice. Moji 
profesori su me naučili da se svakodnevno  trudim i osvajam nove 
stepenice. 
 

∗ ∗ ∗ 
 
25TBojana Tošić25T, dipl.inž.ind.menadžmenta 
Stručni saradanik  za primenu i praćenje zakonskih propisa iz oblasti 
komercijalnih poslova – pripravnik / Kompanija : RTB Bor Grupa, 
Rudnici bakra Bor  (RBB) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Nakon završene srednje Ekonomske škole – smer carinski tehničar (2005. 
godine u Pirotu) upisala sam Tehnički fakultet u Boru, odsek Industrijski 
menadžment, i diplomirala 23. decembra 2009. godine. Nepunih godinu 
dana nakon diplomiranja dobila sam ponudu za posao od strane RTB Bor 
Grupe, kao jedan od troje najboljih diplomaca sa Tehničkog fakulteta u 
Boru. Pripravnički staž otpočela sam oktobra meseca 2010. godine u 
RBB-u u okviru kompanije RTB Bor Grupe u oblasti komercijalnih 
poslova. Stečeno znanje sa fakulteta iz oblasti menadžmenta, kvaliteta i 
informatike u mnogome mi je pomoglo i olakšalo obavljanje 
komercijalnih poslova.  
 
Veoma sam zahvalna svojim profesorima na prenetom znanju i ukazanoj 
pomoći tokom mog studiranja.  



 
∗ ∗ ∗ 

 
Jovana Cvetanović, dipl. inž. ind. menadžmenta 
Inženjer razvoja prerade – pripravnik, Kompanija : RTB Bor Grupa, 
Topionica i rafinacija bakra Bor (TIR)  

 
 
Završila sam srednju Hemijsko – tehnološku školu u Leskovcu (2005. 
godine) i nakon toga upisala Tehnički fakultet u Boru, odsek Industrijski 
menadžment i diplomirala 17. juna 2010. godine. U cilju mog 
usavršavanja upisala sam master studije na ovom fakultetu. Ubrzo nakon 
diplomiranja dobila sam ponudu za posao od strane RTR BOR Grupe kao 
jedan od troje najboljih diplomaca. Oktobra meseca 2010. godine 
otpočela sam pripravnički staž u TIR – u u okviru RTB Bor Grupe. Na 
fakultetu sam stekla znanja koja mogu da primenim u obavljanju zadatih 
poslovnih aktivnosti. Znanja iz oblasti upravljanja projektima, 
informatike, menadžmenta, kvaliteta, kao i ekonomije pomoglo mi je da 
sa lakoćom obavim sve zadate poslove, kao i da se po tome razlikujem od 
mojih kolega.  

Zahvalna sam profesorima koji su mi na pravi način preneli svoje znanje i 
doprineli mom zapošljenju. 
 

∗ ∗ ∗ 
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Bojan Marković, dipl. inž. industrijskog menadžmenta 
Organizator obrazovanja odraslih Filijale Bor Nacionalne službe za 
zapošljavanje 

 
 
Studije sam završio kao polaznik prve generacije studenata industrijskog 
menadžmenta. Još za vreme završne godine studija sam učestvovao u 
društvenim aktivnostima kroz razne vrste projekata, za čije kreiranje mi je u 
mnogome pomoglo znanje stečeno na fakultetu. Neke od projekata (uz 
podršku Američkog odeljenja za razvoj) sam, nakon studija, realizovao i sa 
bivšim profesorima (Profesorom Živanom Živković i Profesoricom 
Draganom Živković), što mi je bila posebna čast i zadovoljstvo, kao i prilika 
da od njih „ukradem“ još koje parče znanja. 
Godinu dana nakon sticanja diplome fakulteta, bivam radno angažovan u 
Nacionalnoj službi za zapošljavanje, Filijala Bor. Najpre kao praktikant na 
poslovima savetnika za zapošljavanje i stručnog saradnika na programima 
zapošljavanja, da bi konačno dobio poziciju organizatora obrazovanja 
odraslih, na kojoj se i trenutno nalazim. Pored ovoga, određen sam i za 
Koordinatora projekta zapošljavanja. Ovaj projekat se realizuje kroz 
saradnju Međunarodne organizacije rada i Nacionalne službe za 
zapošljavanje, a uz finansijsku pomoć Ministarstva inostranih polova 
Republike Italije i Fonda za otvoreno društvo. Kroz realizaciju ovog projekta 
imao sam priliku da razgovaram i sa međunarodnim ekspertima iz oblasti 
rada i zapošljavanja, a pored iskustva iz ove oblasti i znanja koje sam stekao 
na studijama su mi omogućila nesmetanu komunikaciju na tom nivou. U 
poslu mi pored znanja pomažu i radne navike stečene na fakultetu i naučeni 
principi permanentnog obrazovanja i usavršavanja, uz korišćenje modernih 
IT i telekomunikacionih tehnologija. Tokom svog rada često imam priliku da 
susrećem diplomce Odseka za menadžment Tehničkog fakulteta u Boru i 
posebno mi je zadovoljstvo da upravo oni, u ne malom broju, bivaju 
uključeni u aktivne mere politike zapošljavanja. Zadovoljstvo je kada 
instruktori i mentori iskažu zadovoljstvo znanjem koje oni nose, a naročito 
kada se poslodavci odluče da baš sa njima zasnuju radni odnos. 
 

∗ ∗ ∗ 
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Saša Stojanović, dipl. inž. industrijskog menadžmenta  
Rukovodilac sektora komercijale u preduzeću za profesionalnu 
rehabilitaciju i zapošljavanje osoba sa invaliditetom „Lak žica“ D.O.O. 
Bor u restrukturiranju 

  
 
Tehnički fakultet u Boru upisao sam 2004. godine nakon završene Više 
škole za menadžment. Priključio sam se na trećoj godini studija tada 
prvoj generaciji studenata upisanoj na odsek za industrijski menadžment 
na Tehničkom fakultetu u Boru. Veoma uspešno sam se uklopio u novi 
studijski program i novu sredinu. Nakon godinu dana dobio sam podršku 
od strane svojih kolega studenata i profesora, te sam imenovan za novog 
student prodekana Tehničkog fakulteta u Boru. Vođen velikim 
ambicijama za poboljšanje studentskog statusa u gradu na fakultetu i 
Univerzitetu, u periodu kada se menjao Zakon o visokoškolskom 
obrazovanju i kada se usvajala Bolonjska deklaracija, uspeo sam svojim 
zalaganjem da izborim status člana Senata Univerziteta iz redova 
studenata svih fakulteta Beogradskog Univerziteta, što je bilo veliko 
priznanje za mene i za Tehnički fakultet u Boru. 
Nakon završetka osnovnih studija 2007. godine, svoju afirmaciju u 
zapošljavanju tražio sam na tržištu Borskog okruga. Programom 
Nacionalne službe za zapošljavanje, maja 2008. godine otpočeo sam 
obavljanje volontersko – pripravničkog rada u preduzeću za 
profesionalnu rehabilitaciju i zapošljavanje osoba sa invaliditetom. 
Poslovna sredina i radno okruženje je po svojoj strukturi specifična, što je 
bio dodatni izazov za mene. Jako sam se brzo uklopio i bio prihvaćen od 
strane zaposlenih što sam svojim zalaganjem prema poslu i pristupom 
prema radu i zaposlenima na adekvatan način vratio. Prema programu 
koji sam dobio od Nacionalne službe za zapošljavanje a shodno 
potrebama firme, poslovi u službi komercijale su bili pravi izazov za 
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mene i pravo mesto na kome sam mogao da implementiram stečeno 
znanje tokom studiranja. Nakon uspešno završenog pripravničkog staža, 
dobio sam stalno zaposlenje. Trenutno sam na poziciji rukovodioca 
sektora komercijale, imam puno više i ozbiljnije poslovne zadatke a 
samim tim i više obaveza i odgovornosti prema poslu i prema 
zaposlenima.(„Povećava se broj pitanja na koje moraš da odgovoriš“). 
Smatram da je posao komercijale nešto što se uči tokom celog života i 
zato sam nastavio sa svojim ličnim usavršavanjem i obrazovanjem. 
Upisao sam master studijski program na odseku za inženjerski 
menadžment Tehničkog fakulteta u Boru, kako bih nadogradio svoje 
znanje a kasnije i svoju poziciju u društvu i u poslovnoj karijeri. 
Poučen svojim ličnim iskustvom, posavetovao bi buduće svršene 
srednjoškolce da svoje učenje nastave na Tehničkom fakultetu u Boru, jer 
je to pravi put ka znanju i budućoj poslovnoj i stručnoj karijeri. 
 

∗ ∗ ∗ 
 
Bojana Vidojković, dipl. inž. ind. menadžmenta 
Stručni saradnik za praćenje i primenu zakonskih propisa iz oblasti 
komercijalnih poslova kompanije: RTB Bor Grupa, Rudnici bakra Bor  
(RBB) 

 
 
 
Diplomirala sam na Tehničkom fakultetu u Boru 24. 03. 2010. godine na 
odseku Industrijski menadžment. „Jedna od važnijih raskrsnica u životu 
jeste sticanje fakultetske diplome“- bile su reči profesora sa fakulteta, bas 
tako kako je rečeno dogodilo se meni. 
 
Našla sam se na raskrsnici 19.10.2010. godine kada sam potpisala ugovor 
za jednog od najvećih giganata- RTB Bor. Firma RTB bila je san koji 
sam sanjala tokom studija. Uz pomoć stečenog znanja i diplome moj san 
se ostvario. Diploma sa Tehničkog fakulteta kao i stečeno znanje iz 
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oblasti menadžmenta, ekonomije, informatike, organizacije preduzeća, od 
izuzetnog su mi značaja za obavljanje posla. 
Budući studenti, moj savet Vam je,  upišite Tehnički fakultet u Boru koji 
ima puno prednosti. Samim upisom krećete sa borbom za Vaš lični 
uspeh! Znanje koje steknete otvara Vam nove mogućnosti za poslovni 
napredak. Zahvaljujem se fakultetu i profesorima koji su mi pomogli da 
izgradim svoj  novi i kvalitetniji život. 
 

∗ ∗ ∗ 
 
Dragan Mirčić, dipl.inž.ind.menadžmenta 
Saradnik u javno stambenom preduzeću Bor 

 
 
Industrijski menadžment na Tehničkom fakultetu u Boru sam upisao 
2004. godine i diplomirao kao prvi iz te generacije. Odmah sam nastavio 
master studije i ubrzo ih završio. Ovaj podatak sam po sebi nema poseban 
značaj ali je meni pokazatelj da, kad se reši, mogu da se usklade obaveze 
na poslu, privatan život i studiranje.   
Dobrim proračunom i raspoređivanjem vremena i mogućnosti sa 
obavezama jedna je od prvih lekcija koju sam naučio na katedri za 
menadžment a koju od tada inače primenjujem kada god mogu, i na poslu 
i u životu.  
 
Samodisciplina i dostizanje sebi zadatih ciljeva vodi velikom odricanju 
od nekih zadovoljstava koje imamo u životu, ali opet bih uradio isto jer 
pamtim samo krajnji pozitivan rezultat, i mogu slobodno da kažem da 
sam za te četiri godine studiranja napredovao i u obrazovnom i u 
karakternom smislu. 
Naravno, sve ovo ne bi bilo izvodljivo bez profesorskog kadra koji je na 
ovom odseku veoma profesionalan i stručan. 
 

∗ ∗ ∗ 
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Marija Mitrović, dipl.inž.ind.menadžmenta 
Agent prodaje Triglav osiguranja i  PR menadžer u Auto kući "Ozon"  

 
 
Želja za obrazovanjem, sticanjem fakultetskog znanja i zvanja za mene su 
bili osnovni pokretači za upisivanje visokih studija. Studirajući na 
Tehničkom fakultetu u Boru pronašla sam idealnu varijantu za 
uspostavljanje balansa u poslovnim, privatnim i studijskim obavezama. 
Na mom radnom mestu očekuju da konstantno unapređujem svoja znanja, 
pre svega na polju upravljanja timom, pregovaranja, komunikacije, CRM-
a (Customer Relationship Management), CM-a (Category 
Management)... Znanja, koja sam tokom studiranja na Tehničkom 
fakultetu, stekla pomogla su mi da bolje shvatim strategiju razvoja 
preduzeća u kom radim, a samim tim da svoje zalaganje fokusiram na one 
oblasti koje će i preduzeću i meni lično doneti najveću afirmaciju. 
 

∗ ∗ ∗ 
Marko Dimitrijević, dipl. inž. ind. menadžmenta 
Zapošljen u kompaniji „Vaš Pouzdan Partner“, koja se bavi zastupanjem 
u osiguranju i dobrovoljnim penzionim fondovima 

 
 
Svoje studije sam započeo 2003. godine, a završio 2011. godine. 
Studijski program Tehničkog fakulteta je omogućio da steknem osnovna 
znanja o poslovanju koja ću nadam se uspeti da primenim u svojoj 
poslovnoj karijeri. Ovom prilikom mogu se obratiti onima koji donose 
odluku o upisu na dalje školovanje i tim povodom želim reći Vama koji 
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se borite sa turbulentnim okruženjem da Tehnički fakultet u Boru može 
olakšati građenje uspešne karijere.  
 

∗ ∗ ∗ 
 
Goran Manojlović, dipl. inž. ind. menadžmenta, 
Profesor informatike i računarstva, Zaječar 

 
 
Rođen sam 1976. godine u Zaječaru, gde sam završio osnovnu i srednju 
školu. Nakon završenih studija na Višoj tehničkoj školi u Nišu, 2005. 
godine upisujem se na Tehnički fakultet u Boru, na smer industrijski 
menadžment. Osnovne studije završio sam i diplomirao aprila 2008. 
godine. Iste godine na Tehnički fakultet u Boru upisujem master studije 
na smeru inženjerski menadžment, koje sam završio oktobra 2009. 
godine. Po završetku master studija svoje školovanje nastavio sam na 
doktorskim studijama na Mašinskom fakultetu u Kragujevcu. 
Od diplomiranja na osnovnim studijama dobio sam stalan radni odnos 
kao profesor informatike i računarstva u OŠ „Vladislav Petković Dis” u 
Grljanu, a kasnije i u  OŠ „Ljubica Radosavljević Nada” u Zaječaru. 
Stečena znanja i kompetencije  koje sam stekao u toku studija na 
Tehničkom fakultetu u Boru koristim u svom radu u  poslovnom životu, a 
i  kao  osnovu za rad na doktorskim studijama. Čovek se uči dok je živ, a 
moj predlog bi bio da je budućim studentima najbolji i pravi izbor 
Tehnički fakultet Bor! Zašto? Zato što je Tehnički fakultet Bor pravi 
izvor znanja i baza znanja. 
 

∗ ∗ ∗ 
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Violeta Mihajlović, dipl. inž. ind. menadžmenta, 
Glavni ekolog i službenik za javne nabavke u JKP “3. Oktobar” Bor  

 
 
Na Odseku za menadžment Tehničkog fakulteta u Boru, završila sam 
master studije oktobra 2010. godine. Znanja koja sam stekla studiranjem 
na ovom odseku u velikoj meri mi pomažu u svakodnevnom poslu. Na 
svom radnom mestu, angažovana sam na pripremi projektne 
dokumentacije i apliciranju za projektne fondove različitih institucija, 
kako domaćih tako i stranih. Takođe, zadužena sam za pripremu 
tenderske dokumentacije i sprovođenje postupka javnih nabavki za 
potrebe preduzeća. Poslovna znanja, stečena na Odseku za menadžment, 
omogućuju mi da ove aktivnosti uspešno obavljam i da dalje napredujem 
u svom radu.  
Ovim putem želim da podstaknem sve one kojima su potrebna saznanja iz 
oblasti operativnih menadžment disciplina, primenjiva u praksi, da upišu 
Odsek za menadžment Tehničkog fakulteta u Boru. 
Čak i oni koji su završili osnovne studije iz drugih tehničkih disciplina, 
nakon završenih Master studija na ovom Odseku, steći će neophodna 
znanja iz oblasti menadžmenta, bez kojih savremeno poslovanje bilo koje 
kompanije nije moguće. 
 

∗ ∗ ∗ 
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Ivana Radovanović, dipl. inž. ind. menadžmenta, 
Menadžer prodaje za industriju hrane d.o.o. „DUNJA” 

 
 
Tokom studiranja na tehničkom fakultetu u Boru sam proširila i 
upotpunila svoja znanja, koja trenutno primenjujem na svom poslu, 
obavljajući dužnosti menadžera prodaje za industriju hrane d.o.o. 
„DUNJA”. Komunikacija sa ljudima, organizacija poslova i kadrova, 
pripremanje kratkoročnih i dugoročnih planova, kontrola i potpuna 
odgovornost je sastavni deo obavljanja ove dužnosti, a upravo sve to sam 
spoznala na fakultetu, kao i mnogo toga više, sto ću imati prilike da 
primenim kroz svoj budući rad.   
 
Smatram da će moja znanja unaprediti moje dalje školovanje na 
tehničkom fakultetu u Boru. 

∗ ∗ ∗ 
 
 
Branislava Dimitrijević, dipl. inž. industrijskog menadžmenta, 
Retail&Soho consultant -TELENOR. DOO 

 
 
Lutajući u pronalaženju škole koja će mi pružiti sticanje  novih znanja i 
veština, kao i nadogradnju stečenog iskustva u skladu sa mojim 
interesovanjima, kada sam 2002. upisala Tehnički fakultet u Boru, odsek 
za industrijski menadžment nisam bila sigurna da li sam na pravom 
mestu. Znanje koje sam stekla svakodnevno mi pomaže u radu u 
kompaniji svetskih razmera gde se potpuno školski primenjuje mnogo 
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teorija i metoda kojima smo ovladali u toku školovanja. Tehnički fakultet 
je opravdao sva moja očekivanja, zato i nastavljam dalje školovanje kao 
bih unapredila sebe u edukativnom i poslovnom smislu. 
 
,, Nisam slep da ne vidim, nisam gluv da ne čujem, nisam nem da ne 
govorim, umem i mogu sve “ 
 

∗ ∗ ∗ 
 
Snežana Ilić, dipl. inž. ind. menadžmenta 
Kabinet gradonačelnika Jagodine, odnosi sa 
javnošću                                              

           
 
Gotovo je teško zamisliti, da u današnje vreme ubrzanog razvoja 
informativnih tehnologija i modernog sistema upravljanja preduzećima, 
na čelu kompanije u  vodećem menadžerskom timu, nema bar po 
nekoliko inženjera raznih strukovnih specijalnosti. 
Inženjer menadžmenta zauzima jedinstvenu poziciju u svojoj oblasti gde 
stručno deluje jer kombinuje svoju menadžersku stručnost sa stečenim  
znanjem inženjera. Imajući u vidu da poslovi protokola i informisanja u 
Gradskoj upravi grada Jagodina  koje obavljam zahtevaju izražene 
veštine komunikacije sa ljudima, organizatorske sposobnosti, kao i 
mogućnost brzog i efikasnog rešavanja problema koji se u hodu dešavaju, 
inženjeri menadžmenta su upravo ti pojedinci u timu koji poseduju 
kombinaciju  stečenih znanja i želje za rešavanjem problema.  
Stečeno znanje, na poslovima u Gradskoj upravi, takođe se može 
primeniti i u obavljaju zadataka koje imaju  medija menadžeri i 
menadžeri događaja jer se gotovo sve aktivnosti Skupštine grada  
publikuju preko pisanih i štampanih medija. U cilju dobrog 
funkcionisanja svih timova neophodnih za dobar rad jedne lokalne 
samouprave, logistika je takođe jedan od važnih faktora i zato je veoma 
uspešno primenjiva na poslovima koje obavljam. Stečeno znanje na 
Tehničkom fakultetu, takođe mi omogućava i razvoj kreativnih 
sposobnosti razmatranja problema i kritičkog mišljenja, kao i sposobnosti 
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za timski rad i ovladavanje praktičnim veštinama potrebnim za obavljanje 
profesije.  
Na kraju, inženjeri menadžmenta su kompetentni da sagledavaju potrebe 
preduzeća u svim njegovim procesima i njihova uloga ogleda se u 
projektovanju rešenja u cilju prilagođavanja i menjanja svoje organizacije 
u skladu sa savremenim trendovima i dinamikom promene u poslovnom 
okruženju. 
Srećna sam što sam imala prilike da učim od najboljih, zahvaljujem se 
svojim profesorima i fakultetu koji su mi preneli  znanje koje mogu da 
prenesem ne samo na karijeru, već i na svakodnevni život. 
 

„Inženjering je umetnost organizacije i upravljanja ljudima i 
kontrolisanje snaga prirode u korist ljudske rase“.. 

 
Henry G.Stott 
 

∗ ∗ ∗ 
 
Milan Stevanović,  dipl.inž. ind. menadžmenta, 
Profesor informatike u Tehničkoj školi “Rade Metalac” u Leskovcu 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Posle završene Visoke poslovne škole strukovnih studija upisao sam 
Tehnički fakultet u Boru, odsek za industrijski menadžment. Diplomirao 
sam 2009. godine. Na fakultetu sam stekao diplomu prestižnog 
Beogradskog univerziteta i što je još važnije stekao sam znanje koje će 
mi koristiti celog života, jer sve mogu da Vam uzmu ali znanje ne. Dok 
sam studirao najviše mi se dopao odnos profesor – student, mogućnost 
stalnog kontakta putem e-maila, kao i mogućnost stalnih konsultacija.  
 
Sada radim kao profesor informatike u Tehničkoj školi “Rade Metalac” u 
Leskovcu. Radim sa kolegama koji su završili Elektronski fakultet i 
nimalo se ne osećam inferiorno u odnosu na njih. Na Tehničkom 
fakultetu u Boru sam upisao i master studije koje uspešno završavam. 
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∗ ∗ ∗ 

Maja Đorđević, dipl.inž.ind.menadžmenta 
Zapošljena u firmi DOO „Ljubisavljević“ iz Vranja 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Završila sam Visoku školu primenjenih strukovnih studija u Vranju, 
smer- Inženjer menadžera u industriji 2008. god. Iste godine mi je velika 
uspešna firma iz Vranja DOO „Ljubisavljević“ ponudila posao, gde sam 
počela da radim kao menadžer prodaje. 
Međutim, želja za većim znanjem je bila veoma jaka zbog čega sam 
odlučila da upišem fakultet. Upisala sam se na Tehnički fakultet u Boru 
gde sam, zahvaljujući pre svega svojim profesorima, stekla veliko znanje 
koje će mi pomoći da izgradim sebi dobru budućnost. Diplomirala sam na 
istom fakultetu 03.11.2011. god. Nakon toga sam u firmi u kojoj sam 
radila dobila ponudu za unapređenje, tj. posao u svojoj novoj struci - u 
administraciji. Ovom ponudom direktor mi je ukazao veliko poverenje 
koje sam spremna svojim znanjem i sposobnostima da opravdam. Ovo je 
velika odgovornost za mene, ali i prilika da primenim u praksi sve ono 
što sam naučila na fakultetu. Zato verujem da mogu da odgovorim svim 
zahtevima koji se očekuju od mene i  ne osećam nikakvu nesigurnost da 
moja pozicija može biti ugrožena. 
 
 

∗ ∗ ∗ 
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Blažo Kovačević, dipl.inž. menadžmenta,  
Prodajni savetnik, Volkswagen regionalni centar, Autokuća Tasić D.O.O. 
Jagodina 

 
 
Kada upišeš Tehnički fakultet u Boru, nalaziš se na početku staze koja će 
se jednog dana zvati – uspeh. Naravno, kada se kaže uspeh, trebaš znati 
da to ne znači nužno da ćeš biti milijarder, biti zadovoljan svojim 
brakom, decom, imati tonu prijatelja. Uspeh zavisi isključivo od toga 
koliko si pametan da mudro učiš – slušaš, a ne pričaš, hodaš, a ne trčiš, 
ako treba ponekad čak i malo zastaneš da bi bolje upio mudrost onih koji 
su tim putem već prošli.... 
Ja sam tom stazom krenuo oktobra 2006. godine i marta 2011. godine 
diplomirao na Tehničkom fakultetu u Boru sa prosečnom ocenom 8,7. 
Aprila 2011. godine, zahvaljujući znanju koje sam stekao na pomenutom 
fakultetu tokom studiranja, zaposlio sam se u Volkswagen regionalnom 
centru u Jagodini, tačnije u Autokući Tasić na mestu Prodajnog savetnika 
za privredna vozila, gde svakodnevno primenjujem svoje stečeno znanje 
u komunikaciji sa klijentima.  
Novembra 2011. godine nastavljam istom stazom, upisao sam master 
studije na Tehničkom fakultetu u Boru, smer Inženjerski menadžment, 
radi sticanja novog znanja koje će mi pomoći u daljem radu. Izaberi i ti 
ovaj fakultet, i budi siguran da si na pravom putu. 
 

∗ ∗ ∗ 
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Dragan Zlatanović, inženjer telekomunikacija ; diplomirani inženjer 
industrijskog menadžment,  
Operativni inženjer za eksploataciju i održavanje komutacionih sistema 
Direkcija za tehniku, Telekom Srbija 

 
 
Srednju tehničku školu završio sam u Zadru 1977,a VIŠU PTT školu na 
odseku za Telekomunikacije u Sarajevu 1983. Nakon toga sam 2006 
diplomirao na oseku za Menadžment Tehničkog Fakulteta Bor. Sada 
radim kao Operativni inženjer EOM-a za CORE mreže u a.d. 
„TELEKOM SRBIJA“. 
Period studiranja na TF Bor je za mene bio jako prijatno razdoblje, dobre 
klime i pozitivnih odnosa i između kolega studenata i u korelaciji sa 
profesorima. Posebnu zahvalnost dugujem gospodinu profesoru 
Živkoviću, kao i ostalom predavačkom timu čiji je odnos bio inspirativan 
i predan. Znanja stečena u tom okruženju konstantno su neophodna u 
stručnom radu ,u odnosima sa kolegama, gde je pravi profit različite 
profile interesovanja pretvoriti u sinergiju energije koja vodi do kvaliteta 
u pravcu postizanja korporativnog unapređenja na svim nivoima. 
Obrazovanje ovog tipa omogućiće i novim generacijama da u 
turbulentnim vremenima koje dolaze lakše nađu svoje mesto i tu gde se 
zateknu dokažu kvalitet . 
 

∗ ∗ ∗ 
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Jovana Spasić,  dipl.inž.ind.menadžmenta, 
Stručni saradnik za poslove lokalne poreske administracije u Opštini 
Bojnik. 

 
 
Nakon završene srednje škole “Gimnazija” u Leskovcu na prirodno 
matematičkom smeru, upisala sam Tehnički fakultet u Boru 2006. godine 
na odseku za industrijski menadžment i diplomirala 11. januara 2011. 
godine. Nepunih godinu dana posle diplomiranja dobila sam ponudu za 
vršenje i pravničkog staža u Opštini Bojnik. Stečeno znanje sa fakulteta 
iz oblasti menadžmenta, kvaliteta i informatike umnogome mi je 
pomoglo i olakšalo obavljanje  poslova.  Prenošenje nesebičnog znanja i 
iskustava profesora sa Odseka za menadžment navelo me je na to da 
oktobra meseca 2011. godine upišem i master studije. Veoma sam 
zahvalna svojim profesorima na prenetom znanju i ukazanoj pomoći. 

 
∗ ∗ ∗ 
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25TMaja Mladenović25T, dipl.inž. ind. menadžmenta, 
Rukovodilac i šef marketinga  turističke agencije  
“Aster”- Bor  

 
 
 
 
 
 
 
 

Po završetku  Ekonomsko-trgovinske škole (smer turistički tehničar) i 
osnovnih studija na Tehničkom fakultetu u Boru, 2011. godine sam 
upisala master studije.  
U toku studiranja, u timu koji je uzeo učešće na Menadžerijadi u Budvi 
2009. godine, u kategoriji case study-a, osvojili smo II mesto za idejno 
rešenje marketing repozicioniranja jedne velike kompanije.  Isti tim je 
učestvovao i na V Majskoj konferenciji o strategijskom menadžmentu u 
Zaječaru, a rad koji smo tom prilikom prezentovali publikovan je u 
zborniku radova “MKSM 2009”. Pomenuti uspesi, koje je naš tim 
postigao, mojim kolegama i meni predstavljaju izuzetnu motivaciju za 
dalji rad i usavršavanje, a nadam se i budućim studentima Odseka za 
menadžment Tehničkog fakulteta. 
Posao koji trenutno obavljam pruža mnogobrojne mogućnosti 
usavršavanja u više pravaca. Putovanja, koja su sastavni deo posla u 
turističkoj agenciji, omogućavaju razvijanje komunikacionih i 
organizacionih veština kao i upoznavanje različitih ljudi i kultura. 
Administrativni i marketinški zadaci tiču se kontrole troškova, 
marketinške promocije turističkih aranžmana, grafičkog dizajna 
promotivnog materijala, dnevnog ažuriranja web prezentacije agencije, 
održavanje kontakta sa poslovnim partnerima i sl. Stečena znanja iz 
oblasti kontrole troškova, menadžmenta, etike, ljudskih resursa, 
marketinga, informatike i dr. u mnogome su mi pomogla u obavljanju 
kompleksnih zadataka koje rad u turističkoj agenciji nameće. 
Za potrebe Turističke organizacije „Bor“ izradila sam CD prezentaciju 
Bora i okoline, vodič kroz istočnu Srbiju.  
U saradnji sa Asocijacijom za razvoj opštine Bor, TASCO-om, Centrom 
za istraživanje etniciteta i Britanskom ambasadom u Beogradu, pokrenuli 
smo projekat o multikulturalizmu, dijalogu i ljudskim pravima čiji su 
učesnici mladi iz Bora, Kikinde, Prištine i Peći. Prvi deo projekta je 
uspešno realizovan, a dalja saradnja tek sledi. 



Posedujem Sertifikat Regionalne agencija za razvoj istočne Srbije 
(RARIS) za uspešno završenu obuku o razvoju ruralnog i receptivnog 
turizma, gde stečeno znanje želim da konkretno primenim i usmerim na 
razvoj turizma Bora i okoline jer smatram da treba iskoristiti postojeće 
potencijale.   
Želim da svoje školovanje nastavim na Tehničkom fakultetu u Boru i 
tako budem deo organizacije koja se po mnogo čemu izdvaja od drugih, 
posebno po kvalitetu obrazovanja koje se na njoj može steći.  
Moja poruka budućim studentima je da veruju u sebe, vredno uče i svoja 
znanja kasnije primene na pravi način! 

 
∗ ∗ ∗ 

 
Adrijan Veljković, dipl. inž. menadžmenta 

 
  
Godine 2006/2007 završio sam Tehničku školu na odseku Elektrotehničar 
računara. Iste godine odlučujem da školovanje nastavim na Tehničkom 
fakultetu u Boru. Osnovne akademske studije na odseku za menadžment 
završio sam 2010.  kao student generacije sa prosečnom ocenom 9,05. 
Kao jedan od malog procenta mladih koji nije želeo da ode iz rodnog 
grada a u potrazi za boljim životom, jedina mogućnost koja mi se pružila, 
što se tiče pronalaženja posla jeste da radim u Tigar Tyres–u. Za sada 
radim kao radnik na poziciji konfekcioner sa srednjom stručnom 
spremom. Ipak, nadam se da će mi se pre ili kasnije pružiti prilika da 
radim u struci i siguran sam da će mi znanja i veštine stečena na fakultetu 
biti dobra osnova za dalji razvoj i usavršavanje. I na kraju ono što je bitno 
reći, što sam poneo kao saznanje sa Fakulteta, stalno usavršavanje, 
prilagođavanje novim situacijama i uslovima, jasna vizija i snažno 
usmerenje ka cilju važno je kako za uspeh na fakultetu tako i u životu.   

∗ ∗ ∗ 
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Aleksandra Pejčić, dipl.inž.ind.menadžmenta 
Novinar u JP “Radio Bela Palanka” 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Stečeno znanje na fakultetu pomaže mi svakodnevno i to ne samo na 
poslu već i u običnim životnim situacijama. Profesori Tehničkog 
fakulteta u Boru omogućavaju sticanje znanja ali nas uče i kako da 
budemo ljudi. Možda kao novinar, jer je to moje trenutno zanimanje, ne 
uspevam da primenim baš sve što sam naučila na ovom fakultetu, ali ono 
što sigurno primenjujem u svom poslu jesu poslovi organizacije, 
upravljanja, sprovođenja određenih aktivnosti koje dovode do efikasnosti 
i efektivnosti u mom poslovanju. Zato i ne čudi kada mi kolege vrlo često 
kažu „Baš si pravi menadžer“, jer na našem, a nadam se uskoro i vašem 
fakultetu, profesori nas nauče da znanje i veštine upravljanja, 
organizacije, kontrole, profesionalnosti primenimo u svakoj prilici u kojoj 
se zateknemo kada se to od nas zahteva. U pravo vreme na pravom 
mestu! 
 

∗ ∗ ∗ 
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Branislav Rašić, dipl.inž. ind. menadžmenta 

 
 
Na predavanjima sam od profesora Ž. Živkovića, šefa odseka za 
menadžment, čuo jedan citat koji glasi : „Ko se povede praksom bez 
teorije, taj je kao kormilar koji se ukrca na lađu bez kormila i kompasa, i 
nikad nije siguran kuda plovi”. Ja  sam na Tehničkom fakultetu u Boru 
tokom studiranja, kroz predavanja, naišao na kompas i kormilo, pa sada 
smem da se ukrcam na lađu i budem njen kormilar. Mislim da sam stekao 
znanje koje je preko potrebno jednom menadžeru. Pored onoga što sam 
pročitao u knjigama, puno toga sam naučio i na predavanjima od 
profesora koji svoj posao, po meni, obavljaju na najbolji mogući način. 
Mislim da ono što se stiče na ovom Fakultetu može da se iskoristi na 
svim poslovnim poljima, od pokretanja sopstvenog biznisa do upravljanja 
nekim već postojećim poslovima. Moj plan je da se oprobam u privatnom 
biznisu, imajući u vidu širok spektar znanja koje sam stekao na Odseku 
za menadžment Tehničkog fakulteta u Boru. 
 

∗ ∗ ∗ 
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Damir Pešić, Inženjer mašinstva, Diplomirani inženjer industrijskog 
menadžmenta,  
Zapošljen u Tigar tyres Pirot  

                                                            
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Iako sam prethodno stekao diplomu inženjera mašinstva, tek završenim 
studiranjem na Odseku za menadžment, Tehničkog fakulteta u Boru, sam 
stekao znanja koja su direktno primenjiva u industriji u kojoj radim. Imao 
sam sreće da je moja firma u trenutku mog studiranja bila u procesu 
tranzicije, tj. većinski vlasnik je postao francuski Michelin, gde sam 
mogao da pratim i upoređujem zahteve novog vlasnika sa predavanjima  i 
oblastima koje sam učio u skoli. Tek onda sam shvatio da je to to. 
Predmeti: Upravljanje kvalitetom, upravljanje projektima, baze podataka 
u znatnoj meri su mi pomogli u realizaciji svih aktivnosti vezanih za 
održavanje, počev od sistematskog praćenja kvarova u bazi podataka, 
preko detaljne analize „Pareto“ dijagramom do planiranja preventivnih 
akcija za sprečavanje anomalija. Uvođenjem savremenih metoda i tehnika 
za upravljanje kvalitetom Pareto analiza, statističke metode za praćenje 
pouzdanosti rada mašina i sklopova ±3σ i sl. u mnogome  mi se olakšao i 
unapredio rad a samim time i popravio indikator ličnih ciljeva. Lično, 
novostečena znanja donela su mi samopouzdanje da mogu da učestvujem 
u radu kao i da vodim inženjerske timove. Zato sam nastavio školovanje 
na Master studijama, Odseka za menadžment, Tehničkog fakulteta u 
Boru. 
 

∗ ∗ ∗ 
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Danijela Vasov, dipl. inž. menadžmenta 
Referent u sektoru  računovodstva, Tigar Tyres d.o.o. Pirot 

       
 
 
 
 
 
 
 

 
Posle završene Više tehničke škole u Beogradu  nisam mogla da nađem 
posao u struci. Nekoliko godina kasnije pružila mi se prilika da upišem 
Tehnički fakultet u Boru, odsek - industrijski menadžment. Tu priliku za 
sticanjem novih znanja iz šireg spektra oblasti novog odseka (upravljanje 
kvalitetom, teorija odlučivanja, ekonomika, informatika, poslovni 
engleski, strategijski menadžment …) nikako nisam htela da propustim. 
Zvučalo mi je jako privlačno i nadala sam se, sticanjem novog i višeg 
zvanja lakše ću naći posao. Nisam pogrešila. Po završetku fakulteta u 
roku, ubrzo sam bila pripravnik u fabrici za proizvodnju pneumatika 
“Tigar Tyres” d.o.o. u Pirotu. Od tada stečena znanja primenjujem što 
više u svakodnevnom radu , životu i uopšte u komunikaciji i saradnji sa 
ljudima. 
        
Drago mi je sto sam bila student ovog fakulteta, timski učila sa kolegama 
i usvajala znanja od kvalitetnih profesora. 
 
Budućim studentima želim da ne propuste priliku i ne oklevaju u izboru 
fakulteta, a naročito odseka – industrijski menadžment i neće pogrešiti. 
 

∗ ∗ ∗ 
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Danijela Jovanović, dipl.inž. ind. menadžmenta 
JP PTT  saobraćaja „Srbije“ 

 
 
Upisala sam Tehnički fakultet u Boru jer sam očekivala da će mi znanje i 
veštine stečene tokom školovanja omogućiti da se bolje i lakše snađem u 
svom dotadašnjem poslu. Danas se umesto uske specijalizacije traži 
široko obrazovanje koje se tokom rada proširuje i prilagođava 
problemima. Mnoge stečene i razvijene veštine tokom studiranja 
omogućile su mi da prepoznam događaje i probleme pre drugih, i tako 
prva dam svoju viziju i rešenje. Bilo mi je lakše da prepoznam interese 
kompanije, da se prilagodim kupcima kao i da smelo i odlučno pristupim 
poslu. 
 
Srećna sam što sam imala priliku da učim od najboljih. Svakom bih 
preporučila da upiše ovaj fakultet. Razmisliti treba više puta, odlučiti 
samo jedanput. Iskoristite svoje šanse i unapredite svoje znanje, 
upoznajte timski rad jer čovek živi da bi saznavao. 
 
 

∗ ∗ ∗ 
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Dragana Dimitrijević, dipl.inž. menadžmenta 
Bankarski službenik, Pirot 

 
 

 

 
Šta da kažem, a ne ponovim do sada rečeno... Osim, da ovaj fakultet 
nisam upisala da bih napredovala u karijeri, ili bila postavljena na više 
pozicije... U jednom momentu, osetivši „glad“ za novim znanjima, 
saznanjima, iskustvima našla sam se ponovo u školskoj klupi i na kraju 
izašla iz nje podignuta čela sa pogledom uprtim dalje nego do tada, i 
vidokrugom širim nego ikada. Moje znanje, iskustvo, moja interesovanja 
i do tada nisu bila tako mala, ali sada, po završetku studija, još su veća.  
 
Upravo zahvaljujući novostečenim znanjima i umenjima, zahvaljujući 
predavačima koji su se svesrdno potrudili da nas nauče, ali i kako da 
naučeno implementiramo u svoje sada i svoje sutra, moj dijapazon 
interesovanja postao je širi, a meni je još jasnije da ću do cilja koji sam 
zadala sebi stići samo putem misije rukovođene mojom vizijom. Još juče 
sam bila vaspitačica, pa privatna preduzetnica, danas sam bankarska 
službenica, a sutra ... Sigurna sam, bolja, umnija i vrednija osoba spremna 
i obučena da deluje na svim poljima, sa zavidnim rezultatima. 

 
 

∗ ∗ ∗ 
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Dragana Stanković, tekstilni inženjer i dipl. inž. ind. menadžmenta, 
Student master studija inženjerskog menadžmenta. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Godinu dana po završetku Više Tehničko Tekstilne škole u Leskovcu, 
odlučila sam da upišem Tehnički fakultet u Boru, odsek industrijski 
menadžment. U početku nisam uspela da pratim svoje kolege jer su neki 
od već bili zaposleni i u velikoj prednosti u odnosu na mene, što se tiče 
praćenja nastave. Stalno sam pitala sebe šta ja radim ovde, ali kako je 
vreme prolazilo shvatila sam da ja pripadam baš ovom fakultetu. Odnos 
koji sam imala skoro sa svim profesorima je za mene značio mnogo jer 
sam kroz predavanja i njihovu pomoć stekla mnoga znanja. Znanje 
stečeno na ovom fakultetu danas mi jako pomaže pri izradi projekata, 
biznis planova i sveobuhvatnom vođenju projekata kod nevladinih 
organizacija. Još uvek nisam u stalnom i odgovornom poslu u kom bi 
mogla da prenesem sve ono što ovaj fakultet pruža, ali kroz master studije 
planiram da sve to nadogradim i budem spremna za poslovne izazove koji 
me očekuju. 
 
Moja topla preporuka je Odsek za menadžment, Tehničkog fakulteta jer 
obećava. 

 
∗ ∗ ∗ 
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Ivana Igić, dipl.inž. ind. menadžmenta, 
Pomoćnik rukovodioca kvaliteta u P.D."Zlatko Jovanović" d.o.o. Pirot 

 
 
Želja da unapredim svoje znanje me je pokrenula da nastavim svoje 
školovanje na Odseku za menadžment, Tehničkog fakulteta u Boru. Za 
ovaj odsek sam se odlučila zbog inovativnog i kreativnog načina učenja, 
gde sam materijalizovala svoje znanje i veštine, koji su mi doprineli da 
steknem bolju kvalitetnu radnu poziciju u budućnosti. 
Uzimajući u obzir da trenutno radim u preduzeću P.D."Zlatko 
Jovanović", gde se od mene očekuje svakodnevno usavršavanje u poslu, 
radom i zalaganjem postala sam interni proveravač ISO 9001:2008 od 
strane "Lloyd's Register Quality" Beograd. 
Znanja koje sam do sada stekla na Fakultetu, posebno iz predmeta 
upravljanje kvalitetom, upravljanje istraživanjem i razvojem i 
strategijskog menadžmenta, pomogli su mi da bolje shvatim strategiju 
razvoja preduzeća u kojem radim, i da svoje zalaganje fokusiram na 
upravljanje kvalitetom (QMS-u), sistemu koji će tek da zaživi, i koji će 
preduzeću i meni lično doneti najveću afirmaciju.  
 
Zahvaljujem se svojim profesorima i Fakultetu na stečenom znanju što su 
doprineli dalji razvoj moje karijere. 

 
 

∗ ∗ ∗ 
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Maja Milenković, dipl.inž.ind.menadžmenta 
Asistent u Tigru a.d. –Funkcija podrške korporativnog upravljanja 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Radim u Tigru A.D. već 15 godina. Pola svog radnog veka radim kao 
lični asistent izvršne direktorke za korporativno upravljanje, koja 
koordinira i pravnu i funkciju računovodstva. Samim tim iako sam imala 
Višu školu, osetila sam potrebu za daljim školovanjem. Odsek za 
menadžment, Tehničkog fakulteta u Boru, mi je pružio adekvatno znanje 
koje je povezano sa mojim dosadašnjim iskustvom, uobličilo i pomoglo 
mi da još uspešnije obavljam svoj posao. 
 
Ovaj fakultet mi je pored lične satisfakcije obezbedio i intelektualno i 
stručno usavršavanje. Takođe, znanje koje sam stekla na fakultetu 
omogućilo mi je dalje napredovanje u poslu, koji sada obavljam sa većim 
samopouzdanjem i entuzijazmom. 

 
∗ ∗ ∗ 

                
Nataša Potić, dipl.inž. menadžmenta 

 
 
Radila sam u građevinskoj firmi ,,HK Progres,, Pirot,  kada sam upisala 
Odsek za menadžment, Tehničkog fakulteta u Boru. Upisala sam ovaj 
fakultet zato što je obećavao mnogo i mogao je da mi pomogne u 
napredovanju na poslu.  
Mišljenja sam da je Fakultet veoma dobar i da na njemu rade veoma 
dobri i uspešni profesori koji mogu da prenesu veliko znanje svojim 
studentima kao što su ga meni preneli.  Da nije bilo tih profesora sigurno 
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ga još uvek ne bih završila. Fakultet sam završila u dogledno vreme i 
solidnim rezultatom kojim sam zadovoljna.. Sada sam student na master 
studijama. 

 
∗ ∗ ∗ 

 
Robert Živković, dipl. inž. industrijskog menadžmenta 
Lider Biznis jedinice RETRO, Tigar Tyres Pirot 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Od maja 2001. godine radio sam kao radnik u RJ Konfekcija u fabrici 
Tigar Tyres (tada Tigar A.D.) Pirot. Diplomirao sam na Tehničkom 
fakultetu u Boru novembra 2009. godine na temu «Korišćenost kapaciteta 
i ekonomija poslovanja kompanije Tigar Tyres» kod profesora Radmila 
Nikolića. 
 
Stečena diploma na Tehničkom fakultetu u Boru omogućila mi je 
polaganje testova za prijem u Sektor O&P (organizacija i progres) i 
približavanje stečenih znanja menadžmentu kompanije. Od avgusta do 
kraja decembra 2010. godine radio sam kao Šef smene u RJ Konfekcija. 
Od januara do kraja septembra 2011. godine radio sam kao trener 
(instruktor) za obuku radnika u istoj radnoj jedinici. Od 1. oktobra 2011. 
godine radim kao Lider BJ RETRO koja se bavi proizvodnjom 
pneumatika I kategorije (gume za oldtajmer automobile).  
 
Stečena znanja na Tehničkom fakultetu su mi pomogla da se istaknem na 
svim radnim mestima na kojima sam radio, da konstanto napredujem i da 
budem postavljen na sadašnje radno mesto. Preporučujem svim mladim 
ljudima čije su ambicije vezane za poslovni uspeh i bavljenje 
menadžerskim poslom da upišu Tehnički fakultet u Boru, Odsek za 
inženjerski menadžment. 

∗ ∗ ∗ 
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Vesna Milić, dipl.inž.menadžmenta 
Administrativni radnik na Eko Pumpi u Pirotu 

 
 
 
 
 
 
 
 

Završila sam srednju ekonomsku školu u Pirotu 2005. godine sa odličnim 
uspehom i silnom željom da nastavim školovanje. Kako je finansijska 
situacija u porodici bila jako teška nisam bila u mogućnosti da biram grad 
u kome ću studirati, jedina I najpovoljnija alternativa bio je Tehnički 
fakultet u Boru - Odsek za menadžment, zbog niskih troškova studiranja. 
Tokom celog studiranja istovremeno sam radila razne poslove, počevši 
od poslova trgovca, preko  poslova u uslužnim delatnostima, do 
administracije koju radim danas. 
 
Diplomirala sam na fakultetu u aprila 2011. godine sa najvišom ocenom. 
Život me je naučio da je potrebno mnogo se žrtvovati kako bi se ostvarili 
zacrtani ciljevi. Iz prve nisam bila uverena da je to pravi izbor, međutim 
kasnije sam razuverila svoje sumnje slušajući veoma interesantna 
predavanja i sticanjem praktičnih znanja. 
U razmenjivanju utisaka o studiranju sa kolegama sa drugih fakulteta 
došla sam do zaključaka da je na našem fakultetu planom i programom 
uče samo predmeti čija je primena u praksi neminovna, koji su od najveće 
koristi za budućeg uspešnog menadžera. 
Svi profesori su odlični predavači koji teorijska znanja potkrepljuju 
pravim primerima iz prakse uvodeći studente u realni život. Nikada neću 
zaboraviti neke citate iz menadžmenta profesora Živana, kao što su 
"Efikasnije je četa zečeva koju predvodi lav od čete lavova koju predvodi 
zec!" 
Fakultet mi je mnogo pomogao u sticanju znanja i veština koje sam na 
najbolji način primenila i u kompaniji u kojoj sam zapošljena. Ponajviše 
su mi pomogla znanja iz menadžmenta, upravljanja, organizacije, 
ekonomije, prava i informatike. Sam način komunikacije sa nadređenima 
i razumevanje savremenih tokova poslovanja izdvaja me od drugih 
zapošljenih. Moj savet budućim studentima je : Upišite odsek za 
menadžment ovog fakulteta, pažljivo slušajte, vredno učite i nećete se 
pokajati!   

∗ ∗ ∗ 
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Vesna Mitić, dipl.inž. ind. menadžmenta 
Stručni saradnik za kreditne poslove - Filijala Pirot, OTP Banka Srbija 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Nakon dugogodišnjeg rada u banci na različitim pozicijama, u želji da 
dalje napredujem u  poslu i da svoje znanje iz oblasti ekonomije i 
bankarstva unapredim i proširim znanjem i veštinama iz oblasti 
menadžmenta – iskoristila sam idealnu šansu i upisala Tehnički fakultet u 
Boru – odsek Industrijski menadžment.  
Studiranje uz rad u banci i porodične obaveze zahtevalo je veliki napor i 
odricanja, ali mi je donelo i ogromno bogatstvo druženja i učenja i nove 
vidike koje su ostvarili svojim visokokvalitetnim predavanjima izuzetni 
predavači, uvek spremni da nam približe i pokažu i praktičnu primenu 
znanja iz oblasti menadžmenta, kvaliteta, poslovne etike, prava, 
upravljanja projektima, teorije odlučivanja, informacionih sistema... u 
svim oblastima poslovanja pa i u bankarstvu. To mi je pomoglo da 
unapredim sebe i svoj rad i da svakodnevno u poslovnoj praksi i životu 
primenjujem znanja stečena na ovom Fakultetu.  
Imajući u vidu sve veću ekonomsku neizvesnost i težinu vremena u kome 
živimo i radimo, kvalitet, kompetentnost i profesionalnost su imperativ 
koji podrazumeva spremnost na stalno učenje i usavršavanje i zato je 
moja topla preporuka svima koji žele da se profesionalno ostvare, bez 
obzira u kojoj oblasti rade ili će raditi, da upišu Industrijski menadžment 
– jer će steći znanja koja su neophodna i primenljiva za uspešno 
poslovanje bilo koje kompanije ili vođenje sopstvenog biznisa.  
„U vremenu drastičnih promena, budućnost nasleđuju oni koji uče. Oni 
koji misle da su sve naučili osposobljeni su da žive u svetu koji više ne 
postoji.” Eric Hoffer 
 

∗ ∗ ∗ 
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Biljana Bogdanović  (dev. Stanković),  dipl. inž.ind. menadžmenta 
Saradnik na raspodeli u delu zarada Tigar A.D.  Pirot 

 
 
“S ciljem pred očima i najsporiji napreduju brže 
nego oni najbrži bez cilja!” 

Gotthold Ephraim Lessing, nemački pisac, 
kritičar i  teoretičar umetnosti 

 

 

S jasnim ciljevima pred očima izašla sam 9. oktobra 2004. godine sa 
Tehničkog fakulteta u Boru, sigurna da mogu da postignem sve što želim 
jer sam stekla dovoljno znanja da mogu da se suočim sa svim izazovima i 
izađem kao pobednik iz svake bitke. Znala sam da definisanje strategije 
obuhvata utvrđivanje različitih puteva odnosno različitih opcija za 
ostvarivanje ciljeva. Naučila sam da je život poput bojnog  polja, a cilj 
strategije je da proizvede najpovoljnije uslove za jednu stranu, tačno 
procenjujući pravi trenutak za napad ili povlačenje, uvek korektno 
određujući granice kompromisa. Ovo su reči profesora Živana Živkovića, 
šefa odseka za menadžment, koji je moj optimizam učinio većim i 
zaslužan je što sam hrabrija i  svesnija svojih sposobnosti zakoračila u 
novi život. Učila sam od najboljih koji su uvek bili tu da mi pomognu i 
pruže podršku da krenem dalje. Ponosna sam što sam bila u društvu 
dobrih profesora, a pre svega velikih i  uspešnih ljudi koji su bili dobri i 
nesebični učitelji i naučili nas kako da i mi, njihovi učenici, postanemo 
uspešni i dobri ljudi koji umeju dobro da procene situaciju i odreaguju na 
pravi način i budu korak ispred ostalih. 

∗ ∗ ∗ 
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Ana Radmilac, dipl.inž.ind.menadžmenta 
Pomoćnik ruk. Tehničke službe, preduzeće- Ustanova Sportski centar 
„Bor“ u Boru 

 
 
Nakon završene Gimnazije jezičkog smera, odeljenja iz Zaječara upisala 
sam 2003. godine Tehnički fakultet u Boru, smer Industrijski 
menadžment. Smatrala sam da mi ovaj smer može pružiti šire 
obrazovanje iz oblasti menadžmenta i u obavljanju svakodnevnih 
poslovnih aktivnosti. Nakon završenog fakulteta i pauze od godinu dana 
zaposlila sam se u USC “Bor“ gde radim i danas. Moram istaći da mi 
mnogo znači i olakšava rad na poslu znanje koje sam stekla na ovom 
fakultetu, pogotovu iz menadžmenta, marketinga, kvaliteta, ekonomije, 
informatike i upravljanja projektima. Zahvaljujući znanju i veštinama 
stečenim na fakultetu dosta sam napredovala u poslu za kratko vreme, 
istakla se u izradi projekata i obavljanju mnogih menadžerskih poslova. 
 
Zahvalna sam svim profesorima koji su mi kvalitetno preneli svoje znanje 
i omogućili mi time da se sa lakoćom nosim sa svakodnevnim poslovnim 
obavezama i ističem u organizaciji svojim stečenim menadžerskim 
veštinama. 
 

∗ ∗ ∗ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

62 
 



Violeta Jovanović, dipl. inž. industrijskog menadžmenta –master 
Asistent na Fakultetu za menadžment u Zaječaru 

 

Nakon završene srednje škole u Boru, upisujem Odsek za menadžment 
Tehničkog fakulteta u Boru 2000. godine. Diplomirala sam 2007. godine 
a 2009. završila i master studije na ovom odseku. Od 2008. godine radim 
na Fakultetu za menadžment u Zaječaru kao asistent na predmetima: 
Upravljanje proizvodnjom, Organizacija i upravljanje preduzećem i 
Osnovi industrijskih tehnologija.  

∗ ∗ ∗ 
 

Predrag Canić, dipl. inž. ind. menadžmenta 
Šef Odelenja za operativne poslove Zaječar, Kompanija  
AD“Železnice Srbije“ 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Završio sam Železničku tehničku školu u Beogradu 1999.godine i iste 
godine upisao Višu železničku školu. Nakon završetka Više železničke 
škole 2003. godine zaposlio sam se 2004. godine kao otpravnik vozova u 
JP „Želenice Srbije“ .Radio sam do 2007. godine u stanicama Bor 
Teretna, Zaječar, Prahovo i Prahovo Pristanište, nakon čega prelazim u 
Odelenje za operativne poslove Zaječar na radno mesto Stručnog 
saradnika za Kontrolu i izvršenje reda vožnje. U međuvremenu, 2006. 
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godine, upisao sam na Tehničkom fakultetu u Boru studije na odseku 
Industrijski menadžment kako bih unapredio svoja znanja iz upravljanja, 
ekonomije, drugih vidova transporta, informacionih sistema i stranih 
jezika a sve u cilju nadgradnje svoje ličnosti i stručnosti. Diplomirao sam 
20.06.2008 godine i stekao zvanje diplomiranog inženjera industrijskog 
menadžmenta. Sa puno ambicija i satisfakcije nakon završetka Tehničkog 
fakulteta u Boru nastavio sam svoj rad u „Železnicama Srbije“. 
 

∗ ∗ ∗ 
 
Ivana Todorović, dipl. inž. menadžmenta, strukovni inženjer 
menadžmenta - specijalista menadžmenta za ljudske resurse, 
Saradnik u advokatskoj kancelariji u Boru 

 
 

 

 

 

Diplomu osnovnih akademskih studija stekla sam 2010 .godine na 
Tehničkom fakultetu u Boru. Tokom 2011. godine upisala sam master 
studije, jer smatram da je Odsek za menadžment na TF u Boru pravo 
mesto za sticanje znanja iz oblasti menadžmenta. Trenutno radim kao 
saradnik u advokatskoj kancelariji u Boru. Studentima Odseka za 
menadžment poručila bih :“ Na pravom ste mestu.“ 

Znanje i pravda govore, dok neznanje i nepravda urliču. Arturo Graf 
 

∗ ∗ ∗ 
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Ivica Nikolić, maš.inž. 
Šef  OJ za TKP Požarecac „AD“ Železnice Srbije 
Student druge godine doktorskih akademskih studija na fakultetu 
inženjerskih nauka u Kragujevcu 

 
 
Srednju železničku školu završio sam u Beogradu 1986. godine i odmah 
zasnuo radni odnos. Višu mašinsku školu železničkog smera završio sam 
maja 1996. godine takođe u Beogradu, kao vanredni student. Diplomski 
rad na višoj mašinskoj školi odbranio sam ocenom deset na temi: Tekuće 
opravke sa otkačivanjem putničkih i teretnih kola u OJ za TKS Zaječar. 
Tehnički fakultet u Boru upisao sam 2005. godine, diplomski rad 
odbranio, aprila 2008. godine ocenom devet na temu: Organizacija 
prevoza naročitih pošiljaka u železničkom saobraćaju. Master studije na 
Tehničkom fakultetu u Boru, na smeru inženjerski menadžment, završio 
sam decembra 2009. godine. Diplomirao sam ocenom deset na temu: 
Organizacija utovara i istovara robe na industrijskom koloseku U.S.Steel 
u stanici Radinac. Doktorske akademske studije na smeru industrijski 
inženjering  upisao sam 2010.godine na Mašinskom fakultetu u 
Kragujevcu. Tokom svog rada stalno sam se usavršavao i unapređivao 
svoje znanje, što činim i danas. Uspešno koristim veliko broj 
kompjuterskih programa. 
Od avgusta 2007. godine radio sam kao Šef službe tehničko kolskih 
poslova u Požarevcu. Od maja 2008. godine radio sam kao Vodeći 
inženjer za defektažu kola u OJ za TKP Požarevac. Od septembra 2010. 
godine radio sam kao Glavni inženjer za defektažu kola. Od novembra 
2010.godine radim kao Šef OJ za TKP Požarevac gde se i danas nalazim. 
 
Zahvalan sam profesorima Odseka za menadžment, Tehničkog fakulteta 
u Boru, koji su uspeli da nadgrade moje znanje i otvore mi vidike za dalje 
usavršavanje i napredovanje. 

∗ ∗ ∗ 
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Jelena Janković , dipl. inž. ind. menadžmenta,   
.A .„Pluton tours“ Leskovac 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
''Znati više da bi se moglo više i da bi se bilo više.'' 
 
Tehnički fakultet u Boru, Odsek za menadžment, završila sam januara 
2012. godine. Stečeno znanje mi je pomoglo da napredujem u poslu, da 
sa lakoćom rešavam radne zadatke i da sa sigurnošću koračam ka uspehu.   
Nesebično prenošenje znanja i zlata vrednog iskustva, vrhunskih 
profesora sa Odseka za menadžment, dalo mi je volje i snage da se 
upustim u još jednu "menadžersku avanturu", a to je da upišem 
diplomske - master studije. Sa verom u sebe i verom u moje  profesore, 
znam da  će osvajanje još jedne stepenice, po meni jako bitne, biti 
interesantna i sa puno novih saznanja - kojih nikad nije dosta. Ponosna 
sam što imam diplomu Tehničkog fakulteta u Boru, Odseka za 
menadžment i poručujem svima koji žele da postanu uspešni ljudi i da 
imaju uspešne karijere, upišu i završe ovaj Fakultet. 

 
 

∗ ∗ ∗ 
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Nikola Đuković, dipl. inž. ind. menadžmenta,   
“Andrea Confezzioni” Jagodina  
Logističar transporta i šef skladišta gotovih proizvoda  

 
 

 
Rođen je 14. 01. 1979. u Jagodini. 2004. godine je upisao Tehnički 
fakultet u Boru, odsek za Industrijski menadžment i uspešno ga 
priveo kraju decembra 2009. Zaposlio se u međuvremenu u italijanskoj 
kompaniji Andrea Confezzioni, koja ima proizvodne pogone u Jagodini a 
bavi se proizvodnjom i prodajom privremenih cerada za motorna vozila, 
brodove, helikoptere, avione i ostale potrebe. Zaposlen je u toj kompaniji 
kao logističar transporta i šef skladišta gotovih proizvoda. 

 
∗ ∗ ∗ 

 
Jovan Milenković, dipl. inž. industrijskog menadžmenta,  
tim lider u kompaniji FIAT automobili Srbija 

 
 
Kada sam završio srednju elektrotehničku školu 2002. godine u Jagodini 
nalazio sam se pred izborom koji će odrediti dalji tok moje karijere. 
Odabrao sam Tehnički fakultet u Boru i industrijski menadžment kao 
smer u kom želim da idem i nisam se pokajao. 
 
Počeo sam svoj put oktobra 2006., a okončao juna 2011. Stekao sam 
mnoga nova znanja, proširio postojeća i unapredio sebe u svakom smislu 
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tokom godina studiranja na ovom fakultetu. Danas sam zaposlen u 
kompaniji FIAT automobili Srbija, od početka aprila 2012. godine kao 
tim lider u karoseriji. Nema sumnje u to da mi je diploma Tehničkog 
fauklteta pomogla da dođem do ovog posla, kao ni u to da mi je stečeno 
znanje omogućilo da se brzo i lako uklopim i obavljam posao na pravi 
način. Dosta stvari koje sam proučavao tokom studija koristim danas u 
svom poslu i iz toga se vidi da je ovaj smer bio prava teorijska priprema 
za ono što sada radim. 
Ja sam još uvek na početku svoje profesionalne karijere, i čeka me još 
mnogo toga, ali već danas mogu da kažem da sam učinio pravu stvar 
odabravši Tehnički fakultet u Boru jer tamo stečeno znanje zaista može 
da se iskoristi. 

 
∗ ∗ ∗ 

 
Marija Milenković, dipl.inž.menadžmenta 
Grawe osiguranje a.d.o. Beograd, prodajna kancelarija u Leskovcu 

 
 
Tehnički fakultet u Boru upisala sam 2009. godine nakon završetka 
stepenovanih studija na Ekonomskom fakultetu u Nišu. Diplomirala sam 
februara 2012. godine. 
Zadovoljna znanjem koje sam usvajala od kvalitetnih profesora odlučila 
sam da nastavim školovanje. Upisala sam diplomske-master studije, 
takođe na Odseku za menadžment, tehničkog fakulteta u Boru. 
Poručila bih svima koji žele da steknu kvalitetno znanje iz oblasti 
menadžmenta da upišu Tehnički fakultet u Boru. 

∗ ∗ ∗ 
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Boban Stojanović, dipl.inž. industrijskog menadžmenta  
Privatni preduzetnik 

 
 
Završio sam srednju tehničku školu „Rade Metalac“ u Leskovcu 2005-te 
godine. U želji da unapredim svoje znanje i nastavim školovanje, iste 
godine sam upisao Tehnički fakultet u Boru – Odsek za menadžment. 
Diplomirao sam u novembru 2011-te godine sa najvišom ocenom. 
Fakultet mi je mnogo pomogao u sticanju znanja i veština. U cilju daljeg 
usavršavanja upisao sam master studije na istom fakultetu. 
Preporučio bih svim budućim studentima ovaj fakultet i budite sigurni da 
ste na pravom putu. 
 

∗ ∗ ∗ 
 
Vladan Pop-Krstić,ing. saobraćaja i dipl.ing.ind.menadžmenta, 
Direktor Logistike, kompanija Tigar a.d. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Nikada nije kasno da se realizuju ambicije i želje, koje zavise od 
samopouzdanja i ličnog uverenja da svoje znanje primeniš u pravom 
trenutku. Tokom formiranja svoje poslovne karijere, u proteklih 13 
godina, prošao sam sve faze od referenta transporta, šefa službe logistike, 
tehničkog rukovodioca transporta i za sada direktor logistike u kompaniji 
Tigar a.d., što ne mora da bude i konačna pozicija u inženjerskoj oblasti 
bilo kog privrednog društva. 
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Industrijski menadžment Tehničkog fakulteta u Boru, pružio mi je nove 
veštine, pristupe, tehnike i znanja iz oblasti upravljanja troškova, 
upravljanja projektima i strateškog menadžmenta a posebno iz oblasti 
upravljanja kvalitetom, samim tim moj poslovni profil se odnosi na: 

-    analitičnost i optimizaciju, 
-    planiranje i investiranje, 
-    primenu i eksploataciju, 
-    razvoja tehničko-tehnoloških procesa, a posebno razvoja 
međuljudskih odnosa, jer rad sa ljudima u našoj branši je 
presudan. 

 
Stečena znanja na Tehničkom fakultetu u Boru, dodatno su uokvirila 
moju profesionalnu ličnost i utabala put ka uspešnosti. 
 

∗ ∗ ∗ 
 
Tanja Ranđelović, dipl.inž.ind.menadžmenta, 
Expert kompanije Layher d.o.o. Beograd 

 
 
Tehnički fakultet u Boru upisala sam 2003. godine nakon završene 
gimnazije u Vladičinom Hanu. Moram da priznam da sam prijemni ispit 
prvobitno pripremala za upis na studije ekonomije. Međutim, poseta 
profesorskog tima sa Tehničkog fakulteta našoj gimnaziji uticala je da iz 
korena promenim svoj pogled na buduće školovanje, i samim tim na moj 
budući rad i karijeru. Razlog tome leži u multidisciplinarnosti koju studije 
menadžmenta pružaju, a koja je neophodna u savremenom dinamičnom 
poslovanju i prilagođavanju konstantnim promenama koje se dešavanju. 
Moja očekivanja bila su velika, kako u pogledu kvaliteta nastavno-
naučnog kadra i nastave, korišćenja i dostupnosti aktuelne literature 
vodećih stručnjaka, fokusiranje na goruće svetske teme i probleme u 
različitim oblastima i podsticanje novih ideja i načina razmišljanja, tako i 
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u pogledu komunikacije sa profesorima, negovanja timskog rada i 
njihove podrške daljem usavršavanju studenata. 
Najveći dokaz da su sva moja očekivanja bila u potpunosti ispunjena, 
ogleda se baš u mom uspehu, jer sam Tehnički fakultet u Boru završila 
kao najbolji student u istoriji ovog fakulteta sa prosečnom ocenom 10,00. 
Da biste bili student sa maksimalnim prosekom i rezultatima, morate sa 
jedne strane imati kapacitet, volju, zalaganje i požrtvovanost, ali najbolji 
rezultati su upravo posledica sinergije zajedničkih ulaganja studenata i 
profesora. Veoma sam ponosna na sva priznanja, stipendije i nagrade 
koje sam u toku studiranja, a i kasnije dobila, i na njih ne gledam samo 
kao na svoje zasluge, već rezultate koji su očekivano proizašli iz mog 
rada uz veliku podršku profesora katedre za Industrijski menadžment. 
Ubrzo nakon diplomiranja, kao posledica mojih uspeha na studijama, 
postala sam stipendista Fondacije dr Zoran Đinđić koja, u saradnji sa 
odborom nemačke privrede, organizuje stručnu praksu u najboljim 
nemačkim kompanijama za najbolje srpske studente. Šest meseci provela 
sam u sedištu kompanije MetroCash & Carry International GMBH u 
Dizeldorfu, gde sam dobila priliku da stičem prva praktična iskustva 
radeći u timu vrhunskih stručnjaka. Tako sam već na početku karijere 
mogla da se uverim da je sve ono što sam naučila na fakultetu višestruko 
korisno i primenljivo u praksi u najboljim svetskim kompanijama i da je 
nastavni program koji sam pratila na fakultetu prilagođen izazovima sa 
kojima sam se susretala u radu. 
Odmah po povratku u Srbiju postala sam deo veoma uspešnog tima 
kompanije Layher d.o.o. u Beogradu, koja je ćerka firma svetskog lidera 
u proizvodnji građevinskih skelnih sistema Wilhelm Layher GMBH & 
Co.KG iz Nemačke. Trenutno obavljam različite poslove iz oblasti 
međunarodne trgovine, marketinga i finansija i trudim se da ostanem na 
putu kontinuiranih unapređenja. 
 

 
∗ ∗ ∗ 
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Bojan Stanković, dipl. inž. industrijskog menadžmenta 
Vršilac dužnosti direktora Centra za ekonomiku domaćinstva “Danica 
Vuksanović” u Leskovcu. 

 

 

 

 

Nepunih 6 meseci od diplomiranja na Tehničkom fakultetu u Boru bilo je 
dovoljno da jedan mladi menadžer sa znanjem stečenim na ovom 
fakultetu bude postavljen na mesto rukovodioca.  

Stručnost profesora na fakultetu kao i njihov odnos sa studentima je na 
vrlo visokom nivou, a naša dela će reći šta smo sve naučili i usvojili od 
svojih učitelja. Kako bih opisao moje profesore? Mislim da je to neko već 
rekao mnogo, mnogo ranije. 

 

Nauči se od mudrijeg – to je velika korist. 
I nauči drugog – to ti je velika zadužbina. 

DOSITEJ OBRADOVIĆ 

 
 

Nije znanje znanje znati, 
već je znanje znanje dati. 

JOVAN JOVANOVIĆ ZMAJ 

 
∗ ∗ ∗ 
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Marija Milenković, dipl. inž. industrijskog menadžmenta 
Centar za ekonomiku domaćinstva “DanicaVuksanović” u Leskovcu. 

 
 
Nakon završene srednje škole „Božidar Đorđević-Kukar“ u Leskovcu, 
upisala sam Tehnički fakultet u Boru (2004). Fakultet sam završila sa 
prosečnom ocenom 9,45. Trenutno obavljam stručnu praksu u Centru za 
ekonomiku domaćinstva „Danica Vuksanović“ u Leskovcu. Projekat, 
stručne prakse, je podržan od strane grada Leskovca, za sve studente sa 
prosekom iznad 9. 
Jako sam zadovoljna stečenim znanjem na fakultetu, materija koja se 
proučava je široka i daje dobru osnovu za rad ili dalje školovanje. Odnos 
između profesora i studenata, slobodno mogu da kažem, je na vrhunskom 
nivou. 
Mislim da je Tehnički fakultet u Boru u potpunosti opravdao svoju svrhu 
postojanja, iskazanu u misiji fakulteta. 
Poručila bih budućim studentima da najviše od njih samih zavisi njihov 
uspeh, profesori na ovom fakultetu su stručni i vrlo odgovorni. 
 
„Knjige su hladni, ali pouzdani prijatelji“. 
 
Sokrat 
 
 

∗ ∗ ∗ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

73 
 



Dragana Krinić, dipl.inž. - master inž. menadžmenta 

 
 
 
Studiraću i pripremati se, a jednog dana moja šansa će doći.  

Abraham Linkoln 
 

Osnovne akademske studije završila sam na Fakultetu za Menadžment u 
Zaječaru sa prosekom 9,52. Diplomski rad sa temom „Trgovanje 
obveznicama na Beogradskoj berzi” odbranila sam sa najvišom ocenom u 
julu 2012.god. Kako nisam postigla svoj maksimum znanja imala sam 
potrebu za daljim usavršavanjem i upotpunjavanjem istog i to me je 
dovelo do Tehničkog Fakulteta u Boru, gde sam upisala postdiplomske 
master akademske studije, odsek za Menadžment. Master rad sa temom 
„Primena modifikovanog SERVQUAL modela u oceni kvaliteta usluga 
elektronskog bankarstva u Srbiji” odbranila sam sa najvišom ocenom u 
decembru 2013.god. Tema mog master rada nije bila izbor ponuđenih 
tema, već moje lično interesovanje koje sam uz pomoć prof. Dragana 
Manasijevića pretočila u kvalitetan rad. Hrabrost za ovakav postupak sam 
našla u savetu profesora Živana Živkovića koji mi je jednom prilikom 
rekao da pravi studenti ne čekaju da im se tema da, već sami određuju 
svoju temu. 
 
Reci mi i ja ću zaboraviti. Poduči me i ja ću se setiti. Uključi me u rad i 
ja ću naučiti. 

Bendžamin Frenklin 
 
 
Znanje, kompetencije i iskustva koje sam stekla na master studijama iz 
oblasti menadžmenta dugujem profesorima sa Tehničkog fakulteta u 
Boru, mnogo će mi značiti i pomoći kako za dalje usavršavanje tako i za 
budući posao. Rad sa njima je kao rad sa prijateljima, osećaj koji svaki 
student iščekuje, kako bi imao elana za bilo koji izazov ili problem koji 
se pred njim nalazi. Stalno dostupni, puni razumevanja i uvek spremni za 
pomoć i podršku- to je odlika profesora na Odseku za menadžment, 
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Tehničkog fakulteta u Boru. Završene master studije su mi takođe 
probudile želju i interesovanja za daljim usavršavanjem, pa mi je namera 
i želja da upišem Doktorske studije na Tehničkom fakultetu u Boru, ali i 
da se zaposlim kako bih mogla da ostvarim svoju pomenutu nameru.  
 

∗ ∗ ∗ 
 
Njegoš Dragović, dipl.inž. industrijskog menadžmentu,  
Doktorant Tehničkog fakulteta u Boru, Univerziteta u Beogradu 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Ako postoji znanje, svaki problem se može rešiti. Ovo je možda neko 
rekao, ali nije zapisao. Analogno tome, morate biti ispred vremena i kad 
nešto zamislite, usmerite svu vašu pažnju i kapacitete da te ciljeve 
ostvarite. Morate da zabeležite svoje znanje, da se odlučite za uspeh i on 
će doći. 
Završetkom master studija 2009.godine, nisam očekivao uspeh koji 
trenutno ostvarujem, a koji će tek uslediti u budućnosti. Veliko zalaganje 
i želja za znanjem, bila je odlučujuća u ostvarenju proseka 9.57, što je 
značilo da jedini sa Tehničkog fakulteta u Boru, budem izabran kao jedan 
od dvesta najboljih studenata završnih godina studija na univerzitetima u 
Srbiji, na konkursu „Putujemo u Evropu“, kada sam obišao veći broj 
zemalja Evropske Unije. 
Odbranom master rada „Unapređenje menadžment aktivnosti u 
eksploataciji rudnih resursa“, stekao sam zvanje master inženjera 
menadžmenta, a iste godine sam nastavio doktorske akademske studije na 
Tehničkom fakultetu, na smeru inženjerski menadžment.  
Sticanje znanja, iskustva i radnih navika na Tehničkom fakultetu u 
mnogome doprinosi izuzetno stručno akademsko osoblje; profesorice i 
profesori sa dugim stažom u nastavi, u industriji i naučnom radu, što 
svakako da čine odlučujuću prednost smera inženjerskog menadžmenta. 
Veoma je nezahvalno izdvojiti pojedine profesore, ali ako birate kvalitet, 
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nove tehnologije, projekte i proizvodne sisteme, nećete pogrešiti ni sa 
predavačima. 
Moja interesovanja nisu samo ono što znam, već i ono što mogu i imam 
vremena da naučim. Čovek ionako ne koristi sve svoje intelektualne 
kapacitete, već samo one koje u pravo vreme razvije ili bude podstaknut 
da razvija, a verujte mi na Tehničkom fakultetu uz dobre profesore ćete 
moći da budete uspešni i bolji ljudi.  
Predstavio sam na nekoliko konferencija svoje radove iz oblasti 
upravljanja, organizacije rada u rudarstvu, marketinga i energetskih 
resursa, kao i obrazovanja. Ističem još da sam član Saveza inženjera i 
tehničara Srbije od 2009.godine, i da posedujem sertifikate o obuci u 
preduzetništvu i za socijalno uključivanje. Kao stipendista-doktorant 
Ministarstva prosvete, nauke i tehnološkog razvoja učestvujem na 
projektu pri Mašinskom fakultetu Univerziteta u Nišu, već pune tri 
godine. 
Možda su moji kvaliteti individualni ali se i oni uče i prenose. Još jednom 
ističem da se kvalitet prepoznaje ne samo na papiru, već i u životu. Zato 
pričajte, širite misiju i inicijativu, jer ćete tako biti zapaženi, a naš fakultet 
i Srbija bogatiji za još jednog profesionalca, inženjera, naučnika koji će 
uvek biti zadovoljni znanjem u atmosferi u kojoj se nađu.  
Ovo je preporuka da ako znate šta želite, imate viziju gde treba da budete 
(na vrhu), imate perspektivu i podršku najbližih, ništa ne može biti 
neostvarivo. Zato, počnite da stvarate uspeh iz ugla vašeg znanja, da 
završavate postavljane ciljeve i oni će se ostvariti!  
 

 
∗ ∗ ∗ 
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Milica Kabić, dipl.inž. ind. menadžmenta,  
PR menadžer – saradnik za odnose sa javnošću – Ustanova ,,Centar za 
kulturu opštine Bor” – Bor 

 
 
Diplomirala sam na Tehničkom fakultetu  u Boru 2011. godine na smeru 
industrijski menadžment. Radim u Ustanovi ,,Centar za kulturu opštine 
Bor” na poslovima PR menadžera – saradnik za odnose sa javnošću. Već 
3 godine u svakodnevnom radu primenjujem znanja stečena iz oblasti 
menadžmenta, etike, ljudskih resursa, marketinga. Takođe, stečena znanja 
dosta primenjujem i u svakodnevnom životu, komunikaciji, saradnji sa 
ljudima. Nisam se našla u situaciji, a da nisam mogla da učestvujem u 
diskusiji iz različitih oblasti. Posao koji trenutno obavljam pruža 
mnogobrojne mogućnosti usavršavanja u više pravaca. 
Posedujem Sertifikat za PR menadžera u okviru projekta ,,Formiranje i 
edukacija u službi odnosa sa javnošću u javnim preduzećima u Boru” 
dobijen od Obrazovno kreativnog centra, gde stečeno znanje konkretno 
primenjujem  u marketingu i promociji Ustanove ,,Centar za kulturu 
opštine Bor”. 
Želela sam  da svoje školovanje nastavim na Tehničkom fakultetu u 
Boru, upisala 2013. godine master studije  i tako nastavila da budem deo 
organizacije koja se po mnogo čemu izdvaja od drugih, posebno po 
kvalitetu obrazovanja koje se na njoj može steći.   
 
 

∗ ∗ ∗ 
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Suzana Ranđelović, dipl. inž. menadžmenta,   
Muzejski vodič – Narodni muzej Leskovac 
Student master studija inženjerskog menadžmenta 

 

Kad sam upisala Tehnički fakultet u Boru 2008. godine bila sam u 
stalnom radnom odnosu. Zaposlena sam u Narodnom muzeju u 
Leskovcu. Radeći sa ljudima shvatila sam da se ljudi ne dele na dobre i 
loše, već na slabe i jake. Jaki su spremni da uče a  slabi se okupljaju da 
zajedno napadnu one koji imaju znanje i usavršavaju se. To se meni 
dogodilo ali nisam želela da preuzmem ulogu žrtve. Radila sam naporno, 
učila dosta, bilo je teško ali sam imala cilj ispred sebe. Moj cilj nije bio 
da jurim uspeh, nego da učim i stičem nova znanja kao bi uspeh pronašao 
mene. Govorili su mi da odustanem, da toliki napor ne mogu da 
podnesem.  Nisam odustala, odustali su oni od mene i udaljili se u potrazi 
za nekom drugom žrtvom. Diplomirala sam u roku, oktobra 2012. godine 
sa prosečnom ocenom 8,86. Jako sam ponosna na sebe što sam odlučila 
da studiram na ovom fakultetu i zahvalna sam profesorima Tehničkog 
fakulteta u Boru što sam stekla kvalitetno obrazovanje koje mi dosta 
pomaže u svakodnevnom životu i u poslu kojim se bavim.  
Uskoro završavam master studije Inženjerskog menadžmenta  i želja mi 
je da upišem Doktorske studije na Tehničkom fakultetu u Boru, jer ću na 
taj način nastaviti da koračam putem koji vodi ka sigurnom uspehu.  
 
Ako ste imali hrabrosti da počnete, imate hrabrosti i da uspete. - Dejvid 
Viskot 
 
Kad pogledam NATRAG, čini mi se da mi preostaje još samo umreti! Kad 
pogledam NAPRED, čini mi se kao da sam tek od juče na svetu! - Ivo 
Andrić – 
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Ljiljana Đušić, dipl inž. ind. menadžmenta 
Producentkinja Pozorišta TK „Zoran Radmilović“ Zaječar 

 
 
Diplomirala sam septembra 2010. godine industrijski menadžment na 
Tehničkom fakultetu u Boru. 
Stečeno znanje i zvanje na Tehničkom fakultetu, doprinelo je da dobijem 
unapređenje, bolju i višu poslovnu poziciju u pozorištu u kome radim. 
Uz znanje i kompetencije koje sam uvećala studiranjem na Tehničkom 
fakultetu, uvećalo se i moje samopouzdanje i sigurnost da vladam 
situacijama kako poslovnim, tako i onim životnim. Pošto verujem da je 
znanje potrebno dopunjavati i usvajati celog života, tokom 2011. godine, 
upisala sam master studije na ovom fakultetu. 
Hvala profesorima i osoblju ove cenjene visokoškolske ustanove, što su 
mi pomogli da ostvarim svoj dugogodišnji san. 
Poručujem mladim ljudima, da upišu Tehnički fakultet u Boru, jer je to 
dobra osnova za sve buduće uspehe. 
 

∗ ∗ ∗ 
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Marko Stojković, master - dipl. inž. ind. menadžmenta  
Vlasnik nekoliko preduzeća za špediciju, uvoz, konsaltig, trgovinu i 
usluge na različitim lokacijama u Srbiji. 

 
(Znanje je jedini resurs koji može da stvori sve ostale 

resurse!)  
 
 

    

 
Tehnički fakultet u Boru sam upisao 2009. godine, nakon završene 
Visoke poslovne škole u Leskovcu. Završio sam osnovne studije na 
smeru: inženjerski menadžment, u roku 2012. godine. Nakon toga sam 
nastavio master – akademske studije na Tehničkom fakultetu, na istom 
smeru, i završio na leto 2013. godine. 
Kada biste me pitali zašto baš Tehnički fakultet, prilikom upisa ne bih 
mogao odgovoriti. Sada znam! Studirati na Tehničkom fakultetu je čast i 
privilegija. Završiti Tehnički fakultet je velika odgovornost! Kada 
postanete deo porodice, morate se truditi da ispunite očekivanja, kako 
svoja tako i ljudi koji su vam pokazali put ka uspehu.  
 
Put ka uspehu je težak i  posut trnjem, krenite odmah!!! 
 
   U budućnosti planiram da nastavim doktorske studije na Tehničkom 
fakultetu, kao i na Ekonomskom fakultetu u Nišu, da se bavim naučno 
istraživačkim radom i istražim do tančina vezu između menadžmenta i 
ekonomije. 
 
   Svi čekaju da dođe bolje vreme umesto da ga stvore. Ne možete menjati 
svet ali možete promeniti sebe. Budite bolji ljudi prema drugima, jer život 
nam vraća samo ono što dajemo drugima. 
    

∗ ∗ ∗ 
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Dajana Gorčić, dipl.inž. ind. menadžmenta, 
Menadžer kvaliteta, „Elrad WS-S“ –  Vlasotince 

 
 
Od 2003.god. sam radila u kontroli kvaliteta firme „InterLemind“ u 
Leskovcu i ujedno bila koordinator za IMS (integrisani menadžment 
sistem). Uvođenje i održavanje standarda je posao koji je meni jako 
prijao i u kome sam se pronašla, te sam u firmi „InterLemind“ uz 
saradnju sa konsultantskom kućom završila obuku za interne auditore. 
Odlučila sam da deset godina nakon završene srednje škole upišem 
Tehnički fakultet u Boru. To mi je bio jedan od boljih poteza u životu. 
Diplomirala sam 2013. god. i iste godine se zaposlila u firmi „Elrad WS-
S“ u Vlasotincu, koja se bavi proizvodnjom kablovskih setova i čiji je 
većinski vlasnik Nemac, na poziciji Menadžera kvaliteta.  
Znanje koje sam stekla na fakultetu, naročito iz oblasti kvaliteta je 
neprocenjivo. Pomoglo mi je da se dodatno usavršim, napredujem u 
svojoj struci i primenim u praksi stečeno znanje na fakultetu. Posao koji 
obavljam zahteva usku saradnju sa ljudima različitih struka, ali to meni 
ne predstavlja problem i ne osećam nikakvu nesigurnost, jer sam stekla 
potrebno znanje iz svih oblasti. 
Želela bih da svim studentima poručim da ne odustaju i da će stečeno 
znanje sigurno da im se isplati. S obzirom na to da će učiti od najboljih, 
uspeh je zagarantovan.  
 

∗ ∗ ∗ 
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Anđelka Stojanović,  dipl.inž. ind. menadžmenta 
                                                             

 
 
 
„Nije sramota ne znati, sramota je ne hteti znati“                                                                                                                                                                                                                        
                                                                  Sokrat  
 
 
 
 

Osnovne studije završila sam na Tehničkom fakultetu u Boru na smeru  
Industrijski menadžment,  2012. godine. Drago mi je što se na smeru 
Industrijski menadžment školuju studenti koji žele znanje, i što sa njima 
rade profesori koji razumeju potrebu za promenama i znanjem. 
Sposobnost prilagođavanja različitim okruženjima i različitim poslovima 
kroz stalno učenje i usavršavanje je najvrednija lekcija koju sam tokom 
studiranja naučila. Radila sam kao turistički vodič na lokalitetu Lazareva 
pećina i koncept učenja čitavog života mi je pomogao da se lako 
prilagodim i savladam sve nove izazove na tom mestu. 
Upisala sam master studije, opet učim nešto novo, i nadam se da ću u 
budućnosti raditi poslove na kojima ću još više stečenog znanja moći 
praktično da  primenim. 
         

∗ ∗ ∗ 
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Milica Kostić, strukovni menadžer i dipl. inž. menadžmenta 

 
 
 
Sticajem okolnosti  završila sam Visoku poslovnu školu  u Leskovcu 
2012. godine, nakon toga nastavila sam studije na Tehničkom fakultetu u 
Boru na odseku za menadžment. Mogu istaći da su imali razumevanja i 
lepo su me prihvatili kao svog studenta.  
Studije sam završila u roku (2014. god.) sa prosečnom ocenom 9,05. S 
obzirom da mi se svidela atmosfera na ovom fakultetu, odlučila sam da 
nastavim master studije ovde.  
Tehnički fakultet pruža kvalitetno znanje iz oblasti menadžerskih nauka, 
a fokusira se na primenu tog znanja u praksi, što mi se posebno dopada. 
Posebno mogu izdvojiti predmete koje smatram da će koristiti kako 
studentima ovog smera tako i meni, to su: operaciona istraživanja, 
upravljanje proizvodnjom, teorija odlučivanja, upravljanje kvalitetom. 
Naravno i sve ostale oblasti koje se uče osposobljavaju studente da 
jednog dana sami mogu voditi svoj posao, preduzeti akcije a takođe biti 
dobri menažeri u nekom preduzeću. 
Profesori tokom predavanja: koriste savremena sredstva, prate svetske 
trendove i ukazuju nam na primere i greške iz prakse. Takođe nam 
ukazuju na rizike koje nas sutra očekuju u poslovnom svetu. 
Posebno što mi se sviđa  na ovom fakultetu, i što ga izdvaja od većine 
fakulteta jeste sloboda komunikacije sa profesorima, studenti  uvek mogu 
da se obrate profesorima, da se konsultuju oko svih obaveza. 
Takođe, mogu izdvojiti ljubaznost zaposlenih u biblioteci, njihovu 
požrtvovanost i strpljenje koje izdvajaju kako bi pomogli studentima da 
savladaju predviđene obaveze. Pored toga, u biblioteci postoji mogućnost 
korišćenja računara za studente koji nisu iz Bora. 
Studiranjem  na Tehničkom fakultetu u Boru stiče se veliki broj 
mogućnosti za dalje  napredovanje. Tako da bi preporučila budućim 
studentima da upišu ovaj fakultet. 

∗ ∗ ∗ 
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Studenka Kovačević, diplomirani inženjer menadžmenta 
Direktor Javnog preduzeća „Borski turistički centar“ Bor 

 
 
Odsek za menadžment Tehničkog fakulteta u Boru upisala sam 2007. 
godine. Nakon četiri godine diplomirala sam na temi koja se tiče 
kontinuiranog procesa inoviranja a detaljno je obrađen tehnološki proces 
dobijanja bakra u kompaniji RTB Bor, odnosno uvođenje nove 
tehnologije čiji je rezultat unapređenje poslovanja. 
 
Danas vodim preduzeće koje se bavi tehničkim održavanjem skijališta na 
Crnom Vrhu, vođenjem Aerodroma Bor, kao i klizališta u Boru.  
Sve ovo govori o širokom opsegu znanja koje mi je pruženo na mom 
odseku, obzirom da se nakon završenog fakulteta veoma lako uklapam u 
različite sfere poslovanja. Praktično imam stečene osnove koje sa 
lakoćom dopunjujem i nadograđujem tokom rada. Drugi element koji mi 
je od velikog značaja jesu naučene veštine organizovanja i rukovođenja.  
 
Kvalitet obrazovanja određuje našu poslovnu uspešnost, a naši uspesi 
pripadaju i ljudima koji su nas naučili kako da postanemo uspešni. U 
ovom slučaju, pripadaju odseku za menadžment Tehničkog fakulteta u 
Boru i njegovom nastavnom kadru. Veliko hvala i puno uspeha u daljem 
radu. 
 
 

∗ ∗ ∗ 
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Sanela Golubović – dipl. inž. – master ind. menadžmenta 
Assistant Manager u Kompaniji “Carnival Cruise Lines” 

  
 
Nakon završene Ekonomske škole u Pirotu odlučila sam da upišem 
Tehnički fakultet u Boru. Diplomirala sam najvišom ocenom na odseku 
za Industrijski menadžment sa temom Diplomskog rada ”Cena koštanja i 
politika prodajnih cena kod preduzeća Žitopromet-Zaječar”. Tokom 
studiranja bila sam veoma zadovoljna nastavnim programom i odnosom 
sa profesorima. Ubrzo posle diplomiranja upisala sam Master akademske 
studije na istom fakultetu, studijski program Inženjerski menadžment. 
Prevodom i overom svojih diploma sa Tehničkog fakulteta uspela sam da 
se zaposlim na poziciji Assistant Manager u jednoj od vodećih kompanija 
u Industriji brodova za krstarenje “Carnival Cruise Lines”. Vizija 
kompanije glasi: “Kontinuirano omogućiti svojim korisnicima i 
radnicima nezaboravne trenutke.” Da bi smo postigli realizovanje vizije 
kompanije, moramo se pridržavati svog strateškog plana koji se zasniva 
na nekoliko osnovnih koraka: Kvalitet usluge, zabavni program, 
turističke ekskurzije, timski duh kao i pozitivna energija radnika.  Moja 
trenutna pozicija zahteva uspešnu koordinaciju ljudi; organizaciju, 
planiranje, realizaciju i kontrolu svakodnevnih poslovnih poduhvata; 
praćenje potreba, utisaka i ostvarenog zadovoljstva korisnika; motivaciju, 
podršku kao i dobro liderstvo stotinama zaposlenih radnika u mom 
sektoru sa ciljem ostvarenja vizije kompanije uz minimalne troškove. 
Znanje stečeno na Tehničkom fakultetu koristilo mi je u pisanju i učešću 
na realizaciji mnogih projekata. Master rad sa temom “Primena 
multiprojektnog pristupa u kompaniji Carnival Cruise Lines” odbranila 
sam najvišom ocenom u januaru 2014. godine. Širok spektar znanja iz 
oblasti menadžmenta, ekonomije, kvaliteta, operacionih istraživanja, 
informacionih tehnologija, baza podatka, project menadžmenta, teorije 
odlučivanja, etike, logistike, informatike, kao i liderske veštine stečene na 
Tehničkom fakultetu u Boru mogla sam odmah primeniti u praksi i 
profesionalnom radu.  Završene master studije u Boru zainteresovale su 
me i otvorile mi mogućnost daljeg školovanja, tako da sada pohađam 
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Doktorske akademske studije iz oblasti Inženjerskog menadžmenta 
takođe na Tehničkom fakultetu u Boru. Od srca svima preporučujem ovaj 
Fakultet, jer zahvaljujući izuzetnim profesorima mogu steći veoma širok 
obim znanja iz oblasti koje čine stub poslovnog sveta.  
 

∗ ∗ ∗ 

Valentina Cvetković, dipl. inž. ind. menadžmenta  

 

 

 

 

 

Tehnički fakultet u Boru, Odsek za Inženjerski menadžment upisala sam 
2011. godine gde sam i diplomirala  januara 2016. godine. Započela sam 
studiranje bez ikakvog predznanja o menadžmentu. Zahvaljujući 
profesorima nisam imala nikakvih problema pri usvajanju 
gradiva. Savremeni uslovi studiranja i dobra komunikacija između nas 
studenata i profesora su ono što je moje studiranje učinilo 
efikasnijim. Tehnički fakultet u Boru pruža znanja koja se mogu 
primeniti u praksi. Izdvojila bih predmete kao sto su Upravljanje 
projektima, Upravljanje istraživanjem i razvojem, Upravljanje kvalitetom 
i Strategijski menadžment, koji su u žiži mog budućeg interesovanja. 

Svakome bih preporučila da upiše ovaj Fakultet, jer je menadžment 
široka oblast u kojoj se svako može pronaći. Srećno! 

 

∗ ∗ ∗ 
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Bili Petrović, master industrijskog menadžmenta 
Regionalni menadžer, LIDL Srbija KD 

 
 
Bor je mali grad, ali stvara velike ljude, u čemu značajnog udela ima 
stručan kadar Tehničkog fakulteta. Veliko mi je zadovoljstvo što mogu 
reći da sam završio studije na Tehničkom fakultetu u Boru i time imao 
čast da sarađujem, učim i razvijam se zajedno sa profesorima studijskog 
programa za Inženjerski menadžment. Studije na ovom fakultetu pomogle 
su mi da se razvijem kako privatnom, tako i u poslovnom svetu. Pojmovi 
i suština menadžmenta bili su mi sasvim nepoznati, dok sada nakon 
navršenih studija, znanje, saveti i veštine koje sam razvio tokom studija, 
postali su deo moje svakodnevnice koje uspešno koristim u 
prevazilaženju i rešavanju problema različitih struktura i nivoa težine. 
Shvatio sam koliki doprinos u svemu tome ima sjajan kolektiv ovog 
fakulteta, tako da želim da iskoristim priliku da im se zahvalim na tome i 
preporučim studijski program za Inženjerski menadžment svima kojima 
je sastavni deo svakog cilja-uspeh.  

 
∗ ∗ ∗ 
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Nela Jovanović, diplomirani inženjer inženjerskog menadžmenta 
Marketing menadžer 
 

Odsek za Inženjerski menadžment na Tehničkom fakultetu u Boru upisala 
sam školske 2010/2011. godine. Nakon uspešno završenih osnovnih 
studija, školske 2015/2016. godine upisala sam master studije i prilično 
mi je dobro išlo. Međutim, odlučila sam da letnju pauzu provedem u 
Americi na Work & Travel programu. Po samom dolasku u Ameriku 
shvatila sam da je situacija za život i rad daleko bolja nego u Srbiji pa 
sam po isteku mog petomesečnog programa odlučila da tu i ostanem. Kao 
što i sami znate da je Amerika zemlja puna prilika, a po mom mišljenju, 
samo lenje osobe i osobe bez dovoljno znanja ne bi mogle da se snađu. 
Takođe, smatram da su ljudi iz Evrope, generalno, snalažljiviji nego sami 
amerikanci.  

U toku perioda kada sam radila kao lifeguard načula sam da se u mojoj 
kompaniji traži osoba da popuni mesto HR menadžera, pa sam odlučila 
da se prijavim za to radno mesto. U početku je sve počelo kao šala kada 
sam svom supervizoru saopštila kako smatram da sa svojim 
obrazovanjem mogu bez problema da obavljam taj posao. Međutim, to je 
došlo do direktora pa čak i do samog vlasnika kompanije, nakon čega su 
me pozvali da i zvanično apliciram za tu poziciju jer sam ih kroz 
konverzaciju o svom obrazovanju jako zaintrigirala. Naravno, poslala 
sam svoj CV sa motivacionim pismom i tri preporuke: od poslodavca iz 
Švajcarske - gde sam radila u osiguravajućoj kompaniji, od profesorke 
Milice Arsić - moje mentorke na diplomskom radu iz oblasti ljudskih 
resursa i od ljudi iz Grčke koji me poznaju kao volontera i velikog 
humanistu. Nakon par dana dobila sam poziv za intervju. Kada sam došla 
na razgovor, čekali su me svi važni ljudi kompanije počev od HR 
menadžera, direktora pa do vlasnika koji je vodio glavnu reč. Prvo su me 
ispitivali o HR menadžmentu, na šta mi nije bilo teško da odgovaram. 
Zatim su imali za mene nekoliko različitih scenarija koji predstavljaju 
njihove realne probleme. Od mene su tražili da dobro razmislim i nađem 
moguća rešenja. Ni to mi nije bilo teško, jer sam radila za ovu kompaniju 
prethodnih pet meseci kao lifeguard, gde sam imala prilike da se 
upoznam sa problemima i unapred razmislim o mogućim rešenjima. 
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Nakon toga su izvršili proveru mog znanja iz oblasti marketinga: šta 
znam o marketingu, na koji način bih prezentovala kompaniju, koje 
medije bih koristila, i drugo. Naveli su mi nekoliko velikih izazova koje 
bih morala da prihvatim ukoliko želim da radim za njih, na šta je moj 
odgovor bio „Challenge accepted“. Potom su usledila pitanja koja su se 
odnosila na moje sposobnosti, vrline i mane. Na samom kraju intervjua 
usledilo je pitanje gde vidim sebe za 5 godina. Na šta sam odgovorila da 
planiram da ostanem u Americi i tu započnem svoj život od nule. Svesna 
činjenice da će naredni period biti jako težak za mene, odgovorila sam da 
ne znam gde ću biti za pet godina ali znam gde ću biti za 10 - „Na vašem 
mestu“. Time sam ih kupila. Nakon nedelju dana su odlučili da me 
zaposle kao Staffing koordinatora i Marketing menadžera, iako su znali 
su da nemam ni malo iskustva u tome. Pored skoro stotinu kandidata koji 
su se prijavili za to radno mesto ja sam bila najbolji kandidat.  

Sada već radim za tu kompaniju ali sam još uvek u fazi treninga. Moj 
zadatak će biti da u narednom periodu regrutujem studente iz cele 
Evrope. Pored regrutacije studenata baviću se i marketingom, 
promocijom same kompanije i organizacijskim poslovima. A u letnjem 
periodu biću zadužena za koordinisanje, motivisanje i komunikaciju sa 
studentima koji će doći preko Work & Travel programa. 

 
∗ ∗ ∗ 
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Milica Đorđević, diplomirani inženjer menadžmenta 

 
 
 
Srednju školu završila sam u Knjaževcu, smer komercijalista. Tokom 
četvrte godine počela sam da pripremam prijemni ispit za Ekonomski 
fakultet u Nišu. Međutim, predstavnici Tehničkog fakulteta u Boru, na 
čelu sa prof. Živanom Živkovićem došli su da prezentuju svoj fakultet. 
Prezentacija profesora Živana navela me je da promenim svoju odluku i 
upišem ovaj fakultet. Izabrala sam odsek Inženjerski menadžment. 
Fakultet sam upisala 2011. godine, a završila februara 2016.god. Veoma 
sam zadovoljna profesorima na ovom fakultetu i njihovoj spremnosti  da 
uvek izađu studentima u susret, što dokazuje i činjenica da sam 2016. 
godine upisala i master studije na istom fakultetu. Jedna od stvari koju 
sam naučila tokom školovanja je da je znanje iz menadžmenta neophodno 
svima - ukoliko sami nemamo ambicije da budemo menadžeri, bićemo 
podređeni nekom menadžeru - a znanje stečeno na ovom fakultetu 
omogućava nam da upoznamo ponašanje jednog menadžera. 
Ovom prilikom želim da zahvalim profesorima na saradnji i preporučim 
svima da upišu ovaj fakultet!  
 
 

∗ ∗ ∗ 
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25TKatarina Marjanović25T, master inženjer menadžmenta 
Direktor Selekcija doo Aleksinac, Member of MK Group 
 
 
Diplomirani sam inženjer ratarstva, Poljoprivrednog fakulteta u Zemunu. 
Radim na mestu rukovodioca poljoprivredne proizvodnje u preduzeću 
Selekcija doo Aleksinac. 
U cilju daljeg usavršavanja,  upisala sam 2015.godine Master studije na 
Tehničkom fakultetu u Boru. 
Pristup, način i tehnika održavanja nastave je na izuzetnom nivou, kao i 
otvorenost u komunikaciji i rešavanju zajedničkih problema. Posvećenost 
profesora sa Katedre za Inženjerski menadžment, kao i njihov visok nivo 
stručnosti i odgovornost prema studentima, uliva dodatni elan i 
samopouzdanje za dalji uspešan rad. 
Stečene veštine u delu optimizacije rešavanja tekućih problema kao i 
implementacija stečenog znanja kroz dalji rad u delu rukovođenja 
celokupnim proizvodnim procesom, ostavljaju mesto za dalji napredak u 
pozicioniranju u kompaniji u kojoj radim, kao i siguran uspeh u radu. 
Srdačna i iskrena preporuka svima koji žele steći nova znanja  i veštine 
usklađene sa savremenim trendom u poslovanju. 
 

∗ ∗ ∗ 
 
25TAndrea Dobrosavljević25T, diplomirani inženjer menadžmenta  
MACHINERY ING TRADE d.o.o.  Zaječar - prodaja CNC mašina, 
specijalnih tehnologija, pribora i alata za obradu metala 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kao učenik Ekonomsko-trgovinske škole u Zaječaru, smer Turistički 
tehničar, pripremala sam se za nastavak školovanja na Prirodno 
Matematičkom fakultetu na odseku za Geografiju. Međutim, prezentacija 
predstavnika Tehničkog fakulteta u Boru privukla mi je pažnju i tada sam 
počela da preispitujem svoja interesovanja i odlučila sam se za 



Inženjerski menadžment na Tehničkom fakultetu u Boru koji sam te 
2011. godine po završetku srednje škole i upisala. U februaru 2016. 
godine sam završila osnovne akademske studije.  
U toku četvrte godine studiranja imala sam priliku da stručnu praksu 
obavim u firmi u kojoj sam danas zaposlena. Znanje koje sam stekla na 
osnovnim studijama na ovom fakultetu pomoglo mi je da na vlasnika 
ostavim pozitivan utisak. Što mi je dalo mogućnost da januara 2016. čak i 
pre odbrane diplomskog rada krenem da radim u toj firmi.  
Sigurna sam da je izbor Tehničkog fakulteta u Boru za mene bio najbolji 
izbor a rezultati koje ostvarujem u radu i zadovoljstvo pretpostavljenih to 
i dokazuju.  
Pozitivna iskustva sa osnovnih akademskih studija bila su pokretač da 
2016. godine nastavim sa master studijama na istom fakultetu.  
Želim da zahvalim profesorima na trudu da pored znanja koja prenose 
studentima kroz mnoge nastavne aktivnosti prenesu i osećaj 
odgovornosti, stvore radnu naviku kod studenata i treniraju poslovno 
ponašanje i otvorenost ka promenama. Prezadovoljna saradnjom sa 
profesorima svim srednjoškolcima bih preporučila da odaberu ovaj 
fakultet. 
 

∗ ∗ ∗ 
 
Miljana Anđelković, master inženjerskog menadžmenta  
Trenutno na poziciji task menadžera kao pripravnik, u RARIS-u 
(Regionalna agencija za razvoj istočne Srbije), Zaječar 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Nakon završene Ekonomsko-trgovinske škole u Zaječaru (smer poslovni 
administrator) i osnovnih studija na fakultetu za Menadžment u Zaječaru, 
upisala sam master studije na Tehničkom fakultetu u Boru, smer 
inženjerski menadžment. 
Master studije na Tehničkom fakultetu u Boru, pomogle su mi da 
učvrstim znanje stečeno u prethodnom obrazovanju, ali pre svega da 
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steknem nova neophodna znanja za lični rast i razvoj. Profesionalnost i 
odlična organizacija celog odseka je nešto, čime se ovaj fakultet može 
ponositi, kako na nivou države, tako i šire. 
Ovaj odsek ne pruža samo znanja iz oblasti menadžmenta, on zadire 
mnogo dublje u suštinu bavljenja različitim delatnostima, i omogućava 
širinu, koju je kasnije u praksi lako primeniti. 
Profesori studente ne opterećuju nebitnim sadržajem, i fokusiraju se na 
gradivo koje će biti primenljivo i korisno.  
Iskreno preporučujem svim budućim studentima Tehnički fakultet u 
Boru, kao prvi izbor i dodajem da je ova ustanova svetla tačka 
obrazovanja u istočnoj Srbiji. 
 

∗ ∗ ∗ 
 
Brankica Peševski, master inženjerskog menadžmenta 
Zaposlena u RTB BOR GROUP D.O.O 

 
 
Nakon završenih osnovnih studija na fakultetu za Menadžment u 
Zaječaru, želela sam da svoje znanje usavršim i upotpunim isto. To me je 
dovelo do Tehničkog Fakulteta u Boru, gde sam upisala postdiplomske 
master akademske studije, odsek za Inženjerski menadžment. Profesori su 
uvek spremni za pomoć i podršku svojim studentima i nesebično prenose 
svoje znanje, kako bih znanje samih studenata bilo na zavidnom nivou. 
Drago mi je što sam bila student ovog Fakulteta, timski učila sa kolegama 
i usvajala znanja od kvalitetnih profesora. Srećna sam što sam imala 
priliku da učim od najboljih. Svakom bih preporučila da upiše ovaj 
fakultet kako bi izgradili sopstveni sistem vrednosti i kako bi negovali 
akademske i profesionalne vrline, odgovornost i etiku. Time bi sebe 
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učinili odgovornim i posvećenim akademskim građanima, sposobni da na 
sve izazove odgovore stručno, profesionalno i savesno. 
Zahvaljujem se svojim profesorima i fakultetu koji su mi pomogli da 
izgradim svoj novi i kvalitetniji profesionalni put. 
 

∗ ∗ ∗ 
 
Nevena Milikić, dipl.inž - master inž. menadžmenta 
Referent nabavke - RTB Bor Grupa – RTB Bor DOO, RTB Hotel 
„Jezero“ Borsko jezero 

 
 
Tehnički fakultet u Boru, odsek ing. menadžment upisala sam 2004. god. 
i diplomirala sam 2008. god. Iste godine upisujem master studije na 
Tehničkom fakultetu, koje sam završila 2009. god. Samo studiranje na 
fakultetu je bilo pravi izazov i zadovoljstvo. Fakultet je tražio nove, 
mlade studente spremne za rad i stručno osposobljavanje. Odmah prve 
godine studiranja ulazim u tim pet najboljih studenata generacije, koji je 
svakodnevno radio na rešavanju problema i poboljšanju načina studiranja. 
Iste godine se pridružujem stručnom timu na Internacionalnoj Majskoj 
Konferenciji o Strategijskom Menadžmentu, i izlažem svoje radove. Tu 
tradiciju sam imala tokom celog svog studiranja. Godine 2005. god. 
učestvujem na Međunarodnom udruženju studenata, AIESEC 
organizacije i stičem nova znanja i iskustva. 
Delim lepa i zdrava iskustva. Punu podršku sam imala od svih profesora i 
asistenata na fakultetu tokom studiranja. Profesori i asistenti su uvek bili 
spremni za saradnju, spremni da pomognu, da reše sve nejasnoće i sve 
dileme, da podele svoja iskustva i nesebično da daju svoje znanje. 
Filozofiju stručnog tima, realizacije kvalitetnijih ideja i način obavljanja 
radnih zadataka na fakultetu, primenjujem i danas kroz svoj posao i sam 
život. Naučila sam da cenim prave vrednosti, stavove i znanje.  
 

∗ ∗ ∗ 
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Anđelka Filić, dipl. inž. industrijskog menadžmenta – master 
Referent za studentska pitanja -Visoka poslovna škola strukovnih studija 
u Blacu 

 
 
Završila sam osnovne akademske i master studije, smer industrijski 
menadžment na Tehničkom Fakultetu u Boru. Radim kao referent za 
studentska pitanja u Visokoj poslovnoj školi strukovnih studija u Blacu, 
već deset godina. Rad sa ljudima je težak ali i interesantan i inspirativan. 
U kontaktu sa studentima dajete pravu sliku ustanove u kojoj radite ali i 
samog sebe. U tom smislu mi je znanje iz poslovne etike, komunikacija, 
menadžmenta, organizacije, baza podataka, marketinga, menadžmenta, 
koje sam slušala na Fakultetu veoma pomoglo. Da biste kvalitetno radili 
u studentskoj službi na administrativnim poslovima unosa i odrade 
podataka, poslovima informisanja studentima, rad u bazi podataka, 
neophodne su Vam veštine komunikacije sa ljudima, organizatorske 
sposobnosti, kao i mogućnost brzog i efikasnog rešavanja problema koji 
se u hodu dešavaju. Preporučujem svima koji su u nedoumici oko upisa 
na fakultet, da izaberu ovaj Fakultet jer će im on pomoći oko odabira 
profesije, i uspešnog razvoja karijere. Širok spektar predmeta 
(ekonomskih, tehničkih, organizacionih..) će Vam omogućiti znanja  iz 
različitih oblasti. 
 

∗ ∗ ∗ 
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Ivan Mršulja, dipl.inž. ind. menadžmenta,  
Procesni inženjer u kompaniji Johnson Electric u Nišu 

 
 
Diplomirao sam na Tehničkom fakultetu u Boru 2011. godine na  
smeru industrijski menadžment. Stečena znanja i veštine koje sam stekao 
tokom studija omogućila su mi da se vrlo brzo zaposlim u automobilskoj 
industriji i iako bez ikakvog radnog iskustva pre toga, da se vrlo brzo 
uklopim u možda najbrže rastućoj industriji na svetu. 
 
Teorijska znanja sa predavanja su apsolutno primenljiva u praksi pa 
svakodnevne izazove koje multinacionalna korporacija postavlja pred 
nas, sa lakoćom savladavam, a zahvaljujući tome unapređen sam na 
poziciju koordinatora na nivou Evrope. 
 
Svim budućim studentima preporučujem ovaj fakultet jer predstavlja 
dobru osnovu za uspeh. 
 

∗ ∗ ∗ 
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25TMonika Vidanović25T, dipl. inž. industrijskog menadžmenta 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Oktobar 1995. jedan od najtužnijih perioda u mom životu. Završila sam 
srednju Ekonomsku školu u Pirotu, a zbog zdravstvenih problema samo 
sam mogla da sanjam o upisu na fakultet, čega se nisam odricala. Neki su 
govorili:  "Ko zna zašto je to dobro". Nikakav odgovor nisam mogla da 
pronađem za ovu tvrdnju. Kada je tadašnje rukovodstvo Tehničkog 
fakulteta u Boru članovima udruženja osoba sa hendikepom "Fenix" 
ukazalo na mogućnost studiranja u Pirotu, o trošku budžeta, bilo je to 
ostvarenje mog davnog sna - prilika  koja se ne propušta. Odmah sam 
otkrila odgovor koji sam odavno s mukom tražila: Zaista sam se 
podmladila čitavih jedanaest godina. Lako uz optimizam koji osvaja, kao 
što reče na prvom predavanju profesor Živan Živković  -  Ovo je tek prvi 
trenutak ostatka vašeg života, od vas zavisi kako ćete ga iskoristiti, 
citirajući Mahatmu Gandija. Tokom mojih studentskih godina došlo je do 
ostvarenja mojih detinjih snova na koje bi većina ljudi verovatno 
zaboravila, ali ne i osoba kao ja koja je imala dosta vremena da o njima 
razmišlja. Znanje engleskog jezika prestalo je da bude zapovest vremena. 
Ovladavanje njegovim čarolijama uz mnogo zanimljivih priča i 
informacija brzo prelazi u ogromno zadovoljstvo na predavanjima 
profesora Piljušića. Tek pošto ovladamo nezaobilaznim i vrednim 
značajnim znanjima iz ekonomskih predmeta za ceo život zavolimo 
ozbiljnost i upornost profesora Radmila Nikolića. U "Fenixu" sam se 
bavila uglavnom zadatkom i aktivnostima nastupa u medijima. Način na 
koji predstavljamo organizaciju u velikoj meri određuje kako će ona biti 
prihvaćena od strane društvene zajednice. Uvek sam se pomalo plašila 
svojih nesvesnih grešaka zbog neznanja i ipak, neznatnog iskustva. Posle 
svestrane podrške profesora Vukovića, koja se ogledala i u prenetim 
znanjima, a tiču se odnosa sa javnostima, veliki deo moje treme je nestao. 
Veoma korisno i meni za ponos je i poznavanje rada u programu MS 
projekt. I kao što reče profesor Ivan Jovanović sada već davno: 
"Svako usporavanje koraka na putu do cilja okolnostima nametnuto i 
neplanirano prihvatite kao znak i priliku da obratite pažnju na udobnost i 



opuštenost pri putovanju i na cilju. Na svakom koraku naučeno dokazaće 
da na cilj nismo stigli ni prekasno ni prerano. Radost je odložena da bi u 
to pravo vreme dolaska do cilja mogli da uživamo radujemo se, srećni 
budemo divnije intenzivnije - neplanirano".  
Pred čovekom uvek stoji skup alternativa, važan je samo izbor prave 
strategije da se najmanje moguće izgubi, ili najviše moguće dobije. Na 
život sam počela da gledam kao na mešovitu matričnu igru, a mislim da 
čovek treba da uzme život u svoje ruke i da ne odustaje- tako može njime 
da upravlja i uspe. Zajedno smo pomerili granice i prevazišli sva 
ograničenja uz potpunu podršku i sva razumevanja-Hvala svim 
profesorima sa njima i uz njih je počela nova etapa  i  mog duhovnog 
rasta. Znanje stečeno na Tehničkom fakultetu iz Bora pruža mnogo 
mogućnosti za dalje prave životne korake. Nastavak obrazovanja na 
master akademskim i doktorskim akademskim studijama i početak 
uspešne karijere, u svakom slučaju uspešnijeg i boljeg života. Na svakom 
je odluka koju će od tih mogućnosti da iskoristi. Sfera mog izuzetnog 
interesovanja jesu i odnosi s javnošću u sferi obrazovanja. Tehnički 
fakultet Bor je  po mom skromnom mišljenju ustanova - primer dobre 
prakse iz ove oblasti. Ovaj fakultet će uvek biti deo mog života kao 
predivna uspomena i kao stalna podrška mog uspeha. 
 

∗ ∗ ∗ 
 
Jelena Dragićević – dipl.inž. industrijskog menadžmenta 
Ilustrator 
 
Kada sam dobila poziv poštovanog profesora Živana Živkovića da i ja 
ostavim svoj trag u rubrici „Šta o nama misle naši bivši studenti“, bila 
sam počastvovana, ali priznajem, ujedno i pred dilemom. Čitajući 
biografije drugih studenata kako bih se upoznala sa formom koja se od 
mene traži za ovu rubriku, shvatila sam da je većina njih u samom vrhu ili 
je bar blisko sarađivala sa menadžmentom kompanije u kojoj je 
zaposlena; da donose važne odluke, imaju veliku odgovornost i priliku da 
primenjuju znanje stečeno na fakultetu.  
Kod mene je, ipak, situacija nešto drugačija. Ali, to nema veze sa mojim 
sposobnostima, niti sa Tehničkim fakultetom u Boru, Odsekom za 
menadžment na kom sam studirala i sa profesorima koji su nam pružali 
izvanredno znanje, već isključivo sa državom u kojoj živimo. No, uprkos 
tome što svoju radnu biografiju i trenutno zanimanje ne mogu povezati za 
stečenim znanjem i strukom, Tehnički fakultet u Boru me je itekako 
oblikovao u ono što sam danas, pa tako i moj pristup u svemu što radim. 
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No hajde da krenemo redom – na Tehničkom fakultetu u Boru završila 
sam Osnovne akademske studije prvog stepena na studijskom programu 
Inženjerski menadžment, sa prosečnom ocenom 9.27. Tokom studija, 
moju pažnju najviše su privlačili predmeti Strategijski menadžment, 
Upravljanje kvalitetom, Kultura komunikacije i Marketing. Pored 
očiglednog stručnog aspekta važnosti ovih predmeta, u njima sam videla i 
potrebu za praktičnom primenom u bilo kojoj sferi života i upravljanja, 
dakle ne samo kompanijom. Upravo sam iz predmeta Marketing 
odbranila diplomski rad sa ocenom deset, na čijih sam skoro 300 strana 
izuzetno ponosna, jer sam studiozno pristupila istraživanju, analizirajući 
ponašanje potrošača u 4 trgovinska lanca u Boru, čemu su prethodili 
meseci stvarnog ispitivanja i terenskog rada.  
Nakon toga, dve godine sam radila kao marketing menadžer i voditelj i 
urednik jutarnjeg programa na radio stanici Klik FM. Iako na prvi pogled 
nema mnogo veze sa strukom, vreme je pokazalo da su mi neki principi 
strategijskog menadžmenta i posebno SWOT analize doneli uspeh u 
odnosu sa klijentima i ukazivanju na njihovu potrebu za radio reklamom. 
Naravno, pri tome ne smem da izostavim i kulturu komunikacije i javni 
nastup, prilagođavanje, rešavanje konflikata i mnogo drugih aspekata sa 
kojima sam morala da „žongliram“ na naizgled dve „nepomirljive“ 
relacije: od mojih nadređenih, koji ne žele da čuju da klijentu nije 
potrebna reklama, do mojih klijenata, od kojih se upravo to često čuje na 
prvom sastanku. Sve to sam uspešno premošćavala veštinama koje sam 
sticala od pojedinih profesora na Odseku za menadžment. 
Životne okolnosti, da ne kažem sudbina, odvele su me u Vladičin Han, 
gde sam srećno udata, čekam bebu, bavim se grafičkim ilustracijama i 
uzgajanjem malina sa svojim suprugom. Pokušavam da spojim dve, opet 
nekima nespojive oblasti: IT (zanimanjem ilustratora) i poljoprivrede – 
tako što ujedno razmišljamo o tome kako da unapredimo proizvodnju 
malina i podignemo je na viši nivo uvođenjem nekog finalnog proizvoda. 
No, iako posao ilustratora nema mnogo veze sa industrijskim 
menadžmentom, radne navike, želja za učenjem i veštine koje sam stekla 
na fakultetu itekako mi pomažu u celom procesu i odnosima sa klijentima 
(od kojih su neki iz Norveške, Švedske, Engleske, Australije i regiona). 
Što se tiče mog angažovanja u proizvodnji malina i našem cilju – 
uvođenja finalnog proizvoda, znam da će mi itekako koristiti znanje iz 
oblasti menadžmenta, upravljanja proizvodnjom, kvalitetom, i 
marketinga. Jer, kao što sam i navela na početku – fakultet i znanje koje 
smo tamo stekli, nije me naučio samo da potencijalno budem uspešna u 
upravljanju kompanijom, već i bilo kojim drugim procesom u životu.  
 

∗ ∗ ∗ 
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Marko Cakić                                                                                                  
- Tehnički Fakultet u Boru,  dipl.inž. ind. menadžmenta     
- Tehnološki Fakultet u  Leskovcu, master inženjer tehnologije  
- Stručni saradnik u računskom centru,  I.T Administrator/Network 
System Engineer  
- Tehnološki fakultet u Leskovcu, Univerzitet u Nišu 

 
 
Diplomirao sam juna 2009. godine industrijski menadžment na 
Tehničkom fakultetu u Boru. Zahvaljujući stečenom znanju na 
Tehničkom fakultetu nepunih tri meseci od diplomiranja sam se zaposlio 
na Tehnološkom Fakultetu u Leskovcu na mestu stručni saradnik u 
računskom centru. Uz znanje koje sam posedovao i koje sam zahvaljujući 
nastavnicima dopunio i dosta novog naučio biću skroman kada ovo 
napišem “ja sam danas jedan od retkih srećnika koji radi posao koji voli i 
koji ga ispunjava”.  Danas uspešno radim svoj posao jer sam siguran u 
sebe i svoje znanje stečeno na Fakultetu uz ogromnu prednost u odnosu 
na druge kolege, uspešno primenjujem i spajam svoja znanje u dve 
oblasti i.t i menadžment.  
 
Mnogobrojne projekte na kojima sam radio i na kojima trenutno  radim, 
uspešno realizujem zahvaljujući primenljivim znanjima koje sam stekao 
tokom studija industrijskog menadžmenta na Tehničkom fakultetu u 
Boru.  
 

∗ ∗ ∗ 
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Veljko Nikolić, dipl.inž. menadžmenta 
Vlasnik Agencije za Nekretnine Pegaz, Leskovac 
  
Želim da se prvo zahvalim profesoru Živanu Živkoviću i njegovom timu 
izuzetnih predavača, što su od mog oca i mene napravili ozbiljne 
menadžere. Rezultati koje smo postigli u privatnom biznisu, tokom i 
nakon završetka školovanja na TF Bor, na odseku za industrijski 
menadžment, su izuzetni. Naime, veliki deo znanja koje sam stekao na 
odseku za industrijski menadžment, primenio sam u poslovanju sa 
nekretninama, kada smo 2007. godine otvorili agenciju za nekretnine 
Pegaz. SWOT analizom sam proanalizirao tržište nekretnina u Leskovcu i 
sa ograničenim sredstvima smo krenuli u njegovo osvajanje. Uvođenjem 
novog nivoa usluga, pridržavanjem poslovne etike, poslovnog prava i 
upravljanjem kvalitetom usluga, strategijskim planiranjem, pobedili smo 
konkurenciju i uspeli smo da se danas razvijemo u najznačajniju agenciju 
za nekretnine na jugu Srbije sa poslovnicama u Nišu i Leskovcu, uskoro i 
u Vranju. Objedinjavanjem usluga u poslovanju sa nekretninama, jedina 
smo firma u regionu koja se bavi posredovanjem, projektovanjem, 
konsaltingom, upravljanjem i održavanjem objekata. Dobitnici smo više 
priznanja od kojih bih izdvojio Zahvalnicu za doprinos razvoju struke 
posredovanja u prometu i zakupu nepokretnosti koju sam dobio od 
Klastera nekretnina. Vlasnik sam dve državne licence, za Posrednika u 
prometu i zakupu nepokretnosti i Profesionalnog upravnika zgrada. 
Pripremam se i za treću, Procenitelja tržišne vrednosti nepokretnosti. 
Firma nam je ocenjena bonitetnom ocenom A++. Iz godine u godinu 
obim posla se povećava, tako da danas imamo ukupno 8 zaposlenih, u 
prijemu još 3. Visoki standardi poslovanja kojima ste nas naučili na 
fakultetu su temelji naše firme.  
Svakom budućem menadžeru je mesto na TF Bor.  
  

∗ ∗ ∗ 
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Željko Milovanović, dipl. inž. industrijskog menadžmenta - master 
Savetnik za bezbednost i zaštitu podataka, Beograd, Republika Srbija 
Specijalizovani analitičar posebne policijske jedinice MUP-a RS - 
Žandarmerija, Beograd, Republika Srbija 
 

 „Obrazovanje je najmoćnije oružje koje možete 
upotrebiti da promenite svet“ 

Nelson Mandela 
 
 ,,Investicija u znanje donosi najbolje kamate“ 

Bendžamin Frenklin 
 
 „Koreni učenja su gorki, ali su plodovi slatki“  

Aristotel 
 

                             „Nije sramota ne znati, sramota je ne hteti znati“  
Sokrat 

 
„Ko sme, taj može. Ko ne zna za strah, taj ide  napred“  

                                                                            Vojvoda Živojin Mišić 
 
 

Rođen sam 1983. godine u Zaječaru, Republika Srbija. Živim i radim u 
Beogradu. Osnovnu i srednju Tehničku školu završio sam u Zaječaru. 
Osnovne akademske studije upisao sam 2006. godine na Fakultetu za 
menadžment u Zaječaru, i iste završio 2010. godine odbranivši diplomski 
rad ocenom 10 čime sam stekao stručno zvanje diplomirani menadžer. 
 

Master akademske studije upisujem u oktobru 2014. godine na 
Tehničkom fakultetu u Boru, Univerzitet u Beogradu, studijski program 
Inženjerski menadžment. Novembra 2015. godine sa ocenom 10 uspešno 
sam odbranio master rad, čime sam stekao stručni naziv master inženjer 
menadžmenta.  
 

Autor i koautor sam više naučno-stručnih radova u prestižnim domaćim i 
inostranim naučno-stručnim časopisima. 
 

Okolnosti su htele da moj poziv bude u sektoru bezbednosti. To je 
posebna vrsta zanimanja koje treba stvarno voleti i unapređivati.  
 

Paralelno sa studijama, sticao sam i radno iskustvo u mnogim privatnim i 
državnim institucijama kao i javnom sektoru. Pri upisu na fakultet nisam 
možda odmah imao pravu viziju o tome kakvu praktičnu korist imam od 
još učenja i još trčanja iz drugog grada na predavanja, jurenja literature 
itd. Međutim, vrlo brzo su ideje počele da se nižu, a tome mogu da 
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zahvalim svojim profesorima i asistentima katedre Inženjerski 
menadžment: Prof. dr Živan Živković, Prof. dr Ivan Mihajlović, Prof. dr 
Dejan Bogdanović, Prof. dr Đorđe Nikolić, Prof. dr Darko Brodić, Prof. 
dr Isidora Milošević, Dr Marija Savić, Dr Nenad Milijić, Milena Jevtić 
koji su od prvog dana na nas gledali kao na one koji će biti na vodećim 
položajima i čije znanje će biti cenjeno i vrednovano. Reč, kolega, kojom 
vam se profesor obraća, na ovom fakultetu ima pravo značenje. 
Ispostavilo se da je ova diploma pun pogodak!  
 

Iako sam na prvi pogled pomislio kako spoj nespojivog, već u prvim 
nedeljama studija shvatio sam da je to ono što tražim. Kako sam u datom 
momentu na studije došao iz različitih sektora i zanimanja, imao sam 
viziju kako novo stečeno znanje u oblasti multiprojektnog upravljanja 
primeniti u sistemima u kojima sam radio ali bio sam izuzetan skeptik 
kako ću svoje novo i nadograđeno znanje i stečeno zvanje iskoristiti za 
tada željeni i budući a sada posao u sektoru bezbednosti. Kako je 
Republika Srbija uveliko u procesu evropskih integracija i kako se istoj 
otvaraju velike mogućnosti kroz predpristupne fondove EU u svim 
segmentima i sektorima društva, tako polje bezbednosti dolazi do 
posebnog izražaja kao sektor izuzetno bitnog značaja. Upravo u ovom 
lancu potreba i zahteva zarad realizacije posla, leži rešenje svih problema 
- ključ znanja stečen na Tehničkom fakultetu u Boru. Spojem klasičnog, 
modernog i praktičnog pristupa Menadžmentu od strane Prof. dr Živana 
Živkovića kao i spojem klasičnog, modernog i praktičnog pristupa 
Portfolio projekt menadžmentu od strane Prof. dr Dejana Bogdanovića 
pronašao sam svoj lični ključ znanja i veština kojim sada očas posla 
realizujem sve bezbednosne projekte, poslove i zadatke (Saradnja za 
integritet u sektoru bezbednosti; Procena nacionalne bezbednosti itd.) sa 
kojim se svakodnevno susrećem.   
 

Još jednom za kraj ponoviću: širok spektar znanja omogućava prijavu na 
različite vrste poslova od ekonomskih, informatičkih, tehničkih do svih 
vrsti menadžmenta koji su ovih dana sve više traženi uključujući i krizni 
menadžment. Primena najsavremenijih metoda, računara i softverskih 
alata kao i spoj teorijskog i praktičnog samo su delić onoga što je 
obuhvaćeno u svim oblastima koje fakultet i svi zaposleni nesebično 
pružaju i nude, čime su pruženi svi uslovi za kvalitetnu nadgradnju i 
unapređenje znanja.  
PORUKA BUDUĆIM KOLEGAMA: Uvek su prave godine i pravo 
vreme za učenje i dalje školovanje, ne treba odustati zbog prolaznih 
stvari, stečeno obrazovanje ostaje do kraja života i nikada ne možemo 
znati kada će da zatreba. 

∗ ∗ ∗ 
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Radmila Janković, master inž. menadžmenta 
Matematički institut SANU, Beograd 

 
“Zapamtite da uvek gledate prema zvezdama, a ne prema svojim stopalima. Pokušajte 
razumeti ono što vidite i uzroke postojanja svemira. Budite znatiželjni i koliko god se 
život činio teškim, uvek postoji nešto što možete učiniti i uspeti u tome. Važno je ne 
odustajati” – Stiven Hoking 
 
Tehnički fakultet u Boru upisala sam školske 2009/2010. godine na 
smeru Inženjerski menadžment. Nakon završenih osnovnih studija, 
upisala sam master akademske studije na istom studijskom programu i 
uspešno ih završila. Trenutno sam student druge godine doktorskih 
akademskih studija Inženjerskog menadžmenta na Tehničkom fakultetu u 
Boru. Znanje koje sam stekla studirajući i usavršavajući se na ovom 
fakultetu omogućilo mi je da pronađem posao koji najviše odgovara 
mojim ličnim karakteristikama i očekivanjima, posao istraživača na 
Matematičkom institutu SANU. 

Inženjerski menadžment je široka disciplina, zbog čega po završetku 
studija studenti imaju mogućnost da traže posao u različitim oblastima. 
Upisom i završetkom Tehničkog fakulteta u Boru, vi ćete dobiti nešto 
mnogo vrednije od same diplome, a to je znanje. Profesori su pristupačni 
i uvek spremni da objasne sve što je nejasno, a interakcija sa studentima 
je uvek korektna. Studijski programi se stalno akredituju i usklađuju sa 
standardima, tako da možete biti sigurni da ćete dobiti kvalitetno znanje. 
A ukoliko ste zainteresovani za naučno-istraživački rad, Tehnički fakultet 
će vam pružiti svoju podršku kroz konferencije, obuke i letnje škole u 
svojoj organizaciji. 
 
Učite od najboljih. Usavršavajte se. Nije lako, ali je vredno!  
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Nebojša Krstić – dipl.inž.ind. menadžmenta 
Urednik za edukaciju, izdavaštvo i tribinski program u Domu kulture 
Vučje 

 
 
Studiranje na Tehničkom fakultetu u Boru mi je omogućilo sticanje 
znanja i veština koje su nemerljive i dragocene, jer sam sve to mogao na 
najbolji mogući način primeniti na svim poljima, posebno na polju 
kulture gde sam celog života bio. Po završetku Politehničke Akademije 
počeo sam raditi u Narodnom muzeju u Beogradu, gde sam radio na 
poslovima marketinga i organizacije svih postavki,  pa odatle i počinje 
saznanje da je za dobar posao i napredovanje potrebno znanje, a znanje se 
stiče svakodnevnim učenjem. To stečeno znanje iz oblasti strategijskog 
menadžmenta , operacionih istraživanja, baze podataka, upravljanja 
kvalitetom mi je stvorilo sliku kako se dolazi do pravih rešenja , 
predviđanja i donošenja brzih odluka, a sa ciljem stvaranja profita i 
dobrog poslovnog okruženja.  Donošenje odluka, menjanje stvari, 
kompetencija i kreativnost su moja prednost i put do svakog cilja i 
uspeha. Svojim znanjem ostavio sam pečat na sve rezultate svoga rada. 
Ostao sam poseban i istrajan u svemu a različit od drugih. Danas radim u 
Domu kulture Vučje kao urednik i moja poruka svim mladima glasi: učite 
, izgradite svoju ličnost i budite hrabri na putu do svog uspeha kako bi ste 
ostavili trag za sobom. Sve to dugujem mojim profesorima, sa mog 
odseka i mislim da ta vrsta znanja me stavlja u prvi plan mog 
profesionalnog opredeljenja. Sa ponosom kažem da bih opet studirao ovaj 
fakultet, jer ti daje za pravo da svu svoju nesavršenost  koriguješ kroz 
stalno usavršavanje i shvatanje da promene u načinu života i rada daju 
dobre rezultate. 

∗ ∗ ∗ 
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Tatjana Nikolić - Diplomirani inženjer za menadžment u industriji 
Menadžer za bezbednost, zdravlje na radu, ekologiju i kontrolu kvaliteta, 
CJR Renewables Limited 

 

Fakultet u Boru sam upisala nakon velike pauze u studiranju koju sam 
napravila zbog udaje i rađanja dvoje dece. Kada sam se upisala bila sam 
jedna od najstarijih među studentima, starija i od pojedinih profesora ali 
me to nije omelo da pristupim studiranju sa puno entuzijazma i volje. 
Kako sam oduvek bila ambiciozna, večiti vukovac i dobar đak, svakom 
ispitu sam posvetila maksimalnu pažnju ii učila sa radošću jer sam znala 
već od starta da su sva znanja koja ću dobiti primenjiva u praksi jer sam 
već imala 10 godina radnog iskustva.  
Moji omiljeni predmet je bio Upravljanje kvalitetom, na kome sam i 
diplomirala, jer sam se kontrolom kvaliteta u skladu sa ISO standardima 
već bavila u praksi na osnovu kurseva koje sam imala položene u okviru 
programa raznih sertifikacionih kuća. Tada 2005-2006 nije bilo mnogo 
ljudi koji su bili stručni iz te oblasti. Sve što sam naučila u toku 
studiranja, odmah sam počela da primenjujem u praksi. Za kratko vreme 
sam shvatila da (iako fakultet u to vreme nije bio na nekom „glasu“ jer je 
iz Bora) program, profesori, ceo sistem studiranja je izuzetno moderan, 
usklađen sa najboljim svetskim univerzitetima i daje odličnu osnovu za 
građenje vrhunske karije. Nakon studiranja moj život se u potpunosti 
promenio. Toliko sam napredovala da ni sama nisam mogla da verujem. 
Jedna po jedna vrata su se otvarala i ja sam se osećala sve moćnije i 
superiornije. Ponosna na svoju diplomu, zahvalna profesorima i na 
strpljenju i na uloženom radu u sve nas.  
Kadar predavača je vrhunski i svaki profesor je u rangu najboljih 
evropskih stručnjaka u svojoj oblasti. Zahvaljujući diplomi fakulteta i 
znanju engleskog jezika – koji se takođe može fantastično usavršiti na 
ovom smeru (jer postoje dva predmeta, osnovni i biznis engleski) ja već 
pet godina radim za velike strane firme, na kapitalnim projektima 
izgradnje infrastrukture  (autoputeva i vetroparkova). Trenutno radim kao 
Menadžer za bezbednost, zdravlje na radu, ekologiju i kontrolu kvaliteta,  
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za portugalsku firmu CJR Renewables Limited. Rukovodim gradilištem 
sa preko 300 radnika, primam platu 5 puta veću od prosečne i imam 
mogućnost da napredujem i usavršavam se. Za sve što sam postigla u 
velikoj meri mogu da zahvalim svom fakultetu i profesorima. Novim 
generacijama studenata mogu od srca da preporučim da krenu istim 
putem.  „Diplomirani inženjer za menadžment u industriji“ je zvanje sa 
kojim se mogu ponositi bez straha od konkurencije.   
 

∗ ∗ ∗ 
 

Zoran M. Živković, master inženjer menadžmenta,  
Šef promocije, protokola i propagande u Kompaniji “Sloboda” AD 
Čačak 

 

 

“Čovek koji veruje da zna sve, 
stoji ispod onoga koji ne zna ništa!” 

Vladika Nikolaj Velimirović 
 
 
 

Rođen sam 17. januara 1972. godine u Čačku. Osnovnu školu “Vuk 
Karadžić” i Tehničku školu, elektrotehnički odsek,  završio sam u Čačku 
sa odličnim uspehom svih dvanaest godina. Višu tehničku školu u Čačku 
upisao sam 1993. i završio 1996. godine na smeru elektrotehnike i stekao 
zvanje inženjera elektrotehnike, smer energetika. U Kompaniji “Sloboda” 
zaposlen sam od 8. decembra 1997. godine do danas. Na početku svoje 
profesionalne karijere radio sam u Sektoru “Razvoj” kao samostalni 
konstruktor elektronike i samostalni konstruktor raketnih sredstava. Od 
2002. godine radim u Sektoru “Razvoj, marketing i inženjering” na 
poslovima samostalnog referenta marketinga. Od 2009. godine na 
rukovodećim radnim mestima u Kompaniji “Sloboda”, šef radne jedinice 
“Istraživanje tržišta” u okviru Sektora “Marketing”, a kasnije pomoćnik 
generalnog direktora, zamenik direktora Sektora “Marketing” i v.d. 
direktora Sektora “Marketing”. Od 2010. godine u okviru Kabineta 
generalnog direktora postavljen sam na poziciju šefa promocije, 
protokola i propagande. Oktobra 2004. godine nastavljam školovanje na 
Tehničkom fakultetu u Čačku, Univerzitet u Kragujevcu, gde upisujem 
treću godinu na smeru industrijski menadžment. U julu mesecu 2007. 
godine diplomirao sam na Tehničkom fakultetu i stekao zvanje 
diplomirani inženjer industrijskog menadžmenta. U periodu od 2007. do 
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2008. godine saradnik na Tehničkom fakultetu na katedri za industrijski 
menadžment iz predmeta menadžment razvojem i menadžment 
informacionih sistema. Od 1. oktobra 2010. godine student sam master 
studija na Tehničkom fakultetu u Boru, Univerziteta u Beogradu, na 
smeru za inženjerski menadžment. Studije sam završio 27. oktobra 2011. 
godine i prosekom 9,13 sa temom “Razvoj multiprojektnog upravljanja u 
Kompaniji Sloboda Čačak”, i ocenom 10 na odbrani master rada. Od 
novembra 2013. godine postajem student doktorskih studija na Fakultetu 
inženjerskih nauka (Mašinski fakultet), Univerziteta u Kragujevcu, na 
smeru mašinskog inženjerstva pri Centru za kvalitet. Doktorske studije 
nisam priveo kraju zbog mnoštva privatnih i profesionalnih obaveza koje 
čovek u četrdesetim godinama ima. Član sam “Saveza inženjera i 
tehničara Srbije”, “YUPMA – Udruženja za upravljanje projektima 
Srbije”, “JUSK – Jedinstvenog udruženja za kvalitet Srbije”. Autor sam 
više naučnih i stručnih radova i učesnik više međunarodnih konferencija 
u zemlji i inostranstvu, kao autor i koautor, gde sam javno prezentovao 
svoje radove. U septembru 2017. godine sa suprugom osnivam 
Specijalističku ordinaciju opšte medicine “Žaklina Med” gde pored nje 
ordinira još 17 lekara specijalista, a koja već prerasta u respektabilnu 
medicinsku ustanovu u oblasti Zapadne Srbije.  
Konkurs za master studije na Tehničkom fakultetu u Boru pronašao sam 
sasvim slučajno na internetu.  
Nikada pre toga nisam bio u Boru i to mi se učinilo kao dobra prilika za 
nastavak školovanja.  
Presudni uticaj je bio što ste deo Univerziteta u Beogradu. Od prvog 
predavanja shvatio sam da nisam pogrešio. Profesori su bili jako 
posvećeni predavanjima i svakom studentu.  
Radovao sam se svakom dolasku Bor. Posebno mi se dopalo što su 
prihvatali neke sugestije i saznanja koja su imali inženjeri sa 
dugogodišnjom praksom u privredi, gde bih i sebe uvrstio.  
Prvi položen ispit i prva desetka.  
Posle je sve bilo lakše. Naučio sam nove metode koje primenjujem u 
svom poslu, a neka znanja sam proširio. Danas ih primenjujem kako u 
Kompaniji “Sloboda” gde sam stalno zaposlen, tako i privatnom poslu 
kojim se supruga i ja bavimo.  
Svoje master studije na Tehničkom fakultetu u Boru nikada neću 
zaboraviti. Posebnu zahvalnost dugujem tadašnjem šefu katedre i 
osnivaču Prof. dr Živanu Živkoviću. Od cenjenog profesora, kao i od svih 
ostalih profesora sa katedre imalo se šta naučiti.  
Toplo bih preporučio svima da svoja znanja stiču na Tehničkom fakultetu 
u Boru.  

∗ ∗ ∗ 
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Vladimir Đorđević, mr. industrijskog menadžmenta 

 
 
Na Tehničkom fakultetu u Boru, na smeru Industrijski menadžment, 
diplomirao sam 2005. godine a magistarsku tezu odbranio 2011. godine. 
Kao dugogodišnji direktor  Centra za ekonomiku domaćinstva u 
Leskovcu  bio sam u prilici da odlučujem o prijemu novih 
upošljenika.  Sada mogu da dam visoku ocenu o studentskom programu 
koji sam završio, kvalitetu nastave i  novim znanjima i veštinama koje 
sam stekao. Sem mene to mogu da kažem i za četvoro kolega sa istog 
smera koje sam uposlio u firmi na čijem sam čelu bio. Oni su se brzo i 
adekvatno uklopili u svom radnom okruženju. Činjenica je da su puno 
puta bili nagrađivani za rezultate postignute u radu a dvoje njih je 
unapređeno na odgovornije i bolje plaćeno mesto. Iz svog iskustva 
preporučujem onima koji su  u prilici da zapošljavaju nove radnike, da 
pruže šansu diplomiranim inženjerima industrijskog 
menadžmenta  Tehničkog fakulteta u Boru. 
 
 

∗ ∗ ∗ 
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25TMihajlo Sokolović25T, dipl. inž. industrijskog menadžmenta 
Direktor Ustanove kulture „Remizijana“ Bela Palanka 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Zvanje diplomiranog inženjera industrijskog menadžmenta koje sam 
stekao završetkom studija na Tehničkom fakultetu u Boru, i znanje koje 
sam poneo, otvorilo je brojne mogućnosti zapošljavanja i obezbedilo 
uklapanje u savremene svetske trendove.  

Diploma Tehničkog fakulteta omogućila mi je da relativno brzo dođem 
do zaposlenja! Najpre u okviru Danskog programa za podršku razvoja 
voćarstva i privrede na jugu Srbije „Fruits & Berries ”, gde sam bio u 
prilici brze implementacije znanja iz oblasti upravljanja projektima i 
poslovnog engleskog jezika. Da je sve ono naučeno na fakultetu 
višestruko korisno i primenljivo u praksi uverio sam se u okviru svog 
sledećeg radnog angažmana, u sklopu kancelarije za lokalni ekonomski 
razvoj, kao član projektnog tima opštine Bela Palanka. Nastavni plan i 
program, struktura predmeta koje sam pratio tokom studiranja odgovarali 
su izazovima s kojim sam se susretao u praksi. 

Od januara 2014.godine izabran sam na funkciju direktora Ustanove 
kulture „Remezijana“ Bela Palanka. 

Rukovodeća pozicija na kojoj se danas nalazim zahteva znanja i 
sposobnosti u oblasti organizacije, rukovođenja, planiranja, poslovnog i 
radnog prava, marketinga... Tokom obavljanja svih svojih radnih 
aktivnosti i zadataka, neprestano se oslanjam na sve ono što sam tokom 
studija naučio, a naravno, praksa svakim danom potvrđuje i nadgrađuje 
tako stečena znanja. 

Misija Ustanove koju vodim ogleda se u nastojanju da na osnovu 
raspoloživih potencijala, ljudskih i materijalnih omogući građanima 
kontinuirano i bogato upoznavanje sa kulturnim sadržajima i podstiče 
kulturno stvaralaštvo, sa težnjom da se stvori ugled koji zaslužuje respekt 



svih stanovnika, publike i naših saradnika iz zemlje i inostranstva. Cilj 
nam je  da se što veći broj ljudi upozna sa muzikom, scenskom 
delatnošću, kinematografijom, književnošću, kulturnim i istorijskim 
potencijalima opštine Bela Palanka. Rezultati koji stoje iza nas svakako 
govore više od reči, i pokazatelj su kvalitetnog i posvećenog pristupa 
poslu i obavezama!  

Mišljenja sam da kvalitet obrazovanja određuje našu poslovnu uspešnost! 
Analogno tome, naši uspesi delom pripadaju i ljudima koji su nas naučili 
kako da postanemo uspešni.  

Ovim putem bih izrazio zahvalnost profesorima odseka za menadžment 
Tehničkog fakulteta u Boru na prenetom znanju i profesionalnosti. Veliko 
hvala i puno uspeha u daljem radu. 
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Jelena Todorović , dipl. inž. menadžmenta 

 
 
Rođena sam 14.11.1992. godine u Zaječaru. Završila sam Ekonomsku 
školu u Zaječaru 2011. godine,  odsek Ekonomski tehničar. Nakon 
završene srednje škole zapitala sam se kuda sada poći, u kom pravcu 
nastaviti svoje školovanje od koga će zavisiti moja budućnost i moja 
karijera. Moj izbor je bio Tehnički fakultet u Boru, 2011. godine sam 
upisala fakultet odsek Inženjerski menadžment. Svih četiri godina sam 
bila na budžetu, što mi je finansijski dosta doprinelo i značilo. Nakon 
uspešnog odbranjenog diplomskog rada na temu „ Upravljanje 
promenama u preduzeću Felix S“ stekla sam zvanje Diplomirani inženjer 
menadžmenta. Tokom svog školovanja sam bila zadovoljna sa nastavnim 
programom i odnosom sa profesorima koji su u svakom trenutku bili tu 
za nas studente da nam izađu u susret kad god je to bilo potrebno. 
Ispostavilo se da je diploma stečena na ovom fakultetu pun pogodak za 
mlade i ambiciozne ljude. Tehnički fakultet u Boru omogućava prijem na 
različite vrste poslova, počev od ekonomskih, tehničkih pa sve do 
menadžerskih koje su danas sve aktuelnije kako u našoj zemlji, tako i u 
svetu. Znanja koja se steknu na ovom fakultetu otvaraju nove vidike i 
daju mogućnosti za dalji razvoj i napredak u karijeri.  Nakon stečene 
diplome odlučila sam da upišem master na istom fakultetu i na istom 
smeru, verujem da će mi ova odluka doneti još pozitivnijih rezultata i 
pomoći da budem još uspešnija u svojoj karijeri.  
Jako sam ponosna što sam sam bila student na Tehničkom fakultetu, i što 
sam svojim trudom i radom uspela da nadogradim svoje znanje verujem 
da će mi stečena diploma otvoriti dosta novih vidika i mogućnosti u 
karijeri. Svim budućim kolegama bih preporučila da završe ovaj fakultet 
jer u njemu leži ključ uspeha. 
 
Poruka: Znanje koje smo stekli ne treba ličiti na veliku i neurednu 
prodavnicu bez inventara, mi trebamo znati šta imamo i time se služiti 
prema potrebi. 

∗ ∗ ∗ 
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Ivan Jevđić, Master inženjer menadžmenta 
Zaposlen u RTB BOR GROUP D.O.O. 

 

Nakon završene srednje Ekonomsko-trgovinske škole, smer Pravni 
tehničar (2006. godine u Boru), upisao sam Tehnički fakultet u Boru, 
odsek Inženjerski menadžment. Znanje koje sam stekao na osnovnim 
studijama zahvaljujući stručnom kadru odseka za menadžment dalo mi je 
volje da nastavim dalje studiranje i po završetku osnovnih upisao master 
studije takođe na istom fakultetu 2011. godine i iste završio 2012. godine 
sa prosečnom ocenom 9.13.  
Ubrzo posle studiranja zaposlio sam se u RTB-u Bor i polako ali sigurno 
krenuo da stečeno znanje pretačem u dela koja će ovoj kompaniji 
doprineti pozitivnim rezultatima. Iako radim sa kadrovima koji su raznih 
profesija (Rudarski inženjer, Metalurški inženjer, Mašinski inženjer,…) 
ponosan sam što imam diplomu Tehničkog fakulteta u Boru odseka za 
Inženjerski menadžment jer svojim znanjem i zalaganjem uspevam da 
predstavim sebe i diplomu koju sam stekao u najboljem mogućem svetlu 
kroz krajnje rezultate. 
Dalji planovi su upisivanje doktorskih studija naravno na istom fakultetu 
i samim tim verovatno napredovanje u poslu. 
Zahvalio bih se još jednom svim profesorima Tehničkog fakulteta u Boru 
odseka za Inženjerski menadžment sto su svojim neizmernim zalaganjem 
i trudom naučili studente da znaju koji je pravi put, pravi izbor, i na tom 
putu pokažu šta su naučili kroz celokupno školovanje, a budućim 
studentima želim sve najbolje i neka budu sigurni da je Tehnički fakultet 
u Boru pravi izbor. 
 
 
MOĆ POZITIVNOG RAZMIŠLJANJA 
„Ako se vidiš poraženim, onda to i jesi; 
 Ako misliš da ne smeš, onda i nećeš smeti; 
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 Ako želiš da pobediš ali misliš da ne možeš, gotovo je sigurno da i nećeš 
uspeti. 
 Ako očekuješ poraz već si izgubio; 
 Jer svet nam otkriva da uspeh započinje samo dobrom voljom; 
 Sve je pitanje stanja tvog duha. 
 Životne bitke ne dobijaju uvek samo najjači i najbrži ljudi. 
 Pre ili posle, pobednik je onaj koji misli da može pobediti.“ 
     

Dr. Norman Vincent Peale 
 

∗ ∗ ∗ 
 
 

 
Dušan Bogdanović, dipl. inž. inženjerskog menadžmenta 
Student na master studijama FTN-a u Novom Sadu 

 

Biću iskren i reći ću vam da sam Tehnički fakultet u Boru upisao dosta 
bezvoljno, jer sam očekivao da ću po završenoj srednjoj školi otići van 
Bora. Pripremao sam i polagao matematiku za prijemni ispit, što mi je 
posle dosta pomoglo oko predmeta Matematika 1M i Statistika, ali i oko 
mnogih drugih. Dakle, iako je ekonomika lakša i brža za pripremu 
prijemnog ispita za upis na TFB, nikako se nećete pokajati ako nekim 
slučajem polažete matematiku, jer će vam to znanje puno značiti kod 
ispita, ne samo čisto matematičkih i statističkih, već i kod ostalih 
inženjerskih ispita u kojima ima dosta primenjene matematike.  
Studije na Odseku za inženjerski menadžment odabrao sam uglavnom 
zbog posebnog modula koji je baš pred upis moje generacije uveden – 
informatički menadžment. Nisam se pokajao. Korektnost profesora i 
otvorenost prema studentima videla se već kod prvog časa na predmetu iz 
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Osnova menadžmenta. Bilo je to jedno novo iskustvo za tek svršenog 
srednjoškolca. Sve vam je novo i interesantno, ali brzo se naviknete. 
Na Odseku za inž. menadžment možete uvek doći na vrata bilo kog 
profesora i, ako je tu, nikada neće odbiti da vas sasluša i pomogne vam 
koliko može. Naravno, radi opšte kulture, vi se uvek potrudite da se 
mejlom prethodno najavite. Profesori i saradnici su, takođe, i vrlo 
fleksibilni i skloni dogovoru sa studentima oko svih nastavnih aktivnosti. 
Dakle, ukoliko je potrebno da zakažete kolokvijum, oko datuma se 
možete dogovoriti zajedno sa predmetnim nastavnikom i isti možete 
uklopiti tako da ne dođe do poklapanja sa predispitnim obavezama iz 
ostalih predmeta. Za četiri godine mog školovanja na TFB nikada se nije 
desilo takvo poklapanje. Uvek smo imali solidan razmak između obaveza 
u toku semestra. 
Odsek vam nudi i mogućnosti razmene. Iako nisam lično učestvovao, 
moje kolege jesu. Imate mogućnost da kao student čitav jedan semestar 
provedete u Finskoj, Mađarskoj, ili Rumuniji, uz kvalitetan džeparac od 
700 do 900 evra mesečno i uz pokrivenost putnih troškova u iznosu oko 
300 evra. To nije mala stvar. Na takvim razmenama možete poboljšati 
svoj engleski jezik i upoznati obrazovni sistem druge zemlje. Naravno, po 
povratku svi ispiti položeni u inostranstvu biće vam priznati. Nažalost, 
nisam imao ovakvih ambicija, ali o ERASMUS+ razmeni čuo sam puno 
lepih iskustava od drugara koji su učestvovali. 
Ono gde sam ja učestvovao bile su studijske posete Moskvi, tačnije 
RANEPA akademiji sa kojom Odsek za inž. menadžment ima vrlo 
intenzivnu saradnju na polju obrazovanja. Studentima našeg departmana 
jednom godišnje pruža se šansa da odu u Rusiju, a da su im troškovi puta 
i smeštaja u potpunosti pokriveni. Zar to nije odlična prilika za sve da 
upoznaju novu kulturu i steknu nove prijatelje. Ja sam tu priliku svakako 
iskoristio i to u dva navrata. Ono što ostaje nakon te studijske posete jesu 
svakako prijatelji. Naime, sa prijateljima i prijateljicama iz Moskve 
čujem se i dan-danas. 
Svim budućim studentima preporučio bih i da budu volonteri na Odseku. 
Steći će neka nova znanja i veštine, i to u pisanju projekata, organizaciji, 
komunikaciji, ali i sazreti uz pregršt vrlo odgovornih zadataka koji će biti 
stavljeni pred njima. Biti dobar volonter znači i oslobađanje od stručne 
prakse u četvrtoj godini. Dobra ponuda, jesam li u pravu? 
Zar treba još šta reći o Odseku za inženjerski menadžment, a da nisam 
već rekao? Dragi studenti, kao što vidite, nudi vam se puno, ali se 
srazmerno tome i traži dosta. Učite i budite kvalitetni inženjeri sutra. 
Kvalitetan posao nalazi uvek one kvalitetne. Stoga, težite da budete 
natprosečni i da se iz mase istih izdvojite kao individua. Tek tada će vam 
sve biti na dohvat ruke. 

 115 



∗ ∗ ∗ 
 
Ivana Veličkovska, master inženjer menadžmenta 
Matematički institut SANU, Beograd 

 

Tehnički fakultet u Boru, smer Inženjerski menadžment, upisala sam 
školske 2012/2013. godine i uspešno završila 2016. godine. Studiranje 
sam nastavila na master akademskim studijama i nakon uspešnog 
završetka upisala doktorske akademske studije na smeru Inženjerski 
menadžment i student sam druge godine. Trenutno sam zaposlena na 
Matematičkom institutu SANU kao istraživač-pripravnik.  
Veoma je teško smestiti 6 godina studiranja na ovom fakultetu na jednoj 
stranici ali u kratkim crtama izgleda ovako. Kada sam upisala osnovne 
studije nisam mogla ni da pretpostavim gde će me to odvesti. Studiranje 
na smeru Inženjerski menadžment omogućilo mi je da steknem nova 
saznanja i ostvarim saradnju sa profesorima na smeru ali i stranim 
profesorima što je jedna velika šansa za napredak ukoliko izaberete smer 
Inženjerski menadžment. Ja sam tu šansu iskoristila i bila prvi student 
smera koji je deo svog studiranja proveo u inostranstvu kroz projekat 
internacionalne razmene studenata ERASMUS +. Tako da sam od 
februara 2016. godine do juna 2016. godine studirala na Univerzitetu 
Obuda, Keleti fakultet u Budimpešti, Mađarska, kao student osnovnih 
akademskih studija. U okviru istog projekta, kao student master 
akademskih studija, u periodu  od septembra 2016. godine do decembra 
2016. godine, studirala sam na Univerzitetu iz istočne Finske u gradu 
Joensuu. Ove dve razmene studenata pružile su mi veliko iskustvo kroz 
rad u internacionalnim timovima, pisanje naučnih radova sa stručnjacima 
iz oblasti menadžmenta i pohađanje nastave na stranom jeziku. Imala sam 
i priliku da upoznam razne kulture, usavršim znanje stranih jezika i 
steknem prijatelje iz raznih delova sveta što je za mene neprocenjivo. 
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Uspešnom saradnjom sa profesorima na smeru Inženjerski menadžment 
postala sam deo grupe studenata i profesora koji su posetili i predstavili 
svoja istraživanja na RANEPA akademiji u Moskvi.  
Želela bih da istaknem da je ovo samo deo iskustva koje sam stekla 
studiranjem na ovom fakultetu i iskoristila bih priliku da se zahvalim 
svim profesorima smera Inženjerski menadžment koji su to omogućili. 
Moje mišljenje je da na smeru Inženjerski menadžment radi veliki broj 
kvalitetnog nastavnog kadra. Svi profesori i asistenti dostupni su 
studentima za konsultacije i očigledan je njihov trud ka stalnom 
poboljšanju nastave. Predmeti koji su ponuđeni studentima prate 
savremene trendove. Nijednom nisam zažalila zbog odluke da u Boru 
započnem i završim studiranje jer je moj primer dokaz da kao student iz 
malog grada vi možete stići daleko, sarađivati sa uspešnim ljudima i 
dokazati svoj kvalitet. Tako da je moj savet budućim i trenutnim 
studentima da veruju u sebe i trude se, nagrada će svakako doći pre ili 
kasnije.  
 
 

∗ ∗ ∗ 
Maja Petković, diplomirani inženjer menadžmenta 
Master student na Odseku za inženjerski menadžment, Tehničkog 
fakulteta u Boru 
 
Smer inženjerski menadžment na Tehničkom fakultetu u Boru sam 
upisala 2015. godine i diplomirala 2019. godine.  Odmah sam nastavila 
master studije koje i trenutno pohađam. Ova činjenica je meni pokazala 
da  kada se reši, mogu da se usklade obaveze van fakulteta, privatan život 
i studiranje. Samodisciplina i dostizanje sebi zadatih ciljeva vodi velikom 
odricanju od nekih zadovoljstava koje imamo u životu, ali opet bih 
uradila isto jer je bitan krajnji rezultat i mogu slobodno da kažem da sam 
za te četiri godine studiranja napredovala  i u obrazovnom i u 
karakternom smislu. Naravno, sve ovo ne bi bilo izvodljivo bez 
profesorskog kadra koji je na ovom odseku veoma profesionalan i 
stručan.  Naši profesori od nas pre svega očekuju da postanemo dobri i 
poštene ljudi. 
 

∗ ∗ ∗ 
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25TKatarina Radulović25T, diplomirani inženjer menadžmenta 

 
 

 
Osnovne akademske studije upisala sam na Tehničkom fakultetu u Boru 
2014. godine, na studijskom programu Inženjerski menadžment. U toku 
četvrte godine imala sam priliku da se opredelim za modul pod nazivom 
Informacione tehnologije što sam i uradila. U septembru 2018. godine 
sam diplomirala.  
 
Pozitivna iskustva koja sam stekla tokom osnovnih akademskih studija, 
uključujući kvalitetne profesore kao i savremene uslove za rad su uticala 
da nastavim studije na ovom fakultetu, gde sam 2018. godine odmah 
nakon završetka osnovnih studija upisala master studije.  
 
Tehnički fakultet u Boru pruža mogućnost usavršavanja studenata, 
sticanja novih znanja i veština koja se mogu primeniti i u praksi. Sigurna 
sam da je Tehnički fakultet u Boru, Univerzitet u Beogradu pravi izbor i 
primer dobre prakse i zato predlažem svima da upišu ovaj fakultet, jer je 
on osnova za uspeh, a početna tačka svakog uspeha je želja! 
 

∗ ∗ ∗ 
 
 
 

“Osnovni cilj edukacije nije da se 
stvari nauče, već da se ne zaborave!” 

 
 

Gilbert Chesterton   



Momir Popović, diplomirani inženjer menadžmenta 
Master student na Odseku za inženjerski menadžment, Tehničkog 
fakulteta u Boru 

 
 

“Svaki put pa i onaj od hiljadu kilometara počinje 
sa prvim korakom.” 

- Kineske poslovice 

 
 
 
 
 

Osnovne akademske studije na Tehnički fakultet u Boru upisao sam 
školske 2014/2015. godine na smeru Inženjerski menadžment, modulu 
za Informatički menadžment, i uspešno završio 2018. godine. Tokom 
studija iskoristio sam veliki broj prilika da unapredim svoje 
profesionalne, ali i lične sposobnosti, kroz veliki broj prilika koje mi je 
pružio Odsek za inženjerski menadžment. Neke od vannastavnih 
aktivnosti u kojima sam učestvovao bili su i onlajn kursevi Centra za 
razvoj karijere Univerziteta u Beogradu pod nazivom „Veštine 
upravljanja karijerom“ i „Priprema...Pozor...Stav!“. Kursevi su mi 
omogućili da pored redovnog nastavnog plana unapredim svoja znanja iz 
oblasti karijere, ali i komunikacije, timskog rada, upravljanja vremenom i 
prezentacionih veština. 
 
Tokom osnovnih akademskih studija iskoristio sam priliku da preko 
programa ERASMUS+ provedem šesti semestar svojih studija na 
razmeni studenata na Univerzitetu Istočne Finske (University of Eastern 
Finland), na fakuletima za Šumarstvo i Ekonomiju (School of Forest 
Sciences and Business School). Razmena studenata mi je pružila 
mogućnost da steknem ogromno iskustvo kroz veliki broj aktivnosti, a 
neke od njih su: timski rad sa grupom internacionalnih studenata, pisanje 
naučno-istraživačkih projekta sa nastavnicima i stručnjacima iz oblasti 
menadžmenta, poseta  proizvodnom pogonu jedne od vodećih kompanija 
u proizvodnji opreme za šumarstvo „John Deer“, upoznavanje i druženje 
sa internacionalim studentima, putovanja ali i još mnogo toga. 
 
Veoma ljubazni i uvek dostupni za konsultacije, profesori i asistenti na 
Odseku su se potrudili da motivišu i podstiču studente da učestvuju u 
naučno-istraživačkom radu, a samim time razviju svest da je potrebno 
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neprestano učiti i unapređivati svoje znanje i veštine. Tokom studija 
učestvovao sam na studentskom simpozijumu koji se održava u okviru 
međunarodne Majske konferencije o strategijskom menadžmentu, dok su 
nekoliko radova, čiji sam autor/koautor, objavljeni u studentskom 
časopisu „Engineering management - The International Student Journal 
for Theory and Practice of Management Science“.  
 
Kao student volonter učestvovao sam u pripremi, promociji i organizaciji 
međunarodnog simpozijuma EMFM2017 (The International Symposium 
on Environmental and Material Flow Management 2017) i međunarodne 
Majske konferencije IMCSM18 i IMCSM19 (International May 
Conference on Strategic Management). Pomagao sam u pripremi izvoda 
za međunarodni časopis „Serbian Journal of Management“. Takođe, 
redovno održavam stranice Odseka na društvenim mrežama Facebook i 
Instagram. Kroz volonterski rad stekao sam i unapredio znanja iz 
planiranja, organizovanja, marketinga, engleskog jezika i komunikacije. 
Takođe, volonterski rad mi je pružio i mogućnost da se upoznam sa 
procesom organizovanja velike međunarodne konferencije, koja 
predstavlja jedinstveno iskustvo. 
 
Ovo je samo deo velikog broja aktivnosti u kojima sam učestvovao a koje 
su mi omogućile da proširim znanja, unapredim veštine, ali i upoznam 
veliki broj ljudi i steknem nova prijateljstva. Veliko mi je zadovoljstvo 
što mogu reći da sam završio osnovne akademske studije na Odseku za 
inženjerski menadžment, Tehničkog fakulteta u Boru, i ovom prilikom 
bih želeo da se zahvalim nastavnicima i saradnicima na velikom broju 
prilika koje su pružili, kako meni, tako i mojim kolegama. 
 
Moj savet sadašnjim i budućim studentima jeste da veruju u sebe i svoje 
sposobnosti, ali i da se trude i iskoriste sve mogućnosti koje su im 
dostupne kako bi ostvarili uspeh. 

 
 

∗ ∗ ∗ 
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Ana Gligorijević, diplomirani inženjer menadžmenta 
Master student na Odseku za inženjerski menadžment, Tehničkog 
fakulteta u Boru 

 
 
Tehnički fakultet u Boru upisala sam 2014. godine i uspešno završila 
smer inženjerski menadžment. Zašto sam izabrala ovaj smer? Izabrala 
sam ga jer sam imala veliko interesovanje za planiranje, organizovanje, 
vođenje, upravljanje kompanijom kao i kontrolom u okviru kompanije. 
Ovo zanimanje i te kako pruža mogućnost zaposlenja u proizvodnim i 
uslužnim preduzećima, bankama, javnim preduzećima, obrazovnim 
institucijama kao i zaposlenje u marketinškim agencijama, velikim, 
malim i srednjim preduzećima. Nakon studiranja sam se zaposlila u 
mešovitom preduzeću „Serbia Zijin Bor Copper DOO Bor“ koja se bavi 
eksploatacijom i proizvodnjom bakra i ostalih plemenitih metala. 
Tehnički fakultet u Boru je zaslužan za moje zaposlenje u pomenutoj 
kompaniji jer sam dobila poziv za intervju  preko fakulteta. Oni studeni 
koji su se dobro pokazali na intervjuu su bili izabrani i dobili tu 
mogućnost da obavljaju praksu u ovom preduzeću, a nakon završetka 
studija dobiju posao. San svakog studenta je da se zaposli nakon 
diplomiranja, naravno i u struci. Nama je to Tehnički fakultet u Boru 
omogućio. Predmete koje sam pohađala tokom studiranja mi i te kako 
znače danas jer sve što smo radili na fakultetu  sada se suočavam sa tim i 
na poslu. Podlogu znanja koju pruža ovaj fakultet uz usavršavanje i 
angažovanje tokom studija, npr. volontirati negde gde će se steći i 
praktično iskustvo, pohađanje stručne prakse, konferencije, učestvovanje 
u različitim projektima, seminarima, obuke u svim sferama koje mogu 
biti interesantne i korisne za budući rad u struci nam omogućava da 
dostignemo dobre komunikacione veštine, veštine rešavanja problema, 
postavljanje ciljeva i određivanje prioriteta, veštine ličnog razvoja i 
razvoja karijere, razvijanje međuljudskih odnosa, veštine pregovaranja i 
timski rad samim tim i organizacionu efikasnost. Dani studiranja su bili 
divni, druženje, smeh, atmosfera, profesori pa i učenje su me podstakli da 
upišem i master studije. Moja poruka studentima je da kreiraju svoju 
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viziju i da je slede jer će tako uspeti. Nema odustajanja kada znamo šta 
želimo, već težimo ka tome da ostvarimo sve ciljeve. 
 

∗ ∗ ∗ 
 

 
Nikola Balašević, diplomirani inženjer menadžmenta 
Master student na Odseku za inženjerski menadžment, Tehničkog 
fakulteta u Boru 

 
Tim sa Tehničkog fakulteta u Boru u finalu takmičenja u upravljanju projektima(Project 
management championship) 
 
Tehnički fakultet u Boru definitivno nije bio moj prvi izbor, kao što nije 
predstavljao prvi izbor dobrog dela kolega iz klase. Međutim, za razliku 
od većine gore pomenutih kolega, nas nekoliko je iskoristilo mogućnosti i 
obogatilo svoje studentsko iskustvo. 
 
Sam studijski program sastoji se od predmeta koji od studenata traže 
prosečno ili umereno zalaganje, koje je dovoljno za pozitivnu ocenu. 
Ukoliko ste spremni da, pored onoga što je potrebno za puki minimum, 
za fakultet izdvojite dodatno vreme, to vam se može višestruko vratiti. 
Najviše možete dobiti iz saradnje sa profesorima i saradnicima koji su, na 
odseku za menadžment, uvek angažovani u izradi različitih projekata, 
apliciranju na razne konkurse, učestvovanju na relevantnim takmičenjima 
sa zainteresovanim studentima. 
 
Pored toga, odlična prilika jeste i volonterizam. Kao studenti volonteri 
imate priliku da učestvujete u pripremi i održavanju konferencija. Tokom 
ovog procesa možete učestvovati u korespondenciji sa domaćim i stranim 
učesnicima konferencija, izlagati na studentskim simpozijumima i steći 
značajna poznanstva. 
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Kao zaključak izdvajam sledeće; Tehnički fakultet u Boru ne prednjači 
svojom tehničkom opremljenošću ili sadržajem nastavnog plana. Ono što 
Tehnički fakultet u Boru čini dobrim mestom za buduće studente jeste 
kadar. Profesori i saradnici koji vam stoje na raspolaganju; koji 
ograničene resurse nadoknađuju svojim entuzijazmom; koji vam mogu 
preneti mnogo više od onoga obuhvaćeno nastavnim planom i 
programom, ukoliko ste voljni da slušate. 
 

∗ ∗ ∗ 
 

 
Ana Milosavljević, diplomirani inženjer menadžmenta 
 

 

 
 
 

„U krugu života ne postoje ni pobeda ni poraz, 
postoje samo promene.“ 

Paulo Coelho 
 

 
Nakon završetka srednje Ekonomsko-trgovinske škole u Boru 
2015.godine na smeru – turistički tehničar, svoje obrazovanje sam 
nastavila iste godine na Tehničkom fakultetu, na odseku za Inženjerski 
menadžment, modulu Informatički menadžment. U septembru 
2019.godine, uspešno sam odbranila svoj završni rad i stekla zvanje – 
diplomirani inženjer menadžmenta. Sada sam trenutno na Master 
akademskim studijama na istom fakultetu i na istom odseku jer želim 
unapredim znanja vezana za oblast menadžmenta čime želim da se bavim 
u budućnosti.  
Kada je reč o ovoj obrazovnoj instituciji, mogu se čuti različita mišljenja 
ljudi, neki ga hvale, a drugi kude. Oni koji nemaju lepo mišljenje, nisu ni 
bili studenti Tehničkog fakulteta. Obzirom da sam deo istog mogu da 
podelim svoje iskustvo koje je sasvim pozitivno. Fakultet pruža visoke 
mogućnosti da se steknu znanja iz različitih oblasti, postoje brojne 
vannastavne aktivnosti i mogućnosti učešća na konferencijama. Profesori 
i asistenti su korektni, pristupačni i saradljivi, ali se isto tako i trude da 
nam uvek izađu u susret, kad god je to potrebno. Veliki podstrek stvaraju 
pohvale koje na naš rad i naše lične osobine uputi neko od članova 
nastavnog kadra, predavač, a onda mentor ili članovi komisije. Počev od 
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osnova menadžmenta, preko organizacionog ponašanja, upravljanja 
kvalitetom, strategijskog menadžmenta i drugih nastavnih predmeta na 
fakultetu, mogu se steći osnove za dalje napredovanje i profesionalni 
razvoj u budućnosti. Zaista, sve pohvale na račun ove institucije i 
preporuka svim budućim studentima da njihov izbor bude upravo - 
Tehnički fakultet u Boru.  

 
∗ ∗ ∗ 

 
 
Tanja Brjazović, diplomirani inženjer menadžmenta 
Marketing sektor - Serbia Zijin Bor Copper Doo Bor 

 
  
 
Svaki početak je težak, ali upornost se 
uvek  isplati! 
 
 
 
 
 

Osnovne akademske studije na Tehničkom fakultetu u Boru upisala sam 
školske 2014/2015. godine. Diplomirala sam jula 2019. godine  sa 
ocenom 10 na završnom radu, čime sam stekla zvanje diplomirani 
inženjer menadžmenta. Tokom studija i zahvaljujući saradnji Fakulteta i 
kompanije Serbia ZiJin Bor copper doo Bor pružila mi se prilika da idem 
na stručno usavršavanje u Kompaniji. Nakon sticanja diplome Kompanija 
mi je ponudila ugovor o radu i trenutno sam zaposlena u njoj u sektoru 
marketinga. 
 
Zadovoljna sam uslovima studiranja i nastavnim kadrom Odseka za 
inženjerski menadžment, Tehničkog fakulteta u Boru, kao i ljubaznošću i 
međusobnoj komunikaciji studenata i profesora. Nastavni kadar je veoma 
profesionalan i mnogo toga se može naučiti od profesora i saradnika.  
Sve pohvale za Tehnički fakultet u Boru, u potpunosti je ispunio moja 
očekivanja! 
 

∗ ∗ ∗ 
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Vera Tasić, diplomirani inženjer menadžmenta 
Sektor za ljudske resurse - Serbia Zijin Bor Copper Doo Bor 
 

 
 
Rođena sam u Leskovcu 25.03.1996.godine gde sam provela period do 
svoje 19 godine, kada sam se zbog upisivanja fakulteta preselila u Bor. 
Tehnički fakultet u Boru, Odsek inženjerski menadžment upisala sam 
2015.godine, a diplomirala sam 2019.godine odbranom završnog rada na 
temu „Analiza organizacione klime korišćenjem IPA metode“. Trenutno 
sam zaposlena na poziciji Saradnika u Sektoru za ljudske resurse u 
kompaniji SERBIA ZIJIN BOR COPPER DOO BOR. 
  
Lično smatram da studiranje određene oblasti u velikoj meri utiče na 
način razmišljanja i budućeg pogleda na svet. Menadžment je mene 
naučio da budem ispravna, da sagledam stvari iz više uglova, da donosim 
odluke, ali i da ne dam na sebe, svoje stavove i uverenja. Svesno ili ne, 
studiranje na Tehničkom fakultetu u Boru je bila prekretnica u mom 
profesionalnom razvoju. 
 
Bila sam četvrta godina studija kada je fakultet sklopio saradnju sa 
kompanijom SERBIA ZIJIN BOR COPPER DOO BOR. Mnogo 
studenata je bilo pozvano na intervjue, među njima sam bila i ja. Nakon 
nekoliko krugova saopšteno mi je da sam primljena na stručno 
usavršavanje i osposobljavanje u Sektoru za ljudske resurse, što je bio 
moj izbor. Po diplomiranju, kompanija mi je ponudila da ostanem i 
zasnujem radni odnos u istom sektoru. Nisam očekivala da će mi se 
ukazati ovakva šansa, da pre zvaničnog navršavanja studija budem 
angažovana u multinacionalnog kompaniji te veličine. 
 
U lepom sećanju će mi ostati većina profesora, jer su pre svega bili ljudi i 
tretirali nas studente kao sebi ravne. Profesori su bili ažurni i 
preduzimljivi, u njima se videla borba za mali fakultet iz Bora, koji je to 
što jeste zahvaljujući njima.  
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Suprotno popularnom mišljenju, moram da kažem da menadžment nije za 
svakog i da nije svakog rođen da bude menadžer. Menadžment mora da 
se voli i razume. Budućim studentima bih rekla da ne očekuju da će im 
neko gledati kroz prste, već da pošteno obave posao zbog koga su tu i 
pokupe maksimalno znanje koje profesori mogu da im prenesu. Svaki 
operativni deo posla se uči i nauči kroz par meseci, ali način razmišljanja 
je nešto što se stvara, oblikuje i neguje godinama.  
 

∗ ∗ ∗ 
 

Katarina Boraković, diplomirani inženjer menadžmenta, modul 
informacione tehnologije 

 
 
 
 

"Nikad, nikad, nikad ne 
odustaj." 

Vinston Čerčil 
 

 
 
 
 
 

 
Tehnički fakultet u Boru, upisala sam školske 2016/2017. godine. Zvanje, 
diplomirani inženjer menadžmenta, stekla sam septembra 2020. godine. 
Na trećoj godini, osnovnih akademskih studija, opredelila sam se za 
modul Informacione tehnologije, te mi je znanje stečeno u okviru istog, 
izuzetno doprinelo, kasnije u daljem radu.  
 
Sveobuhvatnost i kvalitet odseka za inženjerski menadžment, uz izuzetno 
posvećen i kvalifikovan nastavni kadar, potpomaže izgradnji jake ličnosti 
studenata, koji nakon odlaska sa fakulteta, mogu sigurno i jasno krenuti u 
ostvarivanje svojih ciljeva u pogledu karijere. Da li će za svoj 
profesionalni put, diplomiranji inženjer menadžementa, odabrati 
Republiku Srbiju ili neku drugu zemlju, potpuno je nebitno, imajući u 
vidu da se znanje stečeno u okviru ovog odseka prilagođava poslovanju 
koje je zasnovano na svetskim standardima.  
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Najveći značaj, zapravo, dala bih modulu za koji sam se opredelila na 
trećoj godini, osnovnih akademskih studija. Informacione tehnologije, sa 
kojima sam se tada prvi put susrela, zadale su mi izuzetne muke, 
međutim bila sam rešena da istrajem i završim započeto. Ovaj korak se 
ispostavio kao veoma bitan, za dalji tok razvoja ostvarivanja mog 
karijernog cilja.  
 
Nakon završenih osnovnih, upisala sam Master studije na Tehničkom 
fakultetu u Boru. Pred kraj, veoma uspešne školske godine, otvorile su se 
nove poslovne mogućnosti. Tačnije, modul Informacione tehnologije, u 
velikoj meri doprineo je ovome. Ovaj modul vas dovodi u takvu poziciju, 
da maltene, ako ste dovoljno hrabri i smeli, dobijate tu, u današnje 
vreme, fabuloznu mogućnost izbora radnog mesta.  
 
"Ciljaj ka mesecu. Iako promašiš, možda pogodiš zvezdu."   

V. Kliment Stoun  
 
Tehnički fakultet u Boru, kao i većina državnih fakulteta u Srbiji, zahteva 
veliko zalaganje, ponekad i odricanje. Ali ako ste isti upisali sa željom, da 
jednog dana postanete ličnost, pre svega, na koju ćete biti ponosni, vredi 
potruditi se. Znam iz ličnog iskustva! 

 
 

∗ ∗ ∗ 
 
 
Aleksandra Radić, diplomirani inženjer menadžmenta 

 
 

,,Strpljenje i postojanost imaju čaroban 
efekat, jer pred njima nestaju teškoće i 

prepreke.“ 
Džon Kvinsi Adams 

  
 
 
 

 
Rođena sam u Boru, 23.07.1998. godine. Nakon završetka srednje škole, 
našla sam se na raskrsnici puteva gde je svaki put vodio ka nekim novim 
mogućnostima. Međutim, upis na Tehnički fakultet u Boru i to na smer 
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Inženjerski menadžment bila je i više nego prava odluka. Tako sam 2017. 
godine upisala pomenuti smer i 2021. godine nakon odbrane završnog 
rada stekla prestižno zvanje. Zaista ne bih želela da ovih par redova 
posvećujem nekim svojim dostignućima (za koje su svakako Katedra za 
menadžment i Tehnički fakultet u Boru zaslužni), već bih iste posvetila 
samim predmetnim nastavnicima i budućim studentima.  
S tim u vezi, dragi maturanti i potencijalni budući studenti, mogu da 
razumem ukoliko smatrate da Tehnički fakultet u Boru nije pravo mesto 
za vas, ali ću ipak pokušati da vas uverim u suprotno. Naime, troškovi 
koji proizilaze u vezi sa studiranjem su znatno niži nego na drugim 
fakultetima, a pored toga možete obezbediti i adekvatan smeštaj u 
Studentskom domu u Boru. Svaki početak jeste težak, susrećete se sa 
novim načinom organizovanja nastave, novim profesorima i slično, 
međutim već posle nekoliko predavanja zapazićete da ništa nije onako 
kako ste čuli, a odnosi se na one negativne glasine. Profesori i predmetni 
nastavnici su i više nego profesionalni, oduševićete se njihovom voljom i 
spremnošću da pomognu i time koliko se oni zalažu za studente i to da 
unaprede kvalitet nastave na fakultetu. Konsultacije su vam dostupne 
svakog dana, bez ograničenja u tome da one traju sat ili dva, naprotiv, 
profesori su stalno na raspolaganju. Pored toga, iako je tehnička i 
inventarska opremljenost fakulteta na možda manjem nivou, svake 
godine se ulažu napori i fakultet iz godine u godinu dobija bolju opremu. 
Takođe, postoji mogućnost vannastavnih aktivnosti, pisanja radova za 
studentske simpozijume i studentski časopis, mogućnost saradnje sa 
nastavnim kadrom u Volonterskom timu, uključivanje studenata u 
organizovanje Internacionalne majske konferencije o strategijskom 
menadžmentu IMCSM, prezentovanje radova na konferencijama drugih 
fakulteta sa kojima je ostvarena saradnja, te razmene studenata sa kojih se 
ponesu iskustva za čitav život i brojne druge aktivnosti. Imajući u vidu da 
je smer Inženjerski menadžment takva disciplina da podržava i teorijsko 
učenje, ali i učenje o različitim kvantitativnim metodama, lično smatram 
da je ovo pravo mesto za svakoga, jer se možete pronaći kako u 
teorijskim tako i u praktičnim proračunskim predmetima. Takođe, postoji 
čitava lepeza predmeta vezanih za upravljanje kompanijama, od 
marketinga, ekonomije, odlučivanja, upravljanja projektima, 
organizovanja proizvodnje itd. A za posao ne brinite, već na završnoj 
godini dobićete mogućnost da se oprobate preko programa stručnog 
usavršavanja i stipendiranja radeći u kompanijama u Boru, okolini Bora, 
ali i šire.  
Međutim, sve ovo što ste pročitali ne bi bilo moguće bez naših vrednih 
profesora i saradnika. Zahvaljujući njima Inženjerski menadžment 
opstaje. Napomenuću da se upravo na Tehničkom fakultetu u Boru 
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počelo sa prvim primenama teorije i prakse menadžmenta zahvaljujući 
osnivaču Katredre za menadžment, prof. dr Živanu Živkoviću. Mogu 
poručiti profesoru Živanu da slobono može biti ponosan na svoje 
naslednike na Odseku i spokojan jer je rad na Odseku za menadžment 
prepustio pravim, visokokvalifikovanim, dobrim i retkim ljudima, 
ljudima punim podrške razumevanja i energije da unaprede svoj rad. Ne 
bih nikoga posebno imenovala, ali zaista se među njima u svakom od njih 
neko od studenata pronalazi svog uzora. Po tom pitanju, kod mene je 
malo komplikovana situacija, jer među njima imam više uzora i smatram 
da se od svakog profesora može naučiti najmanje jedna novina.  
I na kraju, želim da se zahvalim svima za (zasada) četiri godine 
provedene na fakultetu, počevši od nenastavnog osoblja, preko 
administrativnog do (meni posebno dragog) nastavnog osoblja. Na svemu 
što ste mi pružili ostajem duboko zahvalna za ceo život! 
 
 
 

∗ ∗ ∗ 
 
 
Adrijana Stevanović, diplomirani inženjer menadžmenta 

 
 
Zovem se Adrijana Stevanović. Studije na Tehničkom fakultetu u Boru 
sam završila na smeru inženjerski menadžment. Studiranje mi je donelo 
pozitivno iskustvo i primenljivo stečeno znanje. Jedna od najvećih 
prednosti studiranja na Tehničkom fakultetu u Boru su profesori i 
asistenti koji su vrlo predani i posvećeni i pružaju podršku studentima 
tokom celokupnog studiranja. Kvalitetan program i stručan kadar su me 
podstakli da svoje obrazovanje nastavim da gradim na istom temelju i u 
istom smeru. Budućim studentima bih poručila da iskoriste mogućnosti 
koje im ovaj fakultet pruža jer će sigurno dobiti odličnu osnovu na kojoj 
će graditi svoje profesionalne karijere. 
 

∗ ∗ ∗ 
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Slobodan Stojanović, master inženjer menadžmenta  

 
Tehnički fakultet u Boru sam upisao 2006. godine na Odseku za 
Informatiku. Poslednjih godina javila se potreba za unapređenjem znanja 
i veština koje su svojstvene polju menadžmenta i nakon kraćeg 
istraživanja prepoznao sam da Odsek za Inženjerski menadžment 
Tehničkog fakulteta u Boru svojim studijskim programom i stručnim 
nastavnim kadrom u potpunosti može ispuniti moje potrebe za daljim 
usavršavanjem. Neki od bitnih kriterijuma prilikom izbora bili su poznato 
okruženje, način rada, odnos prema studentima, kao i mogućnost 
pohađanja obuke za rad u određenim modulima poslovnog softvera 
SAP/ERP. Poučen pozitivnim iskustvima studenata koji su već studirali 
na Odseku za Inženjerski menadžment, 2019. godine sam upisao master 
studije i tom prilikom stekao znanja iz oblasti koje inače nisu svojstvene 
IT struci a veoma su značajne u današnjem poslovnom okruženju, što je u 
kombinaciji sa mojim dosadašnjim radnim iskustvom doprinelo boljem 
pozicioniranju na tržištu rada. Znanje koje se stiče na Odseku za 
Inženjerski menadžment svoju praktičnu primenu može naći u svim 
sferama industrije i društva. 
 
 

∗ ∗ ∗ 
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25TKristina Babić Stajić25T, master inženjer menadžmenta, 
Oficir Vojske Srbije 

 
 
 

„Život je večita borba. Ko sme, taj može. Ko ne 
zna za strah, taj ide napred!" – Vojvoda Živojin 

Mišić 
 
 
 
 

Master studije na Tehničkom fakultetu u Boru na Odseku za inženjerski 
menadžment, upisala sam posle kraće pauze nakon završenih Osnovnih 
akademskih studija na Vojnoj akademiji u Beogradu. 21TSaznavši za 
Tehnički fakultet u Boru i mogućnosti pohađanja master studija 21Tu meni 
su 21Tprobudile želju i interesovanje za daljim usavršavanjem. Usklađivanje 
poslovnih obaveza i obaveza na fakultetu predstavljalo je izazov za mene, 
zbog same specifičnosti posla kojim se bavim. Studiranje na Tehničkom 
fakultetu u Boru mi je omogućilo da učvrstim znanje stečeno na 
prethodnom obrazovanju, dok sam stečena nova znanja i veštine počela 
da primenjujem i na svom radnom mestu.  
21TOdnos student-profesor je krajnje profesionalan, a u isto vreme i 
prijateljski. Posvećenost profesora i spremnost pružanja pomoći i 
sugestija pružili su mi priliku da na najbolji način doživim nastavnu 
materiju i što kvalitetnije prihvatim deljeno znanje. Osoblje fakulteta je 
veoma stručno, prijatno i prijateljski nastrojeno. Fakultet vam nudi 
mogućnost upoznavanja mladih i stručnih ljudi, punih elana i 
samopouzdanja, kao i rad i razmenu znanja i iskustava sa izuzetno 
stručnim profesorima.  
21TPreporučila bih svima, koji imaju mogućnost pohađanja akademskih 
studija, studiranje na Tehničkom fakultetu u Boru. Ovaj fakultet sa 
sigurnošću vam otvora vrata za sticanje novih znanja i veština, koje će 
vam puno značiti u daljem životu i profesionalnoj karijeri.  
21TVelika mi je čast i zadovljstvo, što sam pohađala i uspešno savladala 
master studije Tehničkog fakulteta u Boru na Odseku za inženjerski 
menadžment. 
 
 

∗ ∗ ∗ 
 



Dragana Janković, dipl. inž. ind. menadžmenta 
Master student na Odseku za Inženjerski menadžment, Tehničkog 
fakulteta u Boru 

 
Osnovne akademske studije završila sam na Tehničkom fakultetu u Boru, 
na studijskom programu Industrijski menadžment 2021. godine. 
Diplomski rad pod nazivom: ,,Primena višekriterijumskih alata za ocenu 
dobavljača u rudarskim sistemima”, odbranila sam sa najvišom ocenom.  
Ako ste ambiciozni, hoćete da učite, školujete se na državnom fakultetu 
koji drži nivo i na poteškoće gledate kao na izazov onda je Inženjerski 
menadžment pravi izbor za vas. Kada ga završite svakako ćete biti 
ponosni na sebe, imaćete veće samopouzdanje i sigurnost u svoje znanje. 
Budite mudri i u životu uvek izaberite da učite jer kako kaže stara kineska 
poslovica: ,,Znanje je blago koje svog vlasnika svuda prati.” Ovo je jako 
bitan preduslov za vašu buduću karijeru. 
Ukoliko se odlučite za ovaj fakultet, imaćete priliku da se pored teorijskih 
i metodoloških okvira upoznate i sa praktičnom primenom znanja, kroz 
analizu studije slučaja na mnogim predmetima. Većina profesora na 
katedri za Inženjerski menadžment nesebično dele svoje znanje sa 
studentima. Ne smem da zaboravim ni asistente koji se podjednako trude 
da doprinesu realizaciji ovog programa.    
Sjajna prilika da dodatno unapredite svoje veštine tokom studiranja je 
kroz korisne kurseve, koji služe kao podrška ovom studijskom programu. 
Oni će vam pomoći da ovladate radom u raznim poslovnim softverima 
poput: SAP, Logik Firma i dr. koji se puno koriste i mogu biti prednost 
prilikom budućeg zaposlenja. Kurs koji bih posebno izdvojila je svakako 
kurs: ,,Veštine upravljanja karijerom” čiji je osnovni cilj obuka studenata 
za uključivanje u tržište rada. Ovaj kurs je jako koristan jer će vas odmah 
po završetku studija osposobiti za traženje posla. 
U želji za dodatnim usavršavanjem, ja sam ponovo poklonila svoje 
poverenje ovom fakultetu i upisala Master akademske studije na Odseku 
za Inženjerski menađžment. Izaberi i ti za sebe najbolje, zadrži svoju 
viziju i veruj u proces! 

∗ ∗ ∗ 
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Jelena Janković, dipl. inž. ind. menadžmenta 
Master student na Odseku za Inženjerski menadžment, Tehničkog 
fakulteta u Boru 

 
 
Osnovne akademske studije upisala sam na Tehničkom fakultetu u Boru, 
na studijskom programu Industrijski menadžment. Diplomski rad na temu 
„Formiranje višekriterijumskog modela u Fazi okruženju za selekciju 
dobavljača u proizvodnim sistemima”, odbranila sam najvišom ocenom u 
septembru 2021. godine. Odmah nakon toga, upisala sam Master 
akademske studije na istom fakultetu, na Odskeku za Inženjerski 
menadžment jer želim da unapredim svoje znanje.  
Studijski program na ovom fakultetu je koncipiran tako da studenti, kroz 
četvorogodišnje studije, preko nastavnog kadra, steknu znanje i veštine u 
oblasti planiranja, organizovanja, vođenja, nadzora i upravljanja 
segmentima preduzeća i preduzećima u celini. Tehnički fakultet u Boru 
nudi usavršavanje i različite vidove angažovanja poput volontiranja, 
stručne prakse, seminara, kurseva i konferencija. Takođe, u sklopu 
nastave, možete naučiti da koristite razne softvere poput MS Project, 
PROMETHEE, Expert Choice itd. Profesori se trude da poboljšaju 
kvalitet nastave i nesebično prenose svoje znanje. Studenti imaju dobru 
komunikaciju sa profesorima, a materijali sa nastave su im uvek dostupni. 
Meni je ovaj studijski program pomogao, između ostalog, da razvijem 
inženjerski način razmišljanja, što smatram jako važnim. Svrha 
inženjerskog razmišljanja je otkrivanje novih strategija, a njihova 
primena predstavlja preduslov za menadžerski uspeh.  
Na odseku za Inženjerski menadžment se rađaju nove ideje koje dočekuje 
mentorska podrška utemeljena na deljenju znanja i iskustva. Zato je moj 
savet studentima, da se ne plaše inovativnih ideja, već da streme ka njima 
i slušaju savete svojih profesora i mentora. 
 
Ipak, budite svesni da će na ovom razvojnom putu biti momenata kada 
neće ići sve po planu. Možda ćete u tim trenucima želeti da odustanete ali 

„Sve što možeš da zamisliš, možeš i da ostvariš.”  
– Pablo Pikaso 

 133 



 134 

je jako važno da to bude samo prolazna faza, a ne fatalistički stav. Poenta 
čovekovog školovanja, pa i bitisanja na ovoj planeti, nije izbeći neuspeh 
jer ga ne možete izbeći. Poenta je u tome da li ćete dozvoliti da vas to 
posrami, povredi i zaustavi ili ćete nastaviti napred ka svom cilju. Zato, 
pre nego što odustanete, setite se zašto ste nešto započeli. Svako od nas u 
svojim rukama drži ključ svog uspeha ili neuspeha. Odluka je na vama!  
 
„Njujork je 3 sata ispred Kalifornije ali to ne čini Kaliforniju sporom. 
Neki ljudi su single i imaju decu, dok su drugi u braku i čekaju 10 godina 
da postanu roditelji. Može ti se činiti da su neki ljudi brži od tebe, dok za 
neke druge misliš da kasne za tobom. Svako ima svoj sat i vodi vlastitu 
trku, a život je čekanje pravog trenutka kada se dešavaju velike stvari. 
Zato se opusti, ne kasniš, ti si na vreme! ” (Autor nepoznat) 

 
 

∗ ∗ ∗ 
 

25TMarko Novaković25T, master inženjer menadžmenta 
 
 

„Ne postoji ništa važnije od obrazovanja. 
Tu je ulog najveći. Naša budućnost zavisi 
od kvalitetnog obrazovanja u sadašnjosti.“ 

– Arnold Švarceneger 
 
 
 
 
 
 

 
Tehnički fakultet u Boru, smer inženjerski menadžment, upisao sam 
školske 2016/2017. godine nekon završene srednje ekonomske škole u 
Zaječaru. Osnovne studije završio sam 2020. godine i stekao zvanje 
diplomirani inženjer menadžmenta. Master studije upisao sam 2020. 
godine, takođe na Tehničkom fakultetu u Boru, smer inženjerski 
menadžment. Zvanje master inženjer menadžmenta stekao sam 2021. 
godine.  
 
Smer inženjerski menadžment upisao sam prvenstveno zbog modula 
informacione tehnologije za koji sam se opredelio na trećoj godini 
osnovnih studija. Ovaj modul u velikoj meri je doprineo mom stručnom 



usavršavanju, te sam na četvrtoj godini studija dobio mogućnost 
obavljanja stručne prakse u IT sektoru kompanije SERBIA ZIJIN 
COPPER DOO BOR.  
 
Prednosti ovog fakulteta su velike. Prevashodno, mogućnost studiranja na 
Univerzitetu u Beogradu po ceni koja je veoma pristupačna, zatim veoma 
posvećen i stručan nastavni kadar, studiranje koje je bazirano na svetskim 
standardima i slično. Takođe, velika prednost koju ovaj fakultet nudi je 
pohađanje kurseva obuke za rad u okviru SAP/ERP sistema koji danas 
postaju sve neophodniji pri poslovanju velikih organizacija, i sve je veća 
potreba za takvu vrstu stručnog kadra. Ova obuka je, konkretno meni, 
donela veliku prednost pri zapošljavanju u kompanijama čije se 
poslovanje bazira na SAP/ERP sistemu.  
 
Iskustva koja sam stekao tokom studiranja su veoma pozitivna, te bih 
upisivanje ovog smera, konkretno modula informacione tehnologije 
preporučio svakome. 

 
 

∗ ∗ ∗ 
 
 
Mladen Radovanović, diplomirani inženjer menadžmenta 

 
 
 
„Obrazovanje, to je ono što ostane nakon što 
zaboravite sve što ste naučili u školi.“ 
 

- Dositej Obradović 

 
 

 
Dugo vremena nisam znao u kojoj oblasti bih bio dobar i želeo da se 
unapređujem. Nakon osnovne škole sam upisao prirodno-matematički 
smer u Negotinskoj gimnaziji. Pored svih predmeta koje smo imali 
najviše mi se dopala informatika. To sam shvatio u trećoj godini srednje 
škole kada smo radili programiranje u programskom jeziku pascal. Znao 
sam da ću kasnije upisati fakultet u oblasti informacionih tehnologija. 
Međutim pored svih ostalih promocija fakulteta koje su bile u našoj školi, 
najviše sam se zainteresovao za Tehnički fakultet u Boru i IT modul koji 
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je bio na smeru Inženjerski menadžment. Tehnički fakultet u Boru sam 
takođe izabrao zato što je pri Univerzitetu u  Beogradu, a nalazi se na 
samo 80-tak kilometara od mog rodnog grada Negotina. Nakon upisa šef 
katedre za menadžment, kao i ostali profesori su nam veoma lepo 
objasnili termin menadžment i gde bi kasnije mogli da se zaposlimo u toj 
struci. Sve četiri godine sam završio u roku, zato što profesori odlično 
predaju, objašnjavaju i kroz razne softverske alate i primere učine 
studiranje na ovom fakultetu zanimljivim. Nakon druge godine izabrao 
sam modul informacione tehnologije. Profesori su veoma dobro odradili 
svoj posao i uveli nas u svet informacionih tehnologija. Naučili su nas 
veoma bitne osnove sa kojima sutra, naravno uz dodatno usavršavanje, 
možemo raditi u bilo kojoj kompaniji u ovoj oblasti. Nakon studiranja 
zahvaljujući svim profesorima odlučio sam da mi je želja da se baš 
zaposlim u IT kompaniji kao menadžer, jer smo dobili dosta znanja iz 
ovih oblasti. Pored samog studiranja, naš fakultet poseduje razne 
vannastavne aktivnosti. Veoma lepo iskustvo sam dobio u studentskom 
parlamentu i volonterskom timu. Učestvovao sam i na takmičenju u 
upravljanju projektima koju je organizovala međunarodna organizacija za 
upravljanje projektima IPMA(eng. International Project Management 
Association) sa Fakultetom organizacionih nauka u Beogradu, 
Univerziteta u Beogradu. Zajedno sa mojim timom smo postigli dobar 
rezultat i pokazali znanje koje smo stekli na ovom fakultetu. Svima bih 
preporučio ovaj fakultet, jer pored diplome, dobićete i znanje, iskustvo i 
lepe uspomene sa raznih studentskih događaja. Nadam se da ćete 
napraviti najbolji izbor prilikom upisa fakulteta. 
 
 

∗ ∗ ∗ 
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